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اجرای برنامه تحول نظام سلامت 
با قوت ادامه می یابد 8 

وزیر بهداشت در اصفهان:

عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای اسلامی با انتقاد از اظهارات اخیر 
رییس جمهور گفت: تضعیف ش��ورای نگهبان خلاف مشی مشخص و روشن 

حضرت امام خمینی)ره( و مقام معظم رهبری است. حمیدرضا فولادگر ...

فرمانده منطقه پدافند هوایی شهید نصر اصفهانی با اشاره به جایگاه امنیت 
هوایی در اقتدار و قدرت یک کشور، گفت: آسمان ایران در منطقه غرب آسیا 

از ضریب امنیت بسیار بالایی برخوردار است.امیر سرتیپ دوم اباذر...

استاندار اصفهان:

مصرف آب بخش صنعت اصفهان
 رو به کاهش است 

فرمانده منطقه پدافند هوایی شهید نصر اصفهانی:

آسمان ایران دارای ضریب امنیت
 بسیار بالاست 

اصفهان  و اهواز؛ آلوده ترین 
كلانشـهرهاي كشور

مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان محیط زیست گفت: بر اساس 
بررسی داده های ۱۰ ساله ایس��تگاه های پایش، اهواز و اصفهان 
از نظر ذرات معلق کمت��ر از ۱۰ میکرون، به ترتی��ب آلوده ترین 

کلانشهر های کش��ور هستند.ش��ینا انصاری گفت: بررسی روند 
غلظتی شش آلاینده در ایس��تگاه های پایش کیفی هوا در کشور 

حاکی از ارتقای کیفیت هوای کلانشهرها برای گاز آلاینده...

هنگامی صحبت ازتغییرس��بک زندگی ش��هروندان است،سخن 
ازفرهنگ سازی است،تغییر و اصلاح سبک زندگی موضوعی است 
که به ویژه درح��وزه درمانی و تغذیه ای نقش موثری درس��لامت 
شهروندان خواهدداشت،لکن سلامت شهروندان تنها بسته به تغذیه 
و روش های درمانی نیس��ت، بلکه وابسته به روش های پیشگیری 
است. اصلاح سبک زندگی به عنوان محوری ترین برنامه آموزش 
نوجوانان وجوانان و راهبردی ترین هدف س��تاد فرهنگ سلامت 
شهرداری اصفهان با توجه به  تحقق سند چشم انداز سلامت استان 
اصفهان برای آموزش شهروندان در زمینه تغذیه،سلامت روانی و 

اجتماعی، بهداشت عمومی است. دبیر ستاد فرهنگ سلامت...

آلوده ترین كلانشهرهای كشور  بر اساس بررسی داده های ۱۰ ساله ایستگاه های پایش كشور

رییس خانه صنعت، معدن وتجارت شعبه خوانسار:

عسل خوانسار به اروپا صادر می شود
دبیر ستاد فرهنگ سلامت شهرداری اصفهان:

2 جاده سلامت در صفه 
و باغ فدک ایجاد می شود 
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لاریجانی پیش از سفر به نیویورک در جمع خبرنگاران:  

تقویت دموکراسی 
راهکاری برای جلوگیری از 

جنگ و خونریزی در جهان است 

2

وی���������ژه ن���ام���ه
ح���������م���������ل���������ه

مهندس امینی رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

تخصیص صد درصد  اعتبارات دولتی به قطار شهری؛
3انتظار اصفهانی ها  از دولت 

]اص��ف��ه��ان زی��ب��ا[



رییس مجلس شللورای اسللامی با بیان اینکه 
دموکراسللی پایه ای برای صلح و توسللعه پایدار 
است، گفت: در اجاس روسای مجالس کشورهای 
جهان درخصوص تقویت دیپلماسللی اقتصادی 
مذاکراتی با روسای مجالس سایر کشورها انجام 
خواهد شد.  به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
خانه ملت،  دکتر علی لاریجانی دیروز )شنبه 7 شهریور( 
قبل از سفر خود به نیویورک جهت شرکت در چهارمین 
اجاس روسللای مجالس جهللان، با حضللور در جمع 
خبرنگاران در فرودگاه امام خمینللی )ره( درخصوص 
برنامه های سفر خود گفت: سفر ما به سازمان ملل برای 
شرکت در بین المجالس است. بین المجالس از نهادهای 
باسابقه است و همه پارلمان های کشورهای دنیا در آن 
عضو هستند. رییس مجلس شورای اسامی ادامه داد: 
در طول تحولاتی که در مسیر کار بین المجالس بوده، 
تاش شده این سازمان متشکل تر و تاثیرگذارتر باشد 
و همواره این موضوع مطرح بوده است. وی افزود: یکی 
از ایده های بین المجالس این بوده که با سازمان ملل که 
با دولت ها بیشتر در ارتباط است، به صورت نزدیک تری 
کار کنللد و در این رابطه هر چند سللال یک بار اجاس 
 روسای مجالس جهان در سازمان ملل برگزار می شود. 
لاریجانی بیان کرد: در چهارمیللن اجاس بحث روی 
موضوعاتی مانند صلح و دموکراسی برای توسعه پایدار و 
آنچه که مردم می طلبند است و یک موضوع مهم بحث ها، 
با توجه به آشفتگی موجود در دنیا دستیابی به صلح پایدار 
و دموکراسی است. رییس نهاد قانونگذاری با بیان اینکه 
دموکراسی باید پایه ای برای صلح و ایجاد توسعه پایدار 
باشللد، گفت: در دهه اخیر فراوانی جنگ ها باعث شده 
موضوع دموکراسی دوباره مورد توجه جدی قرار گیرد، 
 بنابراین ایللن اجاس مجال خوبی بللرای ارزیابی روند 

طی شده در گذشته است.
لاریجانی تصریح کرد: امللروز باید چالش های پیش رو 
مخصوصا جریان های افراطی که در منطقه خاورمیانه 
وجللود دارد رفع شللود کلله یکللی از مباحللث اصلی 

در بین المجالللس این موضوع اسللت و در کمیته های 
بین المجالس موضوعات مرتبط با حقوق بشر و توسعه 
پایدار مورد توجه قرار خواهد گرفت. رییس قوه مقننه 
ادامه داد: گرم شللدن هوا و تغییرات آب و هوایی، یکی 
از موضوعات مهم دیگری اسللت کلله در بین المجالس 
بررسی می شود، به دلیل اینکه این موضوع می تواند به 

چالش های اجتماعی و سیاسی دامن بزند.
وی افزود:  در حاشیه این اجاس، ماقات هایی با روسای 
مجالس کشللورهای مختلف خواهم داشت،  البته باید 
توجه کرد عنوان کنفرانس و واقعیت هایی که در زندگی 
برخی کشورها مانند مانند جنگ و خونریزی است، فرق 
دارد، بنابراین باید بر این مسائل فائق آمد. لاریجانی گفت: 
موضوع فلسللطین یکی از موضوعات دردآور برای عالم 
اسام است. اگر واقعا دنبال صلح و دموکراسی هستند، 
باید یک ساختار دموکراتیک برای فلسطین طراحی شود 
تا این کشور به صلح و توسعه پایدار برسد که البته از این 

موضوع فرار می کنند و همین عوامل برخی از کشورها 
باعث شده، به بحران ها در مناطقی مانند عراق و سوریه 
دامن زده شده و تبدیل به جریان های تروریستی شود، 
لذا در گفت وگوها می توان یک فضللای دموکراتیک و 
صلح آمیز برای مردم این مناطق ایجاد کرد که از جنگ و 
خونریزی جلوگیری شود.رییس مجلس شورای اسامی 
تصریح کرد: در سخنرانی من یکی از محورها این خواهد 
بود که چگونه می توان ساختار دموکراتیک را به صورت 
واقعی، پایه ای برای ایجاد صلح قرار داد، به دلیل فاصله 
و گپی اسللت که بین حرف های نظری کلله معمولا در 
همایش ها و کنفرانس ها زده می شود و آنچه در میدان 
عمل وجود دارد، به طللوری که در میدان عمل جنگ و 
خونریزی وجود دارد، در حالی که در کنفرانس ها صحبت 
از دموکراسی است، طبعا یک نگاه واقع بینانه می تواند 

فاصله و گپ را عاج کند. 
وی در پاسللخ به این سللوال خبرنگار خانه ملت مبنی 

بر اینکه در حاشللیه اجاس چه مذاکراتی درخصوص 
تقویت دیپلماسللی اقتصادی انجام خواهد شد، گفت: 
حتما یکی از محورهای مهم سفر همین موضوع خواهد 
بود؛ فضای ایران در حال انتقال به یک شللرایط جدید 
است که می تواند همکاری های اقتصادی با کشورهای 
جهان را افزایش دهد. لاریجانی در این رابطه افزود: در 
این مدت اخیر هیات های کشللورهای مختلفی که به 
 ایران سفر می کنند، برای سرمایه گذاری در ایران ابراز

عاقه مندی می کنند. 
رییس قوه مقننه کشورمان ادامه داد: این اجاس فرصت 
مناسللبی خواهد بود تا با روسللای مجالس کشورهای 
مختلف در زمینه همکاری هللای دوجانبه با محوریت 
سللرمایه گذاری و رونق تولید در ایران باشللد، صحبت 
بیشتری شود. وی درخصوص اوضاع داخلی یمن با بیان 
اینکه شرایط این کشللور برای تمامی مسلمانان جهان 
بسیار دردآور و ناراحت کننده است، تصریح کرد: یمن، 

یک کشور بزرگ و ریشه دار اسامی است که مورد هجوم 
قرار گرفته و مساکن و زیربناهای آن تخریب شده است. 
در شرایط فعلی یک تصور متضاد وجود دارد؛ برخی از 
کشورها تصور می کنند با فشار نظامی مساله در منطقه 
حل می شللود که این موضوع فرسوده شللده و بیشتر 
توجهات به سللمت راه حل سیاسللی برای حل مسائل 
سوریه و یمن است. لاریجانی افزود: پیشنهاداتی برای 
حل مساله یمن از سوی کشورهای عربی مطرح شده و 
همچنین پیشنهاداتی از طرف نماینده سازمان ملل ارائه 
شده که اجمالا رایزنی هایی صورت گرفته، اما باید این 

موضوعات را با توجه به واقعیات توانمند کرد.
رییس مجلس شورای اسامی اذعان داشت: جمهوری 
اسامی ایران تاش می کند تا در یمن وحدت به وجود 
آید و گروه های مختلف یمن بتوانند مذاکراتی در سطح 
ملی داشته باشللند و دولت وحدت ملی استقرار یابد و 
انتخابات و سایر سللازوکارها در این بستر تعریف شود 
که امیدوارم این سللاماندهی ها شللکل بگیرد. وی در 
این خصوص همچنیللن افزود: برخی کشللورها تصور 
می کردند از طریق نظامی گری می توانند مساله را حل 
کنند، این در حالی اسللت که نتایج اندک این موضوع 
خساراتی برای آنها به دنبال داشللت، بنابراین آنها باید 
به جریان های قوی تر مانند راه حل سیاسللی بپیوندند. 
لاریجانی گفت: مسللاله یمللن و سللوریه در چارچوب 
دموکراتیک حل خواهد شد و  راه حل سیاسی یک راه حل 
پایدار بوده و هست، البته به شرطی که موضوع تبدیل به 

معاماتت بیرون از خواسته ملت نباشد. 
رییس نهاد قانونگذاری کشورمان افزود: اختیار حل مساله 
باید در اختیار مردم آن کشور باشد و کشورهای عاقه مند 
باید سازوکاری فراهم کنند که اراده ملت ها تحقق یابد، 
نه اینکه در اتاق بسته ای برای ملت ها تصمیم بگیربند و 
غنایم تقسیم کنند. در این رابطه به برخی از کشورهای 
قدرتمند گفتیم که روش های آنان جواب نمی دهد، بلکه 
مردم هر کشوری می توانند درباره سرنوشت کشورشان 

تصمیم بگیرند.

فرمانده قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( اعام کرد: با استفاده از سامانه های 
جدید پدافندی کمترین جابه جایی ناوهای حامل هواپیما و بالگرد ثبت و ضبط 

می شود. 
 بلله گللزارش اصفهللان زیبللا بلله نقللل از خبرگللزاری دانشللجویان ایللران، 
امیر سرتیپ فرزاد اسماعیلی صبح دیروز در نشست خبری با اشاره به دستاوردهای 
جدید پدافند هوایللی اظهار کرد:  تمام این دسللتاوردها در فضای تهدید و تحریم 

حاصل شده، اما تهدیدی برای سایر کشورها نیست. 
وی در ادامه خاطرنشان کرد:  رادار فتح 14 که از فناوری نیمه هادی بهره برداری 
می کند برای استفاده از ارتفاع بسیار بالا در داخل کشور طراحی ، تولید و مستقر 
شده و این رادار که رادار کشف و شناسایی است، در واقع راداری دو منظوره است. 

امیر اسماعیلی همچنین با اشاره به اینکه سامانه تاش یکی دیگر از سامانه هایی 
است که رونمایی می شود، خاطرنشان کرد:  این سامانه برای رهگیری و درگیری 

با اهداف ارتفاع متوسط و بالا به کار می رود.
 این سامانه بومی با همکاری پدافند و وزارت دفاع طراحی و تولید شده است. وی 
ادامه داد: سامانه همیار رهگیر، یکی دیگر از سامانه هایی است که در واقع سیستم 
شنود الکترونیکی بوده و قادر است جابه جایی اندکی از ناوهای حامل هواپیما یا 

بالگرد را به اندازه X درجه ثبت و ضبط کند. فرمانده پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( 
همچنین افزود: سللامانه حلقه بیدار )SSRبومی(  یکی دیگر از سامانه هایی است 

که رونمایی می شود. 
این سامانه، سللامانه شللنود و تحلیلگر اطاعاتی پسللیو، غیر قابل کشف و بومی 
است. همچنین از دو رادار بومی و راهبردی به نام بینا و نظیر در نقاط کوهستانی 
و دشتی در دهم شهریور ماه رونمایی می شللود. این سامانه ها در منطقه کم نظیر 

بوده و توانایی شناسللایی اهداف ارتفاع بالا را داشته و دقت بسللیار خوبی دارد و 
مناسب کشف موشک های نیمه بالستیک و کروز است، همچنین اهداف کوچک 
را شناسایی می کنند. امیر اسماعیلی در ادامه خاطرنشان کرد:  اواخر پاییز امسال 
رزمایش پدافند هوایی در نیمی از کشور به صورت مستقیم و تمام کشور به صورت 
غیر مستقیم برگزار می شود که تمام دستاوردها و تاکتیک های پدافندی در این 

رزمایش به کار می رود. 
وی در ادامه تصریح کرد : پدافند هوایی همیشلله بیدار و رو بلله جلو و آماده دفاع 
است و تمام دستاوردهای پدافند برای صلح و ثبات و امنیت است. هیچ پرنده ای 
بدون اجازه حق نزدیک شدن به مرزهای جمهوری اسامی را ندارد و ما حق دفاع 

را برای خود مجاز می دانیم. 

 ظریف و جلیلی به کمیسیون
برجام مجلس می روند

عضو کمیسیون ویژه برجام مجلس شورای اسامی از برگزاری جلسات 
آتی این کمیسیون با حضور تیم مذاکره کننده فعلی و سابق کشورمان 
خبر داد. حسین نجابت، عضو کمیسیون ویژه برجام مجلس شورای 
اسامی پیرامون جزئیات جلسات آتی این کمیسیون اظهار داشت: 
جلسه بعدی )چهارم( کمیسیون برجام دوشنبه این هفته با حضور 
آقایان ظریف، عراقچی و سایر اعضای تیم مذاکره کننده برگزار می شود. 
وی افزود: با توجه به دستورالعمل هایی که در خصوص برجام داده شده 
در جلسات آینده ارزیابی متن برجام به صورت کلی و سپس در چند 
محور مورد بحث و بررسللی اعضا قرار گرفته و نمایندگان در جریان 

کامل موضوع قرار می گیرند. 

 هدف آمریکا از نفوذ
تضعیف روحیه انقلابی است

رییس مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی، پایداری بر اصول، حفظ روحیه 
انقابی وحفظ روحیه تهاجمی در مقابل سلطه را مهم دانست و گفت: 
این موارد می تواند بخشی از راه های مقابله با نفوذ غرب و به خصوص 
آمریکا باشد. سردار احمد وحیدی با اشاره به بیانات اخیر مقام معظم 
رهبری در مورد ضرورت جلوگیری از نفوذ آمریکا در ایران و منطقه 
اظهار داشت: تضعیف روحیات انقابی ملت ایران طبیعتا یکی از نکاتی 
 بوده که برای نفوذ مدنظر طرف آمریکایی اسللت و آنها از این طریق 

می خواهند مواضع انقابی این ملت را تضعیف کنند. 
وی افزود: آمریکایللی ها با تضعیف روحیللات و مواضع انقابی ملت 
ایران مللی خواهند خطراتی که آنها را تهدیللد می کند خنثی کنند 
و برای موفقیت در این مسللیر تاش می کنند راه هللای نفوذ خود 
را در چاچللوب تعامات غیرمتعارف ایجاد کننللد. وحیدی پایداری 
بر اصول، حفظ روحیلله انقابی و حفظ روحیلله تهاجمی در مقابل 
سلللطه را از نکات مهم دانسللت و گفت: این موارد می تواند بخشی 
از راه هللای مقابله با نفوذ غللرب و به خصوص آمریکا باشللد. رییس 
مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی با اشللاره به اهمیت نفوذ در منطقه 
ادامه داد: آمریکا با تضعیف و حللذف محور مقاومت به دنبال نفوذ در 
منطقه است و طبیعتا تقویت محور مقاومت راه اساسی مبارزه با نفوذ 
آمریکا و سیاسللت های آنها در منطقه است. رییس مرکز تحقیقات 
راهبردی و دفاعللی در پایان خاطرنشللان کرد: باید تللاش کنیم و 
 نگذاریم که آمریکا در ایللران و منطقه نفوذ کند؛ زیللرا همانطور که 
امام )ره( فرمودند، این کشور شیطان بزرگ است و اگر قرار باشد در 

ایران نفوذ کند برای ما مشکات فراوانی را به وجود خواهد آورد.

 پاسخ علمی »مرد فنی« 
مذاکرات هسته ای به منتقدان

علی اکبر صالحی، مردی کلله از میانه مذاکرات هسللته ای با هدف 
پیشللبرد گفت و گوهای فنی در کنللار محمد جواد ظریللف، وزیر 
امللور خارجه ایران و سللایر اعضای تیللم مذاکره کننده هسللته ای 
 قرار گرفت، گفللت: نباید »برجام« را به محلی برای جدال سیاسللی

تبدیل کرد. 
رییس سازمان انرژی اتمی ایران پیش از ترک پکن، پایتخت چین به 
قصد تهران، گفت: نباید با بیان برخی مسائل غیرکارشناسی که بار 
علمی درسللتی هم ندارد، ذهن مردم را نسبت به توافق وین و برنامه 
جامع اقدام مشترک مشوش کرد. اظهارنظر مرد فنی مذاکرات هسته ای، 
پاسخی آشکار به انتقادات از دسللتاوردهای فنی برنامه جامع اقدام 
مشترک که به »برجام« معروف شد، است. صالحی گفت: برخی ها 
مطالبی را در رابطه با رآکتورها و چگونگی فعالیت آن بیان می کنند 
که نشان می دهد این افراد یا اطاعات درستی از مسائل علمی ندارند 
 و یا اینکه به دنبال مقاصد سیاسی خاصی هستند. وی این شرایط را 
تاسف بار دانست و گفت: البته وظیفه مذاکره کنندگان رفع ابهامات 
افرادی است که سوالی در این رابطه دارند تا نگرانی های واقعی افرادی 
که دلسوز کشور هستند برطرف شود. رییس سللازمان انرژی اتمی 
ایران توضیح داد که »برخی نگرانی ها، به ظاهر نگرانی اسللت، اما با 
نیت و هدف خاصی مطرح می شللود و این منصفانه نیسللت. تصور 
من آن است که افرادی که این به ظاهر نگرانی ها را مطرح می کنند، 
 به دلیل نزدیکی به انتخابات به دنبللال از صحنه خارج کردن رقیب

خود هستند. 
صالحی به این افللراد توصیه کرد: »منافع ملللی« را مقدم بر »منافع 
حزبی« قرار دهند و جدال حزبی و سیاسی را در چارچوب »برجام« 
انجام ندهند. وی با بیان اینکه »برنامه جامع اقدام مشترک می تواند 
خیرات و برکات زیادی برای کشور داشته باشد، گفت: به این دوستان 
پیشنهاد می کنم که با مطرح کردن اینگونه مسائل، اذهان مردم را 

مشوش نکرده و ایجاد دغدغه نکنند.

اخبار کوتاه
لاریجانی پیش از سفر به نیویورک در جمع خبرنگاران:  گروه ایران

تقویت دموکراسی، راهکاری برای جلوگیری از جنگ و خونریزی در جهان است 

کمترین جابه جایی ناوهای هواپیمابر شناسایی می شود 
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امیر اسماعیلی در نشست خبری  با خبرنگاران خبر داد:

رییس جمهور آمریللکا از مخالفان توافق هسللته ای 
خواست تا بر احساسللات خود غلبه کنند و پیش از 
انتقاد از این توافق، نسبت به آن آگاهی کامل داشته 
باشند. به نوشته روزنامه گاردین باراک اوباما، رییس 
جمهور آمریکا جمعه شب در یک گفت وگوی آناین 
اینترنتی با گروه های یهودی آمریکا اختافات میان 
واشنگتن و تل آویو بر سر توافق هسته ای ایران و گروه 
1+5 را به اختاف خانوادگی تشللبیه کرد و گفت که 
این مناقشه پس از اجرای این توافق تسکین خواهد 
یافت. اوبامللا در این کنفرانس ویدئویی که توسللط 
فدراسیون یهودیان شمال آمریکا در کاخ سفید برگزار 
شد، تصریح کرد: همانند تمام خانواده ها، گاهی اوقات 
اختاف نظرهایی وجود دارد و در برخی موارد مردم 
از اختافات یک خانواده بیللش از اختافات با مردم 
عامی که خانواده هم نیستند ناراحت می شوند. وی 
ابراز امیدواری کرد که پس از اجرای توافق هسته ای، 
اختاف میان ایللن دو متحد قدیمللی یعنی آمریکا 

 و رژیم صهیونیسللتی به سللرعت حل خواهد شللد. 
رییس جمهور آمریللکا ادامه داد: مللن از مخالفان و 
منتقدان می خواهم تا بر احساسات خود که موجب 
آسیب به این بحث شده است غلبه و توافق هسته ای 
را بر اساس واقعیات آن ارزیابی کنند. وی تاکید کرد 
که همه بایللد در زمان بحث درباره توافق هسللته ای 
این نکته را در ذهن خود داشته باشند که ما همگی 
حامی اسرائیل هسللتیم و باید اطمینان یابیم که به 
 این طرز تفکر خدشلله وارد نمی کنیم. اوباما در ادامه

به طور تلویحی مخالفان توافق هسته ای را جنگ طلب 
خواند و گفللت که اگر کنگللره آمریکا مللاه آینده به 
توافق رای منفللی بدهد گزینه نظامللی علیه تهران 
محتمل خواهد بود. در این صورت ما واقعا گزینه های 

متعددی نخواهیم داشت. ما به نوعی کورکورانه پرواز 
 خواهیم کرد. نتیجه گیری منطقی این است که هر 
رییس جمهوری، من یللا رییس جمهور بعدی، برای 
اینکه از عدم دستیابی ایران به ساح هسته ای اطمینان 
یابد، باید بگویم کلله اقدام نظامللی را مطرح خواهد 
کرد؛ چون گزینه هللای زیادی برای مللا باقی نمانده 
است. وی افزود: این بدین معنی نیست که مخالفان 
توافق هسته ای خواهان جنگ هستند، بلکه تحلیل 
هوشمندانه از این حقیقت است که چه گزینه هایی 
پیش روی ما قرار دارد. این در حالی اسللت که جاش 
ارنست، سخنگوی کاخ سفید روز پنجشنبه مخالفان 
توافق هسللته ای شللامل دونالد ترامللپ، کاندیدای 
انتخابات ریاسللت جمهوری سللال آینده آمریکا را 

جنگ طلب دانست و تاکید کرد که این توصیف اغراق 
شده نیست و اگر کنگره توافق هسللته ای را رد کند، 
احتمالا به اقدام نظامی علیه ایران منجر خواهد شد. 
رییس جمهور آمریکا در ادامه این گفت وگو با تکیه بر 
ادعای بی اسللاس غرب و  آمریکا مبنی بر تاش ایران 
برای دسللتیابی به ظرفیت تولید سللاح هسته ای، 
گفت: توافق هسللته ای بهترین راه دیپلماتیک برای 
جلوگیری از دستیابی ایران به این تسلیحات است. 
این توافق تمللام راه های ممکن ایران برای سللاخت 
ساح هسته ای را مسدود می کند. وی توافق هسته ای 
ایران و گروه 1+5 را بهترین گزینه دانسللت و گفت 
که بازرسللی هایی که طبق این توافق از ایران انجام 
می شود، شدیدتر از موارد مشابهی است که تاکنون در 

تاریخ مورد مذاکره قرار گرفته است. به نوشته گاردین، 
باراک اوباما در بخش دیگری از این گفت وگو با بیان 
اینکه با رد توافق هسته ای گزینه دیگری به غیر از اقدام 
نظامی پیش روی ما نخواهد بود، تاکید کرد که اعمال 
تحریم های بیشتر علیه ایران تاثیرگذار نیست. وی در 
پاسخ به برخی ادعاها علیه توافق هسته ای مبنی بر 
احتمال نقض توافق از سوی ایران،  گفت: به هر حال 
بدون توافق هسللته ای هم این نگرانی وجود داشت، 
اما سازوکار تعیین شده در آن به گونه ای است که با 
وجود نظارت بر برنامه هسته ای ایران و اطاع بیشتر 
از ماهیت  آن، امکان کشف و برخورد با نقض احتمالی 
مفاد توافق هسته ای توسط ایران بیشتر خواهد شد. 
اوباما یادآور شد: توافق هسته ای نگرانی های جامعه 
 بین الملل درباره برنامه هسللته ای ایللران را برطرف 
می کند و با توجه به گسللترش نیروهللای داعش در 
منطقه و بحران سللوریه، این توافق موجب می شود 

رسیدگی به این موضوعات راحت تر باشد. 

اوباما خطاب به مخالفان برجام: 

بر احساسات خود غلبه کنید 

وزیر کشور با بیان اینکه در انتخابات مرّ قانون رعایت 
می شللود، گفت: به هیچ وجه بلله حرکت هایی که 
بخواهند قانون را خدشه دار کنند، اجازه نخواهیم داد. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری فارس، 
عبدالرضا رحمانی فضلی، وزیر کشور دولت یازدهم 
در نشسللت هم اندیشللی که صبح دیروز )شنبه( با 
نخبگان و فعالان غیردولتی در سللالن پیامبر اعظم 
وزارت کشللور برگزار شللد، گفت: دولللت اکنون در 

آستانه سومین سللال کاری خود اسللت که با همه 
شرایطی که بر آن حاکم بود، توانست در حوزه های 
مختلف اقتصادی، سیاسللی، اجتماعی و امنیتی به 
موفقیت برسد. رحمانی فضلی در ادامه سخنان خود 

با اشاره به قانون انتخابات اظهار داشت: ما تابع قوانین 
و فعالیت های اجرایی کشور هستیم و انتخابات هم 
قانون خاص خود را دارد که این قانون قابل بازنگری و 
تجدیدنظر است، اما تا زمانی که این قانون هست، ما 

باید به آن پایبند باشیم.وی با تشریح عملکرد نهادهای 
نظارتی و اجرایی در امر انتخابات تصریح کرد: آنچه 
که به هیات های نظارت در انتخابللات بر می گردد، 
در چارچوب قوانین و روالی که در چند سال گذشته 

به آن عمل کرده ایم و ما اگر احساس کنیم حقی در 
جایی ضایع شده اسللت، یقین بدانید برای رفع آن 
اقدام خواهیم کرد. رحمانی فضلی خاطرنشان کرد: 
آنچه من به عنوان وزیر کشللور اعللام می کنم، آن 
است که در حوزه اجرا مرّ قانون رعایت خواهد شد و 
یقین بدانید بالاتر از قانون یا تحت عنوان آن حرکاتی 
که بخواهللد قانون را خدشلله دار کند، نلله بنده و نه 
 هیات های اجرایی اجازه چنین کاری را نخواهیم داد.

رحمانی فضلی در دیدار با فعالان غیردولتی:

اجازه نمی دهیم برخی حرکات، قانون را خدشه دار کند
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دکتر لاریجانی پیش از س��فر به نیویورک در جمع 
خبرنگاران:  

تقویت دموکراسی راهکاری برای جلوگیری از جنگ 
و خونریزی در جهان است 

رئیس مجلس ش��ورای اس��امی ب��ا بی��ان اینکه 
دموکراسی پایه ای برای صلح و توسعه پایدار است، 
گفت: در اجاس روسای مجالس کشورهای جهان 
درخصوص تقویت دیپلماس��ی اقتصادی مذاکراتی 
با روسای مجالس سایر کش��ورها انجام خواهد شد.  
به گزارش اصفهان زیبا به نق��ل از خبرگزاری خانه 
ملت،  دکتر علی لاریجانی دیروز )شنبه 7 شهریور( 
قبل از س��فر خود ب��ه نیویورک جهت ش��رکت در 
چهارمین اجاس روس��ای مجالس جهان با حضور 
در جمع خبرنگاران در ف��رودگاه امام خمینی )ره( 
درخص��وص برنامه های س��فر خود گفت: س��فر ما 
به س��ازمان ملل ب��رای ش��رکت در بین المجالس 
است. بین المجالس از نهادهای باسابقه بوده و همه 
پارلمان های کش��ورهای دنیا در آن عضو هس��تند. 

رئیس مجلس شورای اس��امی ادامه داد: در طول 
تحولاتی که در مسیر کار بین المجالس بوده، تاش 
شده این سازمان متش��کل تر و تاثیرگذارتر باشد و 
همواره این موض��وع مطرح بوده اس��ت.وی افزود: 
یکی از ایده های بین المجالس این بوده که با سازمان 
ملل که با دولت ها بیشتر در ارتباط است، به صورت 
نزدیک تری کار کند و در این رابطه هر چند س��ال 
یک بار اجاس روس��ای مجالس جهان در سازمان 
ملل برگزار می ش��ود.دکتر لاریجان��ی بیان کرد: در 
چهارمی��ن اجاس بح��ث روی موضوعات��ی مانند 
صلح و دموکراس��ی برای توس��عه پایدار و آنچه که 
مردم می طلبند است و یک موضوع مهم بحث ها، با 
توجه به آش��فتگی موجود در دنیا دستیابی به صلح 
پایدار و دموکراسی اس��ت.رئیس نهاد قانونگذاری 
با بیان اینکه دموکراس��ی باید پای��ه ای برای صلح و 
ایجاد توسعه پایدار باشد، گفت: در دهه اخیر فراوانی 
جنگ ها باعث شده موضوع دموکراسی دوباره مورد 
توجه جدی قرار گی��رد، بنابراین این اجاس مجال 

خوبی برای ارزیابی روند طی شده در گذشته است.
دکتر لاریجانی تصریح ک��رد: امروز باید چالش های 
پیش رو مخصوصا جریان های افراطی که در منطقه 
خاورمیانه وجود دارد رفع ش��ود که یکی از مباحث 
اصل��ی در بین المجال��س ای��ن موضوع اس��ت و در 
کمیته های بین المجالس موضوعات مرتبط با حقوق 
بشر و توس��عه پایدار مورد توجه قرار خواهد گرفت.

رئیس قوه مقننه ادامه داد: گرم شدن هوا و تغییرات 
آب و هوایی، یکی از موضوعات مهم دیگری اس��ت 
که در بین المجالس بررسی می شود، به دلیل اینکه 
این موض��وع می تواند ب��ه چالش ه��ای اجتماعی و 
سیاسی دامن بزند.وی افزود: در حاشیه این اجاس، 
ماقات هایی با روسای مجالس کشورهای مختلف 
خواهم داشت،  البته باید توجه کرد عنوان کنفرانس 
و واقعیت هایی که در زندگی برخی کش��ورها مانند 
مانند جنگ و خونریزی اس��ت، فرق دارد. بنابراین 
باید بر این مس��ائل فائق آمد.دکتر لاریجانی گفت: 
موضوع فلس��طین یکی از موضوع��ات دردآور برای 

عالم اسام است. اگر واقعاً دنبال صلح و دموکراسی 
هستند، باید یک ساختار دموکراتیک برای فلسطین 
طراحی شود تا این کش��ور به صلح و توسعه پایدار 
برسد که البته از این موضوع فرار می کنند و همین 
عوامل برخی از کشورها باعث شده، به بحران ها در 
مناطقی مانند عراق و سوریه دامن زده شده و تبدیل 
به جریان های تروریستی ش��ود، لذا در گفت وگوها 
می توان یک فضای دموکراتی��ک و صلح آمیز برای 
مردم این مناطق ایجاد کرد که از جنگ و خونریزی 
جلوگیری ش��ود.رئیس مجلس ش��ورای اس��امی 
تصریح کرد: در س��خنرانی من یکی از محورها این 
خواهد بود که چگونه می توان ساختار دموکراتیک 
را به صورت واقع��ی، پایه ای برای ایج��اد صلح قرار 
داد، به دلیل فاصله و گپی اس��ت که بین حرف های 
نظری که معمولا در همایش ه��ا و کنفرانس ها زده 
می شود و آنچه در میدان عمل وجود دارد به طوریکه 
در میدان عم��ل جنگ و خونریزی وج��ود دارد، در 
حال��ی ک��ه در کنفرانس ها صحبت از دموکراس��ی 
اس��ت، طبعاً یک نگاه واقع بینان��ه می تواند فاصله و 
گپ را عاج کند.وی در پاسخ به این سوال خبرنگار 
خانه ملت مبنی ب��ر اینکه در حاش��یه اجاس چه 
مذاکراتی درخصوص تقویت دیپلماس��ی اقتصادی 
انجام خواهد ش��د؟ گفت: حتما یک��ی از محورهای 
مهم سفر همین موضوع خواهد بود، فضای ایران در 
حال انتقال به یک ش��رایط جدید است که می تواند 
همکاری های اقتصادی با کشورهای جهان را افزایش 
دهد.دکتر لاریجانی در این رابطه افزود: در این مدت 
اخیر هیات های کش��ورهای مختلفی ک��ه به ایران 
س��فر می کنند، برای س��رمایه گذاری در ایران ابراز 
عاقه مندی می کنند.رئیس قوه مقننه کش��ورمان 
ادامه داد: این اجاس فرصت مناس��بی خواهد بود 
تا با روسای مجالس کش��ورهای مختلف در زمینه 
همکاری های دوجانبه با محوریت س��رمایه گذاری 
و رونق تولید در ایران باشد، صحبت بیشتری شود.
وی درخصوص اوض��اع داخلی یمن ب��ا بیان اینکه 
شرایط این کش��ور برای تمامی مس��لمانان جهان 
بس��یار دردآور و ناراحت کننده است، تصریح کرد: 
یمن یک کش��ور بزرگ و ریش��ه دار اس��امی بوده 

که مورد هجوم قرار گرفته و مس��اکن و زیربناهای 
آن تخریب شده است. در ش��رایط فعلی یک تصور 
متضاد وجود دارد، برخی از کشورها تصور می کنند 
با فشار نظامی مسئله در منطقه حل می شود که این 
موضوع فرس��وده شده و بیش��تر توجهات به سمت 
راه حل سیاس��ی برای حل مس��ائل س��وریه و یمن 
اس��ت.دکتر لاریجانی افزود: پیشنهاداتی برای حل 
مسئله یمن از سوی کشورهای عربی مطرح شده و 
همچنین پیشنهاداتی از طرف نماینده سازمان ملل 
ارائه شده است که اجمالا رایزنی های صورت گرفته، 
اما باید این موضوعات را با توجه به واقعیات توانمند 
کرد.رئیس مجلس شورای اس��امی اذعان داشت: 
جمهوری اس��امی ایران تاش می کند تا در یمن 
وحدت به وجود آید و گروه های مختلف یمن بتوانند 
مذاکراتی در سطح ملی داشته باشند و دولت وحدت 
ملی استقرار یابد و انتخابات و س��ایر سازوکارها در 
این بستر تعریف شود که امیدوارم این ساماندهی ها 
ش��کل بگیرد.وی در این خص��وص همچنین افزود: 
برخی کشورها تصور می کردند از طریق نظامی گری 
می توانند مسئله را حل کنند، این در حالی است که 
نتایج اندک این موضوع خساراتی برای آنها به دنبال 
داشت، بناراین آنها باید به جریان های قوی تر مانند 
راه حل سیاس��ی بپیوندند. دکت��ر لاریجانی گفت: 
مس��ئله یمن و س��وریه در چارچ��وب دموکراتیک 
حل خواهد شد و راه حل سیاسی یک راه حل پایدار 
بوده و هست، البته به ش��رطی که موضوع تبدیل به 
معاماتت بیرون از خواسته ملت نباشد.رئیس نهاد 
قانونگذاری کش��ورمان افزود: اختیار حل مس��ئله 
باید در اختیار مردم آن کش��ور باش��د و کشورهای 
عاقه من��د باید س��ازوکاری فراهم کنن��د که اراده 
ملت ها تحق��ق یابد نه اینکه در اتاق بس��ته ای برای 
ملت ها تصمیم بگیربند و غنائم تقس��یم کنند و در 
این رابطه به برخی از کش��ورهای قدرتمند گفتیم 
که روش های آنان جواب نمی ده��د، بلکه مردم هر 
کش��وری می توانند درباره سرنوش��ت کشورش��ان 

تصمیم بگیرد.

فرمانده قرار گاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء اعام کرد: با اس��تفاده از سامانه های 
جدید پدافندی کمترین جابجایی ناوهای حامل هواپیم��ا و بالگرد ثبت و ضبط 
می شود. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران،امیر سرتیپ 
فرزاد اس��ماعیلی صبح دیروز در نشست خبری با اش��اره به دستاوردهای جدید 
پدافند هوایی اظهار کرد:  تمام این دس��تاوردها در فضای تهدید و تحریم حاصل 
شده اما تهدیدی برای سایر کشورها نیس��ت. وی در ادامه خاطر نشان کرد: رادار 

فتح 14 که از فناوری نیمه هادی بهره برداری می کند برای استفاده از ارتفاع بسیار 
بالا در داخل کشور طراحی ، تولید و مستقر شده است و این رادار که رادار کشف 
و شناسایی اس��ت در واقع راداری دو منظوره است. امیر اس��ماعیلی همچنین با 
اشاره به این که سامانه تاش یکی دیگر از سامانه هایی است که رونمایی می شود 
خاطر نشان کرد: این سامانه برای ره گیری و درگیری با اهداف ارتفاع متوسط و بالا 
به کار می رود. این س��امانه بومی با همکاری پدافند و وزارت دفاع طراحی و تولید 

شده است. وی ادامه داد:س��امانه همیار رهگیر یکی دیگر از سامانه هایی است که 
در واقع سیستم ش��نود الکترونیکی بوده و قادر اس��ت جابجایی اندکی از ناوهای 
حامل هواپیما یا بالگرد را به اندازه X درجه ثبت و ضبط کند. فرمانده پدافند هوایی 
خاتم الانبیاء)ص( همچنین افزود: س��امانه حلقه بیدار )SSRبومی(  یکی دیگر از 
سامانه هایی است که رونمایی می ش��ود. این سامانه، سامانه ش��نود و تحلیل گر 
اطاعاتی پسیو، غیر قابل کشف و بومی است. همچنین از دو رادار بومی و راهبردی 

به نام بینا و نظیر در نقاط کوهستانی و دشتی در دهم شهریور ماه رونمایی می شود. 
این سامانه ها در منطقه کم نظیر بوده و توانایی شناسایی اهداف ارتفاع بالا را داشته 
و دقت بس��یار خوبی دارند و مناسب کشف موش��ک های نیمه بالستیک و کروز 
بوده و اهداف کوچک را نیز شناس��ایی می کنند. امیر اس��ماعیلی در ادامه خاطر 
نشان کرد:  اواخر پاییز امسال رزمایش پدافند هوایی در نیمی از کشور به صورت 
مستقیم و تمام کشور به صورت غیر مستقیم برگزار می شود که تمام دستاوردها 

؟؟
؟؟

ظریف و جلیلی به کمیسیون برجام مجلس می روند
عضو کمیسیون ویژه برجام مجلس شورای اسامی از برگزاری 
جلسات آتی این کمیس��یون با حضور تیم مذاکره کننده فعلی 
و سابق کشورمان خبر داد.حسین نجابت عضو کمیسیون ویژه 
برجام مجلس شورای اس��امی پیرامون جزئیات جلسات آتی 
این کمیسیون اظهار داشت: جلسه بعدی )چهارم( کمیسیون 
برجام دوشنبه این هفته با حضور اقایان ظریف، عراقچی و سایر 
اعضای تیم مذاکره کننده برگزار می شود.وی افزود: با توجه به 
دستورالعمل هایی که در خصوص برجام داده شده در جلسات 
آینده ارزیابی متن برجام به صورت کلی و سپس در چند محور 
مورد بحث و بررس��ی اعضاء قرار گرفته و نمایندگان در جریان 
کامل موضوع قرار می گیرند.نجابت در پایان از برگزاری جلسه 
روز سه شنبه هفته جاری کمیسیون ویژه برجام با حضور سعید 

جلیلی و اعضای تیم مذاکره کننده سابق خبر داد.
////////////////////////////////////

دستاوردهای جدید پدافند هوایی رونمایی شد 
با حضور امیر سرتیپ فرزاد اس��ماعیلی فرمانده قرارگاه پدافند 
هوایی خاتم الانبیاء ارتش، جدیدترین دس��تاوردهای این نیرو 
رونمایی ش��د. در این مراسم از س��امانه حافظ،  سامانه تاش، 
سامانه همیار رهگیر، سامانه SRR بومی و IFF بومی و سامانه 
بهینه شده کیهان و سامانه های جنگ الکترونیک رونمایی شد. 
سامانه حافظ یک س��امانه آرایه فازی، س��ه بعدی، برد کوتاه و 
تاکتیکی که توانایی کشف همزمان 150 هدف را دارد. سامانه 
بهینه ش��ده کیهان نیز متحرک بوده و در آنت��ن آن تغییرات 
عمده ای به وجود آمده است. سامانه شناسایی دوست از دشمن 
)IFF بوم��ی( توانایی ش��ناخت 100 ه��دف را همزمان دارد. 
سامانه SRR بومی یک سامانه شنود و تحلیلگر بوده و سامانه 
تاش یک سامانه ارتفاع متوسط و بالاست که قابلیت رهگیری و 
درگیری با اهداف را داشته و می تواند به رادارهای محلی متصل 
شود. سامانه های جنگ الکترونیک نیز یک اخال گر زمین پایه 
است. سامانه همیار رهگیر نیز یک سیستم شنود الکترونیکی 
است که قادر است کمترین جابجایی ناوهای هواپیمابر و بالگرد 

بر را شناسایی کند. 
////////////////////////////////////

هدف آمریکا از نفوذ تضعیف روحیه انقابی است
رییس مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی، پایداری بر اصول، حفظ 
روحیه انقابی وحفظ روحیه تهاجمی در مقابل س��لطه را مهم 
دانس��ت و گفت: این موارد می تواند بخش��ی از راه های مقابله 
با نفوذ غرب و بخصوص آمریکا باش��د. س��ردار احمد وحیدی 
با اش��اره به بیانات اخیر مقام معظم رهب��ری در مورد ضرورت 
جلوگی��ری از نف��وذ آمریکا در ای��ران و منطقه اظهار داش��ت: 
تضعیف روحیات انقابی ملت ایران طبیعتا یکی از نکاتی بوده 
که برای نفوذ مدنظر طرف آمریکایی اس��ت و آنها از این طریق 
می خواهند مواضع انقابی این ملت را تضعیف کنند.وی افزود: 
آمریکاییها با تضعیف روحیات و مواضع انقابی ملت ایران می 
خواهند خطراتی را که آنها را تهدید می کند خنثی کنند، و برای 
موفقیت در این مسیر تاش می کنند راه های نفوذ خود را در 
چهاچوب تعامات غیر متعارف ایجاد کنند.وحیدی پایداری بر 
اصول، حفظ روحیه انقاب��ی و حفظ روحیه تهاجمی در مقابل 
سلطه را از نکات مهم دانست و گفت: این موارد می تواند بخشی 
از راه های مقابله با نفوذ غرب و بخصوص آمریکا باش��د.رییس 
مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی با اش��اره ب��ه اهمیت نفوذ در 
منطقه ادامه داد: آمریکا با تضعیف و ح��ذف محور مقاومت به 
دنبال نفوذ در منطقه است و طبیعتا تقویت محور مقاومت راه 
اساسی مبارزه با نفوذ آمریکا و سیاستهای آنها در منطقه است.
رییس مرکز تحقیقات راهبردی و دفاعی در پایان خاطرنشان 
کرد: باید تاش کنیم و نگذاریم که آمری��کا در ایران و منطقه 
نفوذ کند زیرا همانطور که امام )ره( فرمودند  این کشور شیطان 
بزرگ است و اگر قرار باشد در ایران نفوذ کند برای ما مشکات 

فراوانی را بوجود خواهد آورد.
////////////////////////////

پاسخ علمی »مرد فنی« مذاکرات هسته ای به منتقدان
پکن - ایرنا - »علی اکبر صالح��ی« مردی که از میانه مذاکرات 
هسته ای با هدف پیشبرد گفت و گوهای فنی در کنار »محمد 
جواد ظریف« وزیر امور خارجه ایران و سایر اعضای تیم مذاکره 
کننده هس��ته ای قرار گرفت، گفت: نباید »برجام« را به محلی 
برای جدال سیاس��ی تبدیل کرد. رییس س��ازمان انرژی اتمی 

اخبار کوتاه
؟؟گروه ایران

؟؟؟

کمترین جابجایی ناوهای هواپیمابر شناسایی می شود 
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امیر اسماعیلی در نشست خبری  با خبرنگاران خبر داد:

آگهی مزایده 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( در نظر دارد انجام امور خدمات مجالس خود را از طریق مزایده به شرح زیر واگذار نماید. 

سپرده شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه اجاره ماهیانهمدت انجام کار نوبت شرح مزایده شماره مزایده 
12420/000/000252/000/000 ماهاول انجام امور  خدمات مجالس94/7 

 شرکت کنندگان در مزایده می بایستی توانایی تامین سپرده شرکت در مزایده را صرفا نقد یا ضمانتنامه بانکی داشته باشد. 
 مبلغ تضمین شرکت در مزایده را به حساب سپرده شماره 7002193921 نزد بانک شهر به نام سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( واریز نماید. 

 شرکت کنندگان در مزایده می بایستی دارای سوابق کاری مرتبط و مناسب با موضوع مزایده و توان مالی جهت انجام خدمات فوق را داشته باشند. 
 ش�رکت کنن�دگان از تاری�خ نش�ر ای�ن آگه�ی ت�ا تاری�خ 94/06/18 هم�ه روزه ب�ه جز روزه�ای تعطیل ب�ه ام�ور اداری س�ازمان واق�ع در کیلومت�ر 12 ج�اده اصفه�ان – نایین، ب�ه دبیرخانه س�ازمان مراجعه و نس�بت

 به تهیه اسناد مزایده اقدام نمایند. 
 آخرین مهلت ارسال پیشنهادات قیمت ساعت 12 ظهر روز پنجشنبه مورخ 94/06/19 می باشد. 

 هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده می باشد. 
 آدرس پایگاه اینترنتی www.isfahan.ir/farakhan می باشد. 

آگهی مجمع عمومی 
مجمع عمومی عادی س�الیانه انجم�ن جوانان 
مهر س�خن اس�تان اصفه�ان روز جمع�ه مورخ 
 94/6/20 در مح�ل مجتمع توانبخش�ی ش�هید

 اژه ای روبروی بیمارستان کاشانی برگزار
 می گردد. 

دستور کار مجمع: 
انتخاب هیات مدیره 

تعیین بازرسین
انجمن جوانان مهر سخن استان اصفهان 

دکتر لاریجانی پیش از س��فر به نیویورک در جمع 
خبرنگاران:  

تقویت دموکراسی راهکاری برای جلوگیری از جنگ 
و خونریزی در جهان است 

رئیس مجلس ش��ورای اس��امی ب��ا بی��ان اینکه 
دموکراسی پایه ای برای صلح و توسعه پایدار است، 
گفت: در اجاس روسای مجالس کشورهای جهان 
درخصوص تقویت دیپلماس��ی اقتصادی مذاکراتی 
با روسای مجالس سایر کش��ورها انجام خواهد شد.  
به گزارش اصفهان زیبا به نق��ل از خبرگزاری خانه 
ملت،  دکتر علی لاریجانی دیروز )شنبه 7 شهریور( 
قبل از س��فر خود ب��ه نیویورک جهت ش��رکت در 
چهارمین اجاس روس��ای مجالس جهان با حضور 
در جمع خبرنگاران در ف��رودگاه امام خمینی )ره( 
درخص��وص برنامه های س��فر خود گفت: س��فر ما 
به س��ازمان ملل ب��رای ش��رکت در بین المجالس 
است. بین المجالس از نهادهای باسابقه بوده و همه 
پارلمان های کش��ورهای دنیا در آن عضو هس��تند. 

رئیس مجلس شورای اس��امی ادامه داد: در طول 
تحولاتی که در مسیر کار بین المجالس بوده، تاش 
شده این سازمان متش��کل تر و تاثیرگذارتر باشد و 
همواره این موض��وع مطرح بوده اس��ت.وی افزود: 
یکی از ایده های بین المجالس این بوده که با سازمان 
ملل که با دولت ها بیشتر در ارتباط است، به صورت 
نزدیک تری کار کند و در این رابطه هر چند س��ال 
یک بار اجاس روس��ای مجالس جهان در سازمان 
ملل برگزار می ش��ود.دکتر لاریجان��ی بیان کرد: در 
چهارمی��ن اجاس بح��ث روی موضوعات��ی مانند 
صلح و دموکراس��ی برای توس��عه پایدار و آنچه که 
مردم می طلبند است و یک موضوع مهم بحث ها، با 
توجه به آش��فتگی موجود در دنیا دستیابی به صلح 
پایدار و دموکراسی اس��ت.رئیس نهاد قانونگذاری 
با بیان اینکه دموکراس��ی باید پای��ه ای برای صلح و 
ایجاد توسعه پایدار باشد، گفت: در دهه اخیر فراوانی 
جنگ ها باعث شده موضوع دموکراسی دوباره مورد 
توجه جدی قرار گی��رد، بنابراین این اجاس مجال 

خوبی برای ارزیابی روند طی شده در گذشته است.
دکتر لاریجانی تصریح ک��رد: امروز باید چالش های 
پیش رو مخصوصا جریان های افراطی که در منطقه 
خاورمیانه وجود دارد رفع ش��ود که یکی از مباحث 
اصل��ی در بین المجال��س ای��ن موضوع اس��ت و در 
کمیته های بین المجالس موضوعات مرتبط با حقوق 
بشر و توس��عه پایدار مورد توجه قرار خواهد گرفت.

رئیس قوه مقننه ادامه داد: گرم شدن هوا و تغییرات 
آب و هوایی، یکی از موضوعات مهم دیگری اس��ت 
که در بین المجالس بررسی می شود، به دلیل اینکه 
این موض��وع می تواند ب��ه چالش ه��ای اجتماعی و 
سیاسی دامن بزند.وی افزود: در حاشیه این اجاس، 
ماقات هایی با روسای مجالس کشورهای مختلف 
خواهم داشت،  البته باید توجه کرد عنوان کنفرانس 
و واقعیت هایی که در زندگی برخی کش��ورها مانند 
مانند جنگ و خونریزی اس��ت، فرق دارد. بنابراین 
باید بر این مس��ائل فائق آمد.دکتر لاریجانی گفت: 
موضوع فلس��طین یکی از موضوع��ات دردآور برای 

عالم اسام است. اگر واقعاً دنبال صلح و دموکراسی 
هستند، باید یک ساختار دموکراتیک برای فلسطین 
طراحی شود تا این کش��ور به صلح و توسعه پایدار 
برسد که البته از این موضوع فرار می کنند و همین 
عوامل برخی از کشورها باعث شده، به بحران ها در 
مناطقی مانند عراق و سوریه دامن زده شده و تبدیل 
به جریان های تروریستی ش��ود، لذا در گفت وگوها 
می توان یک فضای دموکراتی��ک و صلح آمیز برای 
مردم این مناطق ایجاد کرد که از جنگ و خونریزی 
جلوگیری ش��ود.رئیس مجلس ش��ورای اس��امی 
تصریح کرد: در س��خنرانی من یکی از محورها این 
خواهد بود که چگونه می توان ساختار دموکراتیک 
را به صورت واقع��ی، پایه ای برای ایج��اد صلح قرار 
داد، به دلیل فاصله و گپی اس��ت که بین حرف های 
نظری که معمولا در همایش ه��ا و کنفرانس ها زده 
می شود و آنچه در میدان عمل وجود دارد به طوریکه 
در میدان عم��ل جنگ و خونریزی وج��ود دارد، در 
حال��ی ک��ه در کنفرانس ها صحبت از دموکراس��ی 
اس��ت، طبعاً یک نگاه واقع بینان��ه می تواند فاصله و 
گپ را عاج کند.وی در پاسخ به این سوال خبرنگار 
خانه ملت مبنی ب��ر اینکه در حاش��یه اجاس چه 
مذاکراتی درخصوص تقویت دیپلماس��ی اقتصادی 
انجام خواهد ش��د؟ گفت: حتما یک��ی از محورهای 
مهم سفر همین موضوع خواهد بود، فضای ایران در 
حال انتقال به یک ش��رایط جدید است که می تواند 
همکاری های اقتصادی با کشورهای جهان را افزایش 
دهد.دکتر لاریجانی در این رابطه افزود: در این مدت 
اخیر هیات های کش��ورهای مختلفی ک��ه به ایران 
س��فر می کنند، برای س��رمایه گذاری در ایران ابراز 
عاقه مندی می کنند.رئیس قوه مقننه کش��ورمان 
ادامه داد: این اجاس فرصت مناس��بی خواهد بود 
تا با روسای مجالس کش��ورهای مختلف در زمینه 
همکاری های دوجانبه با محوریت س��رمایه گذاری 
و رونق تولید در ایران باشد، صحبت بیشتری شود.
وی درخصوص اوض��اع داخلی یمن ب��ا بیان اینکه 
شرایط این کش��ور برای تمامی مس��لمانان جهان 
بس��یار دردآور و ناراحت کننده است، تصریح کرد: 
یمن یک کش��ور بزرگ و ریش��ه دار اس��امی بوده 

که مورد هجوم قرار گرفته و مس��اکن و زیربناهای 
آن تخریب شده است. در ش��رایط فعلی یک تصور 
متضاد وجود دارد، برخی از کشورها تصور می کنند 
با فشار نظامی مسئله در منطقه حل می شود که این 
موضوع فرس��وده شده و بیش��تر توجهات به سمت 
راه حل سیاس��ی برای حل مس��ائل س��وریه و یمن 
اس��ت.دکتر لاریجانی افزود: پیشنهاداتی برای حل 
مسئله یمن از سوی کشورهای عربی مطرح شده و 
همچنین پیشنهاداتی از طرف نماینده سازمان ملل 
ارائه شده است که اجمالا رایزنی های صورت گرفته، 
اما باید این موضوعات را با توجه به واقعیات توانمند 
کرد.رئیس مجلس شورای اس��امی اذعان داشت: 
جمهوری اس��امی ایران تاش می کند تا در یمن 
وحدت به وجود آید و گروه های مختلف یمن بتوانند 
مذاکراتی در سطح ملی داشته باشند و دولت وحدت 
ملی استقرار یابد و انتخابات و س��ایر سازوکارها در 
این بستر تعریف شود که امیدوارم این ساماندهی ها 
ش��کل بگیرد.وی در این خص��وص همچنین افزود: 
برخی کشورها تصور می کردند از طریق نظامی گری 
می توانند مسئله را حل کنند، این در حالی است که 
نتایج اندک این موضوع خساراتی برای آنها به دنبال 
داشت، بناراین آنها باید به جریان های قوی تر مانند 
راه حل سیاس��ی بپیوندند. دکت��ر لاریجانی گفت: 
مس��ئله یمن و س��وریه در چارچ��وب دموکراتیک 
حل خواهد شد و راه حل سیاسی یک راه حل پایدار 
بوده و هست، البته به ش��رطی که موضوع تبدیل به 
معاماتت بیرون از خواسته ملت نباشد.رئیس نهاد 
قانونگذاری کش��ورمان افزود: اختیار حل مس��ئله 
باید در اختیار مردم آن کش��ور باش��د و کشورهای 
عاقه من��د باید س��ازوکاری فراهم کنن��د که اراده 
ملت ها تحق��ق یابد نه اینکه در اتاق بس��ته ای برای 
ملت ها تصمیم بگیربند و غنائم تقس��یم کنند و در 
این رابطه به برخی از کش��ورهای قدرتمند گفتیم 
که روش های آنان جواب نمی ده��د، بلکه مردم هر 
کش��وری می توانند درباره سرنوش��ت کشورش��ان 

تصمیم بگیرد.

فرمانده قرار گاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء اعام کرد: با اس��تفاده از سامانه های 
جدید پدافندی کمترین جابجایی ناوهای حامل هواپیم��ا و بالگرد ثبت و ضبط 
می شود. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری دانشجویان ایران،امیر سرتیپ 
فرزاد اس��ماعیلی صبح دیروز در نشست خبری با اش��اره به دستاوردهای جدید 
پدافند هوایی اظهار کرد:  تمام این دس��تاوردها در فضای تهدید و تحریم حاصل 
شده اما تهدیدی برای سایر کشورها نیس��ت. وی در ادامه خاطر نشان کرد: رادار 

فتح 14 که از فناوری نیمه هادی بهره برداری می کند برای استفاده از ارتفاع بسیار 
بالا در داخل کشور طراحی ، تولید و مستقر شده است و این رادار که رادار کشف 
و شناسایی اس��ت در واقع راداری دو منظوره است. امیر اس��ماعیلی همچنین با 
اشاره به این که سامانه تاش یکی دیگر از سامانه هایی است که رونمایی می شود 
خاطر نشان کرد: این سامانه برای ره گیری و درگیری با اهداف ارتفاع متوسط و بالا 
به کار می رود. این س��امانه بومی با همکاری پدافند و وزارت دفاع طراحی و تولید 

شده است. وی ادامه داد:س��امانه همیار رهگیر یکی دیگر از سامانه هایی است که 
در واقع سیستم ش��نود الکترونیکی بوده و قادر اس��ت جابجایی اندکی از ناوهای 
حامل هواپیما یا بالگرد را به اندازه X درجه ثبت و ضبط کند. فرمانده پدافند هوایی 
خاتم الانبیاء)ص( همچنین افزود: س��امانه حلقه بیدار )SSRبومی(  یکی دیگر از 
سامانه هایی است که رونمایی می ش��ود. این سامانه، سامانه ش��نود و تحلیل گر 
اطاعاتی پسیو، غیر قابل کشف و بومی است. همچنین از دو رادار بومی و راهبردی 

به نام بینا و نظیر در نقاط کوهستانی و دشتی در دهم شهریور ماه رونمایی می شود. 
این سامانه ها در منطقه کم نظیر بوده و توانایی شناسایی اهداف ارتفاع بالا را داشته 
و دقت بس��یار خوبی دارند و مناسب کشف موش��ک های نیمه بالستیک و کروز 
بوده و اهداف کوچک را نیز شناس��ایی می کنند. امیر اس��ماعیلی در ادامه خاطر 
نشان کرد:  اواخر پاییز امسال رزمایش پدافند هوایی در نیمی از کشور به صورت 
مستقیم و تمام کشور به صورت غیر مستقیم برگزار می شود که تمام دستاوردها 

؟؟
؟؟

ظریف و جلیلی به کمیسیون برجام مجلس می روند
عضو کمیسیون ویژه برجام مجلس شورای اسامی از برگزاری 
جلسات آتی این کمیس��یون با حضور تیم مذاکره کننده فعلی 
و سابق کشورمان خبر داد.حسین نجابت عضو کمیسیون ویژه 
برجام مجلس شورای اس��امی پیرامون جزئیات جلسات آتی 
این کمیسیون اظهار داشت: جلسه بعدی )چهارم( کمیسیون 
برجام دوشنبه این هفته با حضور اقایان ظریف، عراقچی و سایر 
اعضای تیم مذاکره کننده برگزار می شود.وی افزود: با توجه به 
دستورالعمل هایی که در خصوص برجام داده شده در جلسات 
آینده ارزیابی متن برجام به صورت کلی و سپس در چند محور 
مورد بحث و بررس��ی اعضاء قرار گرفته و نمایندگان در جریان 
کامل موضوع قرار می گیرند.نجابت در پایان از برگزاری جلسه 
روز سه شنبه هفته جاری کمیسیون ویژه برجام با حضور سعید 

جلیلی و اعضای تیم مذاکره کننده سابق خبر داد.
////////////////////////////////////

دستاوردهای جدید پدافند هوایی رونمایی شد 
با حضور امیر سرتیپ فرزاد اس��ماعیلی فرمانده قرارگاه پدافند 
هوایی خاتم الانبیاء ارتش، جدیدترین دس��تاوردهای این نیرو 
رونمایی ش��د. در این مراسم از س��امانه حافظ،  سامانه تاش، 
سامانه همیار رهگیر، سامانه SRR بومی و IFF بومی و سامانه 
بهینه شده کیهان و سامانه های جنگ الکترونیک رونمایی شد. 
سامانه حافظ یک س��امانه آرایه فازی، س��ه بعدی، برد کوتاه و 
تاکتیکی که توانایی کشف همزمان 150 هدف را دارد. سامانه 
بهینه ش��ده کیهان نیز متحرک بوده و در آنت��ن آن تغییرات 
عمده ای به وجود آمده است. سامانه شناسایی دوست از دشمن 
)IFF بوم��ی( توانایی ش��ناخت 100 ه��دف را همزمان دارد. 
سامانه SRR بومی یک سامانه شنود و تحلیلگر بوده و سامانه 
تاش یک سامانه ارتفاع متوسط و بالاست که قابلیت رهگیری و 
درگیری با اهداف را داشته و می تواند به رادارهای محلی متصل 
شود. سامانه های جنگ الکترونیک نیز یک اخال گر زمین پایه 
است. سامانه همیار رهگیر نیز یک سیستم شنود الکترونیکی 
است که قادر است کمترین جابجایی ناوهای هواپیمابر و بالگرد 

بر را شناسایی کند. 
////////////////////////////////////

هدف آمریکا از نفوذ تضعیف روحیه انقابی است
رییس مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی، پایداری بر اصول، حفظ 
روحیه انقابی وحفظ روحیه تهاجمی در مقابل س��لطه را مهم 
دانس��ت و گفت: این موارد می تواند بخش��ی از راه های مقابله 
با نفوذ غرب و بخصوص آمریکا باش��د. س��ردار احمد وحیدی 
با اش��اره به بیانات اخیر مقام معظم رهب��ری در مورد ضرورت 
جلوگی��ری از نف��وذ آمریکا در ای��ران و منطقه اظهار داش��ت: 
تضعیف روحیات انقابی ملت ایران طبیعتا یکی از نکاتی بوده 
که برای نفوذ مدنظر طرف آمریکایی اس��ت و آنها از این طریق 
می خواهند مواضع انقابی این ملت را تضعیف کنند.وی افزود: 
آمریکاییها با تضعیف روحیات و مواضع انقابی ملت ایران می 
خواهند خطراتی را که آنها را تهدید می کند خنثی کنند، و برای 
موفقیت در این مسیر تاش می کنند راه های نفوذ خود را در 
چهاچوب تعامات غیر متعارف ایجاد کنند.وحیدی پایداری بر 
اصول، حفظ روحیه انقاب��ی و حفظ روحیه تهاجمی در مقابل 
سلطه را از نکات مهم دانست و گفت: این موارد می تواند بخشی 
از راه های مقابله با نفوذ غرب و بخصوص آمریکا باش��د.رییس 
مرکز تحقیقات راهبردی دفاعی با اش��اره ب��ه اهمیت نفوذ در 
منطقه ادامه داد: آمریکا با تضعیف و ح��ذف محور مقاومت به 
دنبال نفوذ در منطقه است و طبیعتا تقویت محور مقاومت راه 
اساسی مبارزه با نفوذ آمریکا و سیاستهای آنها در منطقه است.
رییس مرکز تحقیقات راهبردی و دفاعی در پایان خاطرنشان 
کرد: باید تاش کنیم و نگذاریم که آمری��کا در ایران و منطقه 
نفوذ کند زیرا همانطور که امام )ره( فرمودند  این کشور شیطان 
بزرگ است و اگر قرار باشد در ایران نفوذ کند برای ما مشکات 

فراوانی را بوجود خواهد آورد.
////////////////////////////

پاسخ علمی »مرد فنی« مذاکرات هسته ای به منتقدان
پکن - ایرنا - »علی اکبر صالح��ی« مردی که از میانه مذاکرات 
هسته ای با هدف پیشبرد گفت و گوهای فنی در کنار »محمد 
جواد ظریف« وزیر امور خارجه ایران و سایر اعضای تیم مذاکره 
کننده هس��ته ای قرار گرفت، گفت: نباید »برجام« را به محلی 
برای جدال سیاس��ی تبدیل کرد. رییس س��ازمان انرژی اتمی 

اخبار کوتاه
؟؟گروه ایران

؟؟؟

کمترین جابجایی ناوهای هواپیمابر شناسایی می شود 
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امیر اسماعیلی در نشست خبری  با خبرنگاران خبر داد:

آگهی مزایده 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( 

سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( در نظر دارد انجام امور خدمات مجالس خود را از طریق مزایده به شرح زیر واگذار نماید. 

سپرده شرکت در مزایده )ریال(قیمت پایه اجاره ماهیانهمدت انجام کار نوبت شرح مزایده شماره مزایده 
12420/000/000252/000/000 ماهاول انجام امور  خدمات مجالس94/7 

 شرکت کنندگان در مزایده می بایستی توانایی تامین سپرده شرکت در مزایده را صرفا نقد یا ضمانتنامه بانکی داشته باشد. 
 مبلغ تضمین شرکت در مزایده را به حساب سپرده شماره 7002193921 نزد بانک شهر به نام سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان )باغ رضوان( واریز نماید. 

 شرکت کنندگان در مزایده می بایستی دارای سوابق کاری مرتبط و مناسب با موضوع مزایده و توان مالی جهت انجام خدمات فوق را داشته باشند. 
 ش�رکت کنن�دگان از تاری�خ نش�ر ای�ن آگه�ی ت�ا تاری�خ 94/06/18 هم�ه روزه ب�ه جز روزه�ای تعطیل ب�ه ام�ور اداری س�ازمان واق�ع در کیلومت�ر 12 ج�اده اصفه�ان – نایین، ب�ه دبیرخانه س�ازمان مراجعه و نس�بت

 به تهیه اسناد مزایده اقدام نمایند. 
 آخرین مهلت ارسال پیشنهادات قیمت ساعت 12 ظهر روز پنجشنبه مورخ 94/06/19 می باشد. 

 هزینه چاپ آگهی بعهده برنده مزایده می باشد. 
 آدرس پایگاه اینترنتی www.isfahan.ir/farakhan می باشد. 

آگهی مجمع عمومی 
مجمع عمومی عادی س�الیانه انجم�ن جوانان 
مهر س�خن اس�تان اصفه�ان روز جمع�ه مورخ 
 94/6/20 در مح�ل مجتمع توانبخش�ی ش�هید

 اژه ای روبروی بیمارستان کاشانی برگزار
 می گردد. 

دستور کار مجمع: 
انتخاب هیات مدیره 

تعیین بازرسین
انجمن جوانان مهر سخن استان اصفهان 
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 ورود موتورسيكلت ها 
به جاده سلامت ممنوع شود

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان با تشکر از اقدامات  انجام شده در منطقه 
ناژوان، گفت: مدیریت ناژوان باید  با همکاري نیروي انتظامي از ورود 
موتور سیکلت ها به جاده اي كه تحت عنوان جاده سلامت تعریف شده 
و باید از امنیت و سلامت لازم برخوردار باشد، جلوگیري كند. علیرضا 
نصراصفهاني افزود: كامیون هاي حامل خاك و آوار كه بدون روكش 
با تور در شهر تردد مي كنند، مزاحمت هاي بسیاری ایجاد می كنند  
و  به دلیل ریزش محموله براي شهروندان خطراتي ایجاد مي كنند و  
باید با آنها برخورد شود . وی عنوان كرد : مکاتبات اعضاي شوراي شهر با 
مدیران در سازمان ها، نهاد ها و مدیران شهري مکاتباتي ضروري است 
كه در بعضي از مواقع واقعا گریزي از آن نیست و مسوولان اگر كاري از 
دستشان ساخته نیست، حداقل نامه و نوشته را محترمانه دریافت كنند 
و حداقل همراهي را داشته باشند. نصراصفهاني گفت كه  گاهي مشاهده 
می شود كه  نامه ها یا مطالعه نمي شود یا برگشت داده می شود و یا بدتر 
از آن، ارباب رجوع مورد مواخذه قرار مي گیرد كه چرا به شورا مراجعه 

كرده است و مدیریت شهرداري باید به این رویکرد پایان دهد.

 جلوگيری از جمع آوری و برخورد 
LED سليقه ای شهرداری با تابلوهای

عضو شو رای اسلامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلسه علنی 
شورای اسلامی ش��هر اصفهان خواس��تار جلوگیری از جمع آوری و 
برخورد سلیقه ای ش��هرداری با تابلوهای واحدهای كسب از جمله 
تابلوهای LED شد و گفت: شهرداری لایحه ای در این زمینه به شورا 
ارائه كند تا پس از تصویب ، ابلاغ و اجرا شود. رسول جهانگیری خواستار  
كمک شهرداری به كسبه ای شد  كه محل كار آنها در محدوده طرح های 
عمرانی بلندمدت شهری قرار دارند و  با مسدودشدن گذر و خیابان ، 

فعالیت آنها  به صورت تعطیل یا نیمه تعطیل در می آیند. 

خط بدنه خيابان بعثت
 بسيار نامنظم است

عضو شو رای اسلامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان كرد : خط بدنه خیابان بعثت بسیار 
نامنظم است و برخی  از مغازه ها چندین متر عقب نشینی كرده اند و 
برخی  سه متر و بعضی اخیرا مختصری عقب نشینی كرده داشته اند. 
عدنان زادهوش با تاكید بر اینکه  خیابان بعثت از خیابان های ش��هر 
اصفهان است، گفت: گاهی  تصور می شود ساكنان این منطقه اصفهانی 

اصیل نیستند و در نتیجه به این خیابان  توجه ویژه نمی شود. 
وی گفت كه در خیابان بعثت، سنگ قبرفروشی ها راه پیاده رو را هم 

بسته اند و افراد برای عبور باید به خیابان بروند .

راهكاری برای جبران ضرر 60 شرکت 
حاضر در نمایشگاه اندیشيده شود 

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلسه علنی 
شو رای اسلامی شهر اصفهان عنوان كرد: وزیر امور خارجه در دو روز 
گذشته فعالانه  در  افتتاحیه ها حضورداش��ت كه انشاءالله بركاتی را 
برای مردم استان و ش��هر اصفهان به همراه خواهد داشت. غلامرضا 
 ش��یران پیش��نهاد كرد كه برای  غنا بخش��یدن به این فعالیت ها و

شادی ها، مدیریت نمایشگاه های استان اصفهان فکری به حال ضرر 
و زیان تحمیل ش��ده به حدود 60 ش��ركت كنند كه برای حضور در 
نمایشگاه آسانسورها پول داده و عملا  از چهارشنبه تا پنجشنبه غروب 
به خاطر مسائل امنیتی و حفاظتی س��فر وزیر محترم امورخارجه به 
نمایشگاه نتوانستند از بهترین روز ارائه آثار خود؛ یعنی روز پنجشنبه 
بهره ببرند و مجبور شده اند نمایشگاه را ترك كنند و باید بخشی از مبالغ 
پرداخت شده توسط آن شركت ها به آنها مسترد شود. وی تاكید كرد: 
حمایت از بخش خصوصی فقط شعار نیست و به  اقدام هوشمندانه و 

عادلانه نیاز دارد. 

باید گزارش جاری شدن دائمی آب 
در زاینده رود در جلسه نماینده عالی 

دولت ارائه می شد 
عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شهر اصفهان عنوان كرد : پنجشنبه و جمعه گذشته 
به مناسبت بزرگداشت هفته دولت شاهد كلنگ زنی دو پروژه بزرگ 
شهری، شهرك نمایشگاهی بین المللی و پروژه خط دو قطار شهری با 
حضور وزیر خارجه بودیم كه باید از كسانی كه مقدمات این امر  را فراهم 
كردند تقدیر و تشکر كنم . صادقیان گفت كه انتظار داشتیم  مدیریت 
ارشد استان در جلساتی كه با حضور نماینده عالی دولت برگزار شد، 
ضمن ارائه گزارش اقدامات انجام ش��ده، گزارشی هم از جاری شدن 
دائمی آب زاینده رود كه از مطالبات اصلی مردم اصفهان است و رییس 
جمهور محترم هم در سفر اس��تانی خود قول آن را به مردم اصفهان 
دادند، ارائه می شد. وی تاكید كرد : به نظر می رسد در بزرگداشت هفته 
دولت امسال ، جاری شدن دائمی آب زاینده رود كه از مطالبات اصلی 
مردم است مغفول واقع ش��ده است. صادقیان گفت كه هفته گذشته 
كمیسیون بهداشت و سلامت و خدمات شهری بازدیدی از مركز فنی 
سازمان خدمات موتوری داشتند و باید از وقت گذاری، خلاقیت و تلاش 

شبانه روزی مسوولان و كاركنان این سازمان تشکر كنم. 

 سبد خبر
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عضو شورای اسلامی شهر اصفهان تاكید كرد: ارتقای فرهنگ حمل و نقل و ترافیک در شهر 
در اولویت قرار گیرد.  وحید فولادگر در یکصد و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
اصفهان گفت كه در  سال هاي گذشته در زمینه ارتقای  فرهنگ شهروندي در اصفهان 
 فعالیت هاي بسیار خوبي انجام شده و ش��هرهای دیگر نیز در این زمینه از اصفهان الگو 
گرفته اند،  ولي هنوز بخش بسیاري از مس��یر باقي مانده است. فولادگر با تاكید بر اینکه 
موضوع فرهنگ ش��هروندي باید درصدر اولویت هاي فرهنگي ش��هرداري اصفهان قرار 
 گیرد، عنوان كرد: با توجه به اینکه شهرداري درحال تدوین بودجه سال 95 است، معاون

برنامه ریزي باید  بودجه مناسب به فرهنگ شهروندی اختصاص دهد  و كمیته فرهنگ 
شهروندي نیز برنامه هاي لازم و متناسب را برای  جذب بودجه پیش بیني كند. عضو شوراي 
اسلامي شهر اصفهان افزود: رسالت رسانه هاي شهر به ویژه صدا و سیما و روزنامه اصفهان 

زیبا توسعه فرهنگ شهروندي است و این رسانه ها بخش عمده برنامه هاي خود را به فرهنگ 
شهروندی اختصاص دهند. به گفته وی، س��ایر بخش ها مانند آموزش و پرورش، صدا و 
سیما، رسانه هاي مکتوب و غیرمکتوب  و روحانیت معظم  نیز باید در حد توان در این زمینه  
مشاركت كنند. عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با تاكید بر اینکه استمرار در آموزش 
فرهنگ شهروندي بسیار مهم است ، عنوان كرد: نباید به موضوعات فرهنگ شهروندي به 
صورت مقطعي نگریسته شود. فولادگر گفت: در مواردي كه ساختارهاي لازم براي رعایت 

رفتارهاي مورد آموزش وجود دارد، اعمال تشویق ها و تنبیه های مناسب باید انجام شود و 
در آموزش رفتارهاي ترافیکي حضور پلیس بسیار تعیین كننده است. وي تاكید كرد كه  در 
 توسعه فرهنگ شهروندي مشاركت مردم از اهمیت ویژه اي برخوردار است و باید براي آن 
برنامه ریزي كرد. عضو شوراي اس��لامي ش��هر تصریح كرد: با توجه به تنوع بسیار زیاد 
موضوعات و محدود بودن منابع در آموزش فرهنگ شهروندي، باید موضوعاتي كه بیشتر 
جامعه شهري به آن مبتلاست و اعتبارات شهرداري بیشتر صرف آن مي شود، در اولویت 

قرار گیرد. فولادگر با اش��اره به اولویت هاي فرهنگ ش��هروندي افزود: اولویت فرهنگ 
شهروندي با توجه به سهم اعتبارات شهرداري، پرداختن به فرهنگ حمل و نقل و ترافیک 
 باش��د. وي با بیان اینکه  در زمینه  حمل و نقل عمومي توجه به خط��وط ویژه اتوبوس و 
ایستگاه هاي اتوبوس از ضروریات است، عنوان كرد: متاسفانه شاهد اشغال ایستگاه هاي 
اتوبوس و پارك خودرو در محل خطوط ویژه اتوبوس هستیم كه این موضوع سبب كاهش 
سرعت ناوگان اتوبوسراني و ترافیک شدید مي شود. فو لادگر گفت كه  اشغال پیاده روها 
از سوي خودروها كه یا در آن پارك مي كنند و كسبه اي كه خدمات فني انجام مي دهند 
سبب ناكارآمدي پیاده روها شده است. به گفته وی،  عبور موتورسیکلت ها از پیاده روها از 
دیگر معضلاتي است كه علاوه بر ناامن كردن پیاده رو، سبب مي شود شهرداري موانعي در 

پیاده رو نصب كند كه این نیز مشکلاتي براي عبور معلولان ایجاد مي كند. 

رییس ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان به 
س��فر وزیر امور خارجه به اصفهان اش��اره 
كرد و با بیان اینکه وزیر ام��ور خارجه باید  
سفیر خوبی برای انتقال پیام مردم اصفهان  
به هیات دولت و پایتخت نش��ینان باش��د، 
استفاده از فاینانس برای خط دوم قطار شهری و 
تخصیص صددرصد اعتبارات دولتی قطار شهری 
را حداقل انتظار مردم اصفهان از دولت اعلام كرد.
 ریی��س ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفه��ان در

یکصد و یکمین جلسه علنی شورای اسلامی شهر 
اصفهان به روز هشتم ش��هریور كه روز مبارزه با 
تروریس��م نام دارد، اش��اره كرد و گفت: این روز 
مصادف اس��ت با عملیات كم س��ابقه تروریستی 
نسبت به مقامات ارشد كشورمان درسال 1360 
كه به شهادت رییس جمهور و نخست وزیركشور 

وتنی چند از همراهان آنها انجامید. 
 مهن��دس رضا امین��ی گفت ك��ه  تروریس��م، از 
اساس��ی ترین معضلات جامعه جهانی و خطرناك 
 ترین تهدیده��ا بر ضد حق��وق ملت ه��ا و ثبات 
بین المللی است و در طول تاریخ، به ویژه یک صد 
سال اخیر، تروریسم ریشه مهم ترین تهدیدها بر 

ضد صلح و امنیت جهانی بوده است.
وی به سفر وزیر امورخارجه  به اصفهان اشاره كرد 
 و گفت: مردم اصفهان از دكتر ظریف انتظار دارند

با توج��ه ب��ه اینک��ه وی از وضعی��ت اصفهان و 
مشکلات این ش��هر اطلاع پیدا كرد، بتواند سفیر 
خوبی برای انتقال پیام م��ردم اصفهان به هیات 
دولت و پایتخت نش��ینان باش��د. رییس شورای 
اس��لامی ش��هر اصفهان  با اش��اره به اینکه خط 
دوم مترو و شهرك نمایش��گاهی شهر اصفهان با 

حضور وزیر خارجه كلنگ زنی ش��د، عنوان كرد: 
 دكتر ظریف از ط��رح های نیمه تم��ام اصفهان؛
 خ��ط اول قط��ار ش��هری، مركز همای��ش های

 بی��ن الملل��ی، مص��لای اصفه��ان  و ورزش��گاه 
نقش جهان بازدید كرد. مهن��دس امینی  گفت: 
اس��تفاده از فاینان��س ب��رای  خ��ط دوم قط��ار 
ش��هری و تخصیص صددر صد اعتبارات دولتی 
قطار ش��هری  حد اقل انتظ��ارات اصفهانی ها از 
 نماینده هیات محترم وزیران و وزیر امور خارجه

 است. رییس ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان با 
اشاره به سالروز بانکداری اسلامی در كشور، عنوان 

 كرد: آنچه در بانکداری اس��لامی مورد توجه قرار 
می گیرد،كارآمدی بانک��داری بدون ربا در ایجاد 
عدالت اجتماعی اس��ت و بانکد اری اسلامی باید 
اولین هدف نظ��ام اقتصاد اس��لامی را كه عدالت 

اجتماعی است، تامین كند.
مهندس امینی  به دوازدهم شهریور ماه، سالگرد 
شهادت رییس��علي دلواري بوش��هري، دلاورمرد 
خطه جنوب كه روز مبارزه با اس��تعمار انگلیس 
نامیده شده است، اشاره كرد و افزود: بزرگداشت 
و گرامیداش��ت یاد و خاطره دلاورم��ردان بیگانه 
 ستیز و بازخواني تاریخ سلحشوري ها، رشادت ها،

مردانگي ه��اي پیش��ینیان در براب��ر بیگانگان و 
مستکبران، بسیار پسندیده است.

وی با اش��اره  به روز تعاون عنوان ك��رد: تعاون و 
همکاری می تواند در تحقق رش��د و ش��کوفایی 
جامعه نقش موثری  ایفا كند و با گسترش فرهنگ 
تع��اون، وح��دت و همدل��ی در جامع��ه حاكم و 
ابتکارها و خلاقیت ها پدیدار می ش��ود و جامعه 

از آسیب دشمنان مصون می ماند.
 رییس شورای اسلامی ش��هر اصفهان با اشاره به 
اینکه جلسات تدوین بودجه سال 1395 و برنامه 
پنج س��اله 1400باید برگزار ش��ود، از شهرداری 

خواس��ت برای  شركت اعضای ش��ورای اسلامی 
 ش��هر اصفهان در این جلس��ات و كارگروه های
اولیه، جدول زمان بندی  جلسات را تنظیم كند.

 مهندس امینی خواستار برنامه ریزی كمیته های
نظارتی ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان برای  
بررس��ی و رصد پ��روژه ه��ای عمران��ی مناطق و 
كنترل پروژه ها شد. رییس شورای اسلامی شهر 
اصفهان بر اولویت دادن به تیم های محلات برای 
 استفاده از ورزش��گاه هایی كه در محلات ساخته 
می شود- ورزش��گاه های تحت مدیریت سازمان 
ورزش و جوانان و ورزش��گاه های تحت مدیریت 

شهرداری- تاكید كرد.
وی تاكید كرد كه  نصب دس��تگاه های سنجش 
آلودگی هوا قبل از شروع فصل سرما و مشکلات 

آلودگی هوا در اولویت قرار گیرد. 
رییس شورای اسلامی ش��هر اصفهان از معاونت 
حمل و نقل و ترافیک شهرداری اصفهان خواست 
برای ورود اتوبوس های خریداری شده و بازسازی 
شده به ناوگان اتوبوسرانی در اول مهر ماه تلاش 
كند. مهندس امینی افزود: بخ��ش خصوصی به 
عرصه  مش��اركت در خرید اتوبوس، وارد شده و 
اتوبوس های تندرو و اتوبوس های برقی خریداری 
شده توسط بخش خصوصی بر اساس  برنامه زمان 
بندی به ناوگان حمل و نقل عمومی وارد می شود.  
وی برنام��ه ری��زی برای ك��م كردن مش��کلات 
ترافیک��ی مرك��ز ش��هر ك��ه ب��ا فع��ال ش��دن 
 ج��دی گارگاه ه��ای اح��داث ایس��تگاه ه��ای

قطار ش��هری  ایجاد ش��ده اس��ت را ب��ا بازنگری 
مسیرها، اصلاحات هندسی و مش��اركت بیشتر 

پلیس خواستار شد.

رییس شورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد:

تخصیص صددرصد اعتبارات دولتی  به قطار شهری؛ انتظار اصفهانی ها از دولت 
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رییس كمیسیون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي 
شوراي اسلامي ش��هر اصفهان تاكید كرد كه 
تنها جشنواره فیلم در ایران كه برند بین المللی 
را داراس��ت و در عرصه س��ینمای بین الملل 
ثبت شده، جشنواره بین المللی فیلم كودك و 
نوجوان اصفهان است و حوزه بین الملل این جشنواره 

را با نام اصفهان می شناسند.
رییس كمیس��یون فرهنگ��ي، اجتماعي و ورزش��ي 
 شوراي اسلامي شهراصفهان در نطق پیش از دستور 
یکصد و یکمین جلسه علني ش��وراي اسلامي شهر 
اصفهان ی��اد و خاطره ش��هیدان رجای��ی و باهنر را 
گرامیداشت و گفت: امیدواریم به بركت حضور وزیر 
امور خارجه به مناس��بت هفته دول��ت در اصفهان، 
شاهد ارتقا ی جایگاه بین المللی اصفهان و تسهیل در 

دیپلماسی گردشگری اصفهان باشیم.
اصغر آذربایجاني افزود:  امید است كلنگ زنی پروژه های 
شهری توسط دكتر ظریف به رونق و تسریع در عملیات 
عمرانی این پروژه ها با حمایت دولت  منتج و تعهدات 
دولت نسبت پروژه های ملی در اصفهان نیز انجام شود  

و اعتبارات آن تخصیص یابد.
 وي بر لزوم نگاهی نو در زمینه جذب سرمایه گذاری و 
مشاركت برای شهر  تاكید كرد و افزود: از ظرفیت های موثر 
برای توسعه، پیشرفت و پویایی اقتصاد شهر حركت 
به س��مت جذب س��رمایه گذاری و مشاركت بخش 
خصوصی برای آبادانی شهر است، اما رویکرد استفاده از 

این بستر باید بر اساس اولویت بندی توسعه شهر باشد 
كه این نگاه در بازه های زمانی مختلف، متفاوت است.

رییس كمیسیون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي 
اس��لامي ش��هراصفهان گفت: اصفهان در دهه های 
گذشته در زمینه توسعه و ایجاد زیرساخت های عمرانی 
در جذب سرمایه گذاری و مشاركت گام هایی برداشته 
است. وی افزود: در مقایسه با دیگر كلانشهرها مشهود 
است كه اصفهان در زمینه جذب س��رمایه گذاری و 
 مش��اركت بخش خصوصی برای  اج��رای طرح ها و

پروژه هایی كه سبب افزایش نشاط اجتماعی و جذابیت 
لازم برای انتخاب اصفهان به عنوان مقصد گردشگران 
اس��ت، نتوانس��ته موفقیت های لازم را كسب كند. 
آذربایجاني تصریح كرد: تغییر مدیریت شهری و نگاه 
جدید به امر توسعه ش��هر در زمینه های نرم افزاری 
و حركت به س��مت ایجاد ظرفیت و بس��ترهای لازم 
برای افزایش نشاط و شادی ش��هروندان لزوم تغییر 
رویکرد و نگاه در حوزه سیاست گذاری و برنامه ریزی 
مدیریت سرمایه گذاری و مشاركت برای توسعه شهر 

را تایید می كند.
  وی با بی��ان اینک��ه توج��ه به س��اخت و س��از و یا 

بساز بفروشی درجذب مشاركت و س��رمایه گذاری 
 بایس��تی تغییر كن��د، عنوان ك��رد: اولوی��ت حوزه 
مشاركت ها باید ایجاد بسترهای مناسب برای حضور 
بخش خصوصی برای مشاركت در طرح های تفریحی، 

گردشگری، ورزشی و فرهنگی باشد.
آذربایجانی با اش��اره به اینکه  مهم ترین درآمدهای 
پایدار ش��هری و رونق اقتصادی برای ش��هر اصفهان 
 توس��عه بخش گردش��گری اس��ت، گف��ت: اجرای 
ط��رح ه��ای مش��اركتی در زمینه ه��ای تفریحی و 
گردش��گری می تواند در پو یایی اقتصاد ش��هری و 
جذب گردشگر موثر باشد. رییس كمیسیون فرهنگي، 
اجتماعي و ورزش��ي شوراي اس��لامي شهر اصفهان 
تاكید كرد: تغییر رویکرد در حوزه جذب سرمایه گذار 
 و مش��اركت بخش خصوصی  باید در ش��ورای عالی 
سیاست گذاری و مشاركت ها كه ش��هردار  ریاست 
آن را ب��ه عه��ده دارد، م��ورد توج��ه ق��رار بگیرد و 
در تدوین برنام��ه اصفهان 1400 نیز ش��اخص این 
بخش توسعه مورد توجه قرار بگیرد. وي به جشنواره 
بین الملل��ی فیلم ك��ودكان و نوجوانان  اش��اره كرد 
و افزود:  متاس��فانه بر اس��اس مصاحبه های رییس 

س��ازمان س��ینمایی كش��ور و مدی��ر عام��ل بنیاد 
س��ینمایی فارابی، عنوان ش��ده كه بیست و نهمین 
 جش��نواره بی��ن المللی فیلم ك��ودك و نوج��وان به 
دو بخش ك��ودك و نوجوان تفکیک ش��ده اس��ت و  
 بخش فیلم كودكان در س��ال 95 در اصفهان برگزار 
مي شود و بخش نوجوان درمهرماه امسال در همدان 

برگزارخواهد شد.
آذربایجانی گفت: بازگش��ت جش��نواره به اصفهان 
در سال 1390 بر اس��اس توافق نامه بین شهرداری 
اصفهان و بنیادسینمایی فارابی و معاونت سینمایی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی انجام گرفت و براساس 
این توافقنامه، مقررشد این جشنواره به مدت پنج سال 
متوالی د راصفهان بماند و امسال نیز بر اساس توافقنامه 
سال آخر اس��ت كه سازمان س��ینمایی كشور بدون 
توجه به توافقنامه و تعهد طرفین و برگزاری شورای 
سیاست گذاری جشنواره تصمیم به تفکیک جشنواره 

گرفته است.
به گفته وی، در نشست اخیر رییس سازمان سینمایی 
كشور، ش��هردار اصفهان، مدیرعامل بنیاد سینمایی 
فارابی و معاون��ت فرهنگی اجتماعی ش��هرداری در 

آخر مردادماه در اصفهان توافق شد به دلیل تغییرات 
مدیریتی در بنیاد فارابی  و تغییر مدیریت ش��هری و 
عدم تشکیل ستاد جش��نواره، این جشنواره در هفته 
نکوداشت اصفهان در اردیبهشت ماه سال آینده برگزار 
شود. رییس كمیسیون فرهنگي ، اجتماعي و ورزشي 
شوراي اسلامي شهر اصفهان تاكید كرد كه  با توجه به 
توافقنامه بنیاد سینمایی فارابی و شهرداری اصفهان 
 سازمان سینمایی كشور موظف است بر اساس تعهد 
دو طرفه این جشنواره بدون تفکیک، برای پنجمین 
سال متوالی در اصفهان برگزار كند و این تصمیم كاملا 

غیر قانونی و غیر اخلاقی است.
آذر بایجانی گفت: تنها جشنواره فیلم در ایران كه برند 
بین المللی را داراست و در عرصه سینمای بین الملل 
ثبت شده، جشنواره بین المللی فیلم كودك و نوجوان 
اصفهان است و  این جش��نواره  كه از سال 61  برگزار 
شده  و 17 دوره آن در اصفهان بوده، در حوزه بین الملل 
با نام اصفهان عجین شده است و حوزه بین الملل این 

جشنواره را با نام اصفهان می شناسند.
وي  گفت: وقتی تعداد فیلم قابل قبول برای برگزاری 
جشنواره در اصفهان نداریم، چگونه بدون نگاه علمی 
موضوع تفکی��ک به دو بخ��ش كودك و نوج��وان را 
عملیاتی می كنی��م؟ آذر بایجان��ی از وزیر  فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خواست  این موضوع را پیگیری كند تا  
جشنواره بر اساس توافقنامه برای پنجمین سال متوالی 

در اصفهان برگزار شود.

رییس کمیسیون فرهنگي، اجتماعي و ورزشي شوراي اسلامي شهر اصفهان:

جشنواره فيلم کودك و نوجوان  را با نام اصفهان می شناسند 

عضو شورای اسلامی ش��هر اصفهان تاكید كرد: 
برنامه اصفهان 1404 سریع تر تدوین شود.

عباس ح��اج رس��و لیه��ا در یکص��د و یکمین 
جلسه علنی شورای اس��لامی شهر یاد و خاطره 
ش��هدای دول��ت، ش��هیدان باهن��ر و رجای��ی 
را گرامی داش��ت و اقتصاد مقاومت��ی را از نکات مهم 
س��خنان مقام معظم رهبری در هفته دولت دانست.    
وی تاكید ك��رد: اقتصاد مقاومتی نگاه ب��ه تولید ملی، 
نگاه به حمایت از كار و س��رمایه ملی، ن��گاه به همت 
مضاع��ف  و كار مضاعف، نگاه به الگ��وی مصرف، نگاه 
به همدلی و همزبانی، نگاه به همبس��تگی و مشاركت 
عمومی و نگاه به نوآوری و ش��کوفایی اس��ت كه مقام 
معظم رهبری بر آنه��ا تاكید كرده اند و ای��ن موارد از 
 س��وی مدیریت ش��هری اصفهان نیز مورد توجه قرار 
گرفته اس��ت.  وي با اش��اره به اینکه هشت اصل و یک 
فصل از قانون اساسي به ش��وراها اختصاص داده شده 
اس��ت، افزود: امیدواریم نماین��دگان دولت و مجلس 
به وظایف ش��ورا نگاه ویژه داش��ته باش��ند؛ چرا كه از 

این طریق بس��یاري از مش��کلات مردم حل مي شود. 
حاج رس��ولیها ب��ا تاكی��د بر اینک��ه با توج��ه به اصل 
 هفتم قان��ون اساس��ی ش��ورا از اركان تصمیم گیری

و اداره امور كشور است، عنوان كرد: اولین وظیفه شو را 
انتخاب  شهردار است و پس از آن دومین گام،تصویب 

برنامه ها و بودجه های شهر  است.
عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان تاكید كرد: نگاه 
شورای اصفهان از ابتدا یک نگاه برنامه  محور بوده است 
و  برنامه های اصفهان 1414 و برنامه های اصفهان +22، 
اصفهان 85 ، اصفهان 90 و اصفهان 95 این نگاه را تایید 
می كند. وی از ش��هرداری اصفهان خواست كه برنامه 
پنجم بعدی كه اصفهان 1400 اس��ت، در سریع ترین 
زمان ممکن،  قبل از بودجه سال 95 در شورا تصویب 
 شود. عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه 
به طور متوسط حدود هزار پروژه و هزار اقدام در سال 
انجام می شود، عنوان كرد: بر این اساس، در مدت زمان 
 اجرای  برنامه پنج س��اله، 5 هزار پروژه و 5 هزار اقدام 
اجرا می شود. به گفته وی، تکمیل رینگ سوم، اجرای 

پل های دفاع مقدس، بزرگراه دو طبقه امام حسین)ع(، 
اجرای طرح های ترافیکی در مس��یر رینگ دوم و اول 
 نظیر  زیرگذر بزرگمهر،  عسگریه، مدرس و غزه، تقاطع 
غی��ر همس��طح  9 دی و صده��ا پ��روژه كوچ��ک و 
 ب��زرگ ترافیکی از طرح هایی اس��ت ك��ه در اصفهان 

اجرا شده است. 
عض��و ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفه��ان عن��وان 
ك��رد: احی��ای  باف��ت ه��ای تاریخ��ی مانند پ��روژه 
می��دان ام��ام عل��ی)ع(، احی��ای اط��راف می��دان 
 ام��ام)ره(، بهس��ازی باف��ت تاریخ��ی مجموع��ه 
 علی قلی آقا، دردش��ت و احیای خانه ه��ای تاریخی و 
بدنه س��ازی چهارباغ از اقداماتی اس��ت كه انجام شد 
 و امید اس��ت پ��روژه احی��ای دو لتخانه صف��وی نیز  

اجرایی شود. 
حاج رسو لیها گفت كه در حوزه  خدمات شهری  حفظ 
و توسعه فضاهای س��بز ش��هر به ویژه  فضاهای كنار 
 رودخانه مورد توجه قرار گرفت و  نظافت شهر كه یکی از 
ویژگی های شهر اصفهان است، از او لویت ها عنوان شد. 

عضو شورای اس��لامی ش��هر اصفهان در یکصد و یکمین جلس��ه علنی شورای 
اسلامی شهر اصفهان از استاندار و شهردار اصفهان  به خاطر افتتاح و كلنگ زنی 
خط دو مترو و سالن های نمایشگاه بین المللی اصفهان تشکر كرد كه با بصیرت، 

تعقل و برخوردهای شایسته و مناسب مشکلات را برطرف كرده اند. 
نورالله صلواتی گفت كه در س��ایه آرامش و امنیت برقرار شده در زیر سایه تدبیر 
و راهبری مقام عظمای ولایت و تدبیر دولت یازدهم، روند توسعه شهرمان ادامه 

خواهد یافت.
 وی از مدیریت شهری اصفهان خواست  كه با تلاش و كوشش مجدانه همراه با 
نشاط و شادابی، پروژه های اجرایی را پیگیری كنند واجرای  پروژه های معطل 
مانده از جمله ساختمان ش��ورای شهر و ش��هرداری ،پروژه های  گردشگری از 
 جمله پروژه منارجنبان، فاز س��وم میدان امام علی)ع(، ترام��وا و خطوط دیگر

اتوبوس های تندرو یا BRT را  تداوم دهند. 
صلواتی گفت كه  احداث حلقه حفاظتی یا رینگ چهارم برای  شهر ضروری است؛  
زیرا اكنون بزرگراه های شهر اشباع شده اند و دیگر جوابگو نبوده و نیاز ضروری 
است كه ترافیک خودروهای سنگین و عبوری از ش��هر به خارج از شهر منتقل 

شود تا  ایمنی بالا برود و آلودگی هوا كاهش یابد.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

برنامه اصفهان 1404 سریع تر تدوین شود  
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 احداث حلقه حفاظتی
برای  شهر ضروری است  

ورا
ش��
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گ
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گ

ارتقای فرهنگ حمل و نقل و ترافيك در شهر در او لویت قرار گيرد 
عضو شو رای اسلامی شهر اصفهان :
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پیمانکار خط 2 مترو
 به زودی مشخص مي شود

معاون اداری مالی شهرداری اصفهان اعلام كرد: امروز عملیات اجرایی 
خط2 مترو با حضور وزیر امور خارجه كشور آغاز مي شود.

جمش��ید نورصالحی گفت:این خط از خمینی ش��هر شروع و پس 
از عبور از خیابان اش��رفی اصفهانی )كهندژ( و در ایستگاه مشترک 
امام حسین)ع( از زیر خط ش��مالی-جنوبی وارد خیابان سپه شده و 
به س��مت خیابان حافظ می رود.  وي افزود: خط دو مترو در خیابان 
هاتف به سمت شمال ادامه می یابد و پس از عبور از روی میدان لاله 
در طول خیابان زینبیه امتداد مي یابد. طول كل مسیر 23كیلومتر و 
22 ایستگاه مصوب شده دارد. معاون اداري مالي شهرداري اصفهان 
 ادامه داد:پیمانکار خط دو مترو  به زودی مشخص خواهدشد.محل 
ایستگاه های این خط مشخص شده و عملیات اجرایی آن نیز با حضور 

دكتر ظریف، وزیر امور خارجه آغاز مي شود.

مسیر خط ۷۹ شركت اتوبوسراني 
اصفهان امتداد يافت

به منظور رفاه حال مسافران ، مسیر خط ۷۹ اتوبوسراني اصفهان به 
مسیرهاي علامه مجلسي و پایانه باقوشخانه، امتداد یافت.

به نقل از روابط عمومي شركت اتوبوسراني اصفهان، در راستاي رفاه 
حال مس��افران ، از امروز  پنجم ش��هریورماه جاري، مسیر خط ۷۹ 
اتوبوسراني امتداد یافت. بر اساس این گزارش، مسیر خط ۷۹ شامل 
مسیرهاي ایستگاه مخابرات، تقاطع شهید مفتح، كندرو شهید میثمي، 
میدان سهروردي، خیابان رودكي، خیابان حکیم نظامي، میدان انقلاب 
اس��لامي، خیابان باغ گلدسته، خیابان اس��تانداري، خیابان حکیم، 
عبدالرزاق و میدان امام علي )ع( بود كه از این به بعد مسیرهاي علامه 

مجلسي و پایانه باقوشخانه هم به آن اضافه شد.

 احداث مسیر هاي وي   ژه دوچرخه 
در سطح شهر در مرحله طراحي است

مدیر هماهنگي امور مناط��ق معاونت حمل و نقل ش��هرداري 
اصفهان اظهار داشت: اكنون احداث مسیرهاي ویژه دوچرخه در 

مناطق 15 گانه در مرحله طراحي قرار دارد.
محمدتقي یزدیان با بیان این مطلب گفت: در سال جاري 300 
میلیون تومان اعتبار براي احداث مسیر ویژه دوچرخه در سطح 

شهر اختصاص داده شده است.
 وي افزود: اكنون احداث مس��یرهاي وی��ژه دوچرخه در مناطق

 15 گانه در مرحله طراحي قرار دارد.
مدی��ر هماهنگ��ي ام��ور مناط��ق معاون��ت حم��ل و نق��ل 
ش��هرداري اصفهان تصریح كرد: مس��یر هاي وی��ژه دوچرخه 
 بر اس��اس زیرس��اخت خیابان هاي قدیمي و جدی��د الاحداث 

انجام مي شود.
یزدیان با بیان اینکه پس از تکمیل طراحي احداث مس��یر ویژه 
دوچرخه در سال جاري آغاز مي شود، خاطرنشان كرد:  شهرداری 
در نظر دارد با احداث و توسعه مسیرهاي ویژه دوچرخه سواري 
در تمام مناطق اصفهان س��هم دوچرخه را در حمل و نقل شهر 

افزایش دهد. 

اخبار کوتاه
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هنگام��ی صحب��ت ازتغییرس��بک زندگ��ی 
ش��هروندان است،س��خن ازفرهنگ س��ازی 
است،تغییر و اصلاح س��بک زندگی موضوعی 
است كه به ویژه درحوزه درمانی و تغذیه ای نقش 
موثری درسلامت شهروندان خواهدداشت،لکن 
سلامت شهروندان تنها بس��ته به تغذیه و روش های 
درمانی نیست، بلکه وابسته به روش های پیشگیری 
است. اصلاح سبک زندگی به عنوان محوری ترین برنامه 
آموزش نوجوانان وجوانان و راهبردی ترین هدف ستاد 
فرهنگ سلامت شهرداری اصفهان با توجه به  تحقق 
سند چشم انداز سلامت استان اصفهان برای آموزش 
شهروندان در زمینه تغذیه،سلامت روانی و اجتماعی، 

بهداشت عمومی است. 

   پايش جسمانی در غرفه های سلامت 
دبیر ستاد فرهنگ سلامت شهرداری اصفهان با اشاره 
به فعالیت های این ستاد گفت:ستاد فرهنگ سلامت 
از مرداد ماه س��ال ۹3 به تصویب شورای شهر رسید و 
فعالیت هایی برای آن پیش بینی ش��د كه مهم ترین 

آنها سلامت شهروندان وپیشگیری از بیماری هاست.
مهماندوست گفت:  با توجه به دغدغه ها و ضرورت هایی 
ك��ه در جامع��ه ب��رای س��لامت ش��هروندان وجود 
داشت،ستاد فرهنگ س��لامت با برنامه ریزی در ابعاد 
متفاوت ؛ توجه به ارتقای سطح سواد سلامت شهروندان 
از طریق آموزش ه��ای حضوری و چهره ب��ه چهره و 
تقویت برنامه های آموزشی جامع نگر با تاكید بر فرهنگ 
خود مراقبتی و پیش��گیری، توجه ب��ه تولید و توزیع 
محصولات فرهنگی مرغ��وب و ماندگار،اس��تفاده از 
ظرفیت سمن ها،خیریه ها و تشکل های مردمی حوزه 
فرهنگ سلامت  را مورد تو جه قرار داد . به گفته و ی 
ترویج فرهنگ تغذیه س��الم و صحیح،ترویج فرهنگ 
ورزش و تحرک،تروی��ج فرهنگ مب��ارزه با دخانیات 
به ویژه سیگار و قلیان،ترویج س��لامت روان با تاكید 
بر اس��ترس،ترویج فرهنگ كنترل مداوم وزن،فشار 
خ��ون و قند خ��ون و همچنین تنویر اف��کار عمومی 

درخصوص فرهنگ مصرف دارو نیز ازجمله اولویت های 
موضوعی كمیته س��لامت اس��ت.دبیر ستاد فرهنگ 
سلامت شهرداری اصفهان گفت: در واقع جسم و تغذیه 
سالم باعث خواهد ش��د كه فرد اصلا به بیماری مبتلا 
 نش��ده و نیازی برای مراجعه به پزشک نداشته باشدو 
 عمده ترین فعالیت های س��تاد فرهنگ س��لامت در 
جاده های سلامت است و هم اكنون نزدیک به یک سال 
و نیم اس��ت كه در ناژوان جاده سلامت افتتاح شده و 
احداث دو جاده سلامت دیگر در صفه و فدک دردستور 
كار قرار دارد. وی گفت: در جاده س��لامت غرفه های 
پایش جسمانی مهیاست و در این غرفه ها شهروندان 
 به پایش قند خون،پایش فش��ارخون،انجام مشا وره 

می پردازند و جاده سلامت صبح های جمعه ازساعت 
8 ت��ا 12 برگزارش��ده وش��هروندان علاوه ب��ر ورزش 
صبحگاهی از وضعیت سطح سلامت خود آگاه می شوند. 
مهماندوست عنوان كرد: برنامه های مناسبتی برای روز 
دیابت، روز جهانی قلب سالم و ...در جاده سلامت برگزار 
می شود و علاوه بر آن برنامه های ویژه تئاتر وكنسرت هم 

برای استفاده شهروندان برگزار می شود .

   خانه های سلامت؛ ترويج سلامت در شهر 
و محلات 

مهماندوست در زمینه  خانه های سلامت عنوان كرد: 
 یکی دیگر از فعالیت های س��تاد فرهنگ س��لامت، 

مهیاكردن خانه های سلامت است كه به خاطر توزیع 
عادلانه منابع مالی و انس��انی در س��پاهان شهر و 15 
منطقه ازشهر اصفهان  مشغول به فعالیت هستند كه 
تعداد خانه های سلامت براساس مناطق، تقسیم بندی 
شده اند و درحقیقت به عنوان ترویج دهندگان سلامت 
در شهر و محلات فعالیت می كنند و درذیل فعالیت 
خانه های سلامت ،كانون های سلامت هم به فعالیت 
مشغول هستند. به گفته وی در كانون های سالمندان، 
كان��ون مادران،كانون دیابتی ها، كانون مس��اجد و.... 
 افرادی پیوس��ته مش��غول به فعالیتند و ب��ه اجرای 
برنامه ها در این كانون ها می پردازند.دبیر ستاد فرهنگ 
س��لامت ش��هرداری اصفهان گفت: در م��اه رمضان 

امس��ال در 150 مساجد ش��هر كار پایش انجام شد و 
در خصوص تغذیه س��الم با ارائه اطلاعات و بروشورها 
و محصولات پایش جسمی شهروندان صورت گرفت 
و این پایش ه��ا درفضایی با عنوان  شناس��نامه های 
سلامت ثبت خواهند شد.وی گفت: هر فرد اصفهانی 
دارای یک شناس��نامه س��لامت می ش��ود ودر واقع 
اشخاص برحسب علایق از برنامه های ستاد فرهنگ 
سلامت استفاده كرده و ازتئاترها و برنامه های فرهنگی 
 و.... بهرمند می ش��وند. مهماندوس��ت عن��وان كرد: 
برنامه های دیگ��ر خانه های س��لامت درادارات ارائه 
صبحانه های س��الم، افطاری های سالم و... است .وی 
گفت: از برنامه های س��تاد فرهنگ س��لامت اجرای 
برنامه های ش��هری براس��اس نیازه��ای روز و برنامه 
های مناسبتی تقویم سلامت است و از بهترین نمونه 
های آن برنامه »از مزرعه تا بش��قاب«بود كه به مدت 
5 روز از ساعت 5 بعد ظهر تا 10 ش��ب ادامه داشت و 
دراین برنامه 365 نوع غذای سالم به مردم معرفی شد. 
غرفه های بازی كودک،تفریح بزرگسالان، سخنرانی 
وتئاتر و... ازدیگر برنامه ش��هری بوده اس��ت. به گفته 
وی كتاب ها و وس��ایل كمک آموزشی و محصولات 
برای هرگروه س��نی مهیاس��ت و برای كودكان اول و 
دوم دبس��تان درخصوص آداب تغذیه با تهیه نمودن 
ظروفی در مورد روش صحیح غ��ذا خوردن، جویدن 
و در بین غ��ذا آب نخوردن تبلیغ ش��ده اس��ت. وی 
گفت : برای تمام گروه های س��نی از گروه نوزادان تا 
س��المندان این فعالیت ها پیوس��ته انجام می شود و 
به تفکیک گروه س��نی برنامه های خ��اص برای ارائه 
 آموزش ها درنظرگرفته می شود و تبلیغات شهری در

پل های عابرپیاده، پش��ت تابلوها ، تابلوهای تک پایه 
انجام شده و در صورت وجود برنامه خاص و وجود آمار 
بیشتر پیوس��ته تبلیغات برای برنامه ها ادامه خواهد 
داشت و هم اكنون حدود 8 پل عابر پیاده به طور ثابت 
برای تبلیغات موردنظر در ه��ردوره زمانی اختصاص 
یافته و  درمورد  بیماری های سرطان و فست فودها در 

این پل های عابر پیاده آموزش هایی ارائه شده است. 

دبیر ستاد فرهنگ سلامت شهرداری اصفهان:

2 جاده سلامت در صفه و باغ فدک ایجادمی شود  �ی
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رییس ستاد مركزي معاینه فني خودرو شهرداري اصفهان با اشاره به اجراي طرح LEZ در 
شهر اصفهان اعلام كرد: بر اساس این طرح موتورسیکلت هایي كه قصد تردد در محدوده 

طرح ترافیک را دارند باید مشمول گواهي نامه زیست محیطي شوند.
جمشید جمشیدیان با اعلام این مطلب گفت: 500 هزار موتورسیکلت در سطح شهر تردد 

مي كنند كه تمامي آنها فاقد معاینه فني هستند.
وي افزود: از حدود 8 سال گذشته شهرداري اصفهان به وزارت كشور اعلام آمادگي كرده 
كه در صورت ارائه تجهیزات مي تواند معاینه فني موتورسیکلت ها را در 4 مركز معاینه فني 
مکانیزه انجام دهد. رییس س��تاد مركزی معاینه فنی خودرو شهرداری اصفهان تصریح 
كرد: البته معاینه فني موتورسیکلت الزاماتي دارد و یکي از مهم ترین آنها فرسوده نبودن 

موتورسیکلت است.

جمشیدیان عمر موتورسیکلت را 10 سال عنوان كرد و اظهار داشت: درحال حاضر 60 
درصد موتورسیکلت ها فرسوده هستند بر این اساس حدود 40 درصد؛ یعني 200 هزار از 

موتورسیکلت ها مشمول معاینه فني هستند.
 وي با اش��اره به اجراي ط��رح LEZ در ش��هر اصفهان ادام��ه داد: بر اس��اس این طرح 
 موتورس��یکلت هایي كه قصد ت��ردد در محدوده ط��رح ترافیک را دارند باید مش��مول 

گواهي نامه زیست محیطي شوند.

رییس ستاد مركزی معاینه فنی خودرو ش��هرداری اصفهان اضافه كرد: مقدمات صدور 
گواهي نامه زیست محیطي در مركز معاینه فني خودرو آماده شده است و همزمان با اجراي 

طرح LEZ انجام مي شود.
جمش��یدیان با بیان اینکه از اواخر مهرماه طرح LEZ درمورد خودروهاي باربرسبک و 
سنگین و اتوبوس هاي شركت واحد اجرا مي شود، گفت: در آبان ماه نیز طرح LEZ جهت 

صدور گواهي نامه زیست محیطي ویژه موتورسیکلت ها اجرایي مي شود.

صدور گواهي نامه زيست محیطي برای تردد موتورسیکلت ها در محدوده ترافیکي
ريیس ستاد مركزي معاينه فني خودرو شهرداري اصفهان خبر داد؛

مناطق
گروه شهر

صدای شهروند
گروه شهر

15 پ�روژه ش�اخص در منطق�ه 2 آبان م�اه به 

منــطقـه
بهره برداري مي رسد

مدیر منطقه 2 ش��هرداري اصفهان اظه��ار كرد: 15 
پروژه شاخص عمراني در منطقه 2 آبانماه به صورت رسمي به 
بهره برداري مي رس��د. محمدحسین جعفري فشاركي ضمن 
 گرامیداش��ت هفته دولت گفت: 15 پروژه ش��اخص در سطح 
منطقه 2 در دست تکمیل است و در آبان ماه به صورت رسمي به 
بهره برداري مي رسد. وي با اشاره به برخي از پروژه هاي شاخص 
افزود: مجموعه فرهنگي مذهبي پرتو در محله بختیار دش��ت، 
ساماندهي پیاده روهاي بختیار دشت و احداث فاز دوم خیابان 
ولي عصر دهنو  در دست اجراس��ت. مدیر منطقه 2 شهرداري 
اصفهان تصریح كرد: فرهنگسراي سراج در محله دهنو تکمیل 

شده و همزمان با هفته دولت به بهره برداري مي رسد.
جعفري خاطرنش��ان كرد: زیرس��ازي و آس��فالت معابر دهنو، 
ساماندهی احداث كندرو پل ش��هیدان امینی در خیابان امام 
خمینی)ره( ، خیابان سازي خیابان ملت در محله ولدان از دیگر 

طرح هاي در حال تکمیل این منطقه است.
وي اظهار كرد: احداث پارک محلی بابوكان، خیابانسازي خیابان 
بهش��ت در محله بابوكان، اح��داث پاركینگ و توس��عه پارک 

قلمستان نیز در دست اجراست.
مدیر منطقه 2 شهرداري اصفهان با اشاره به آسفالت كلیه معابر 
منطقه 2 ادامه داد: همچنین به منظور ارتقای كیفیت زندگي در 

محلات، پروژه هاي محله محور نیز در حال اجراست.

خوانندگان س��تون صدای ش��هروند می توانند ب��رای بیان 
معضلات ش��هری همه روزه با ش��ماره تلف��ن 32218182 
تماس بگیرند یا با پیامک  3000483088 مشکلات خود را 

با ما در میان بگذارند.

0۹13 --- 6584 
 در خیاب��ان هفت��م مح��رم ك��ه ب��ه دروازه ته��ران منتهی 
می ش��ود، فروش��گاه های مختلف میوه فروش��ی و پوشاک 
 وجود دارد وبرخ��ی از مغازه داران وس��ایل خ��ود را در كنار 
پیاده رو چیده و سد معبر می كنندودر این مسیر عبور عابران 
 پیاده با مش��کل مواجه می ش��ود. لطف كنید این موضوع را 

پیگیری كنید. 

0۹36 --- 1452 
از س��مت ترمینال زاینده رود به س��مت پل وحی��د زیر پل 
سهروردی پیچ خطرناكی وجود دارد كه باعث به وجود آمدن 
مشکل در تردد خودروها شده است. بارها دیده  شده است كه 
خوردروها با گارد ریل ها برخورد می كنند و هر بار شهرداری 
گاردریل ها را ترمیم و بازسازی می كند ولی متاسفانه باز هم 

تصادف رخ می دهد. 
در هنگام زمس��تان با وج��ود بارندگی و تابس��تان با وجود 
هوای گرم و س��رعت زیاد برخی خودروها و ع��دم دید این 
پیچ، سر نش��ینان خودروها با مش��کلاتی مواجه می شوند 
كه برخی از آنها جبران پذیر نیس��ت. بارها از س��وی مردم 
این موضوع با شهرداری منطقه 5 و س��امانه 13۷ در میان 
 گذاشته شده، اما متاسفانه هیچ اقدامی برای رفع این معضل  

نشده است.

0۹13 --- 2546 
در مس��یر تردد اتوبوس ه��ای پل بزرگمهر به باقوش��خانه و 
بالعکس خیابان نش��اط خیابانی پر ترافیک اس��ت. علاوه بر 
ترافیک در این خیابان مغازه های لوازم یدكی نیز به چش��م 

 می خ��ورد. برخی از ش��هروندان برای خرید ب��ه این خیابان 
 می آیند و خودروه��ای خود را در امتداد ای��ن خیابان پارک 
می كنند كه ترافیک را دوبرابر افزایش می دهد. از مسوولان 
شهری تقاضا داریم كه با نصب تابلوهای پارک ممنوع یا از این 

معضل جلوگیری كنند.

0۹38 --- 4516 
برخی از گردشگران زن خارجی كه به میدان امام)ره( یا نقاط 
دیدنی اصفهان می آیند سیگار می كش��ند و این موضوع در 
ملأعام باعث شده است كه برخی از زنان و دختران این پدیده 
ناپسند را عادی جلوه دهند و به تقلید از آنها بپردازند. درست 
است كه ورود توریست ها برای اصفهان درآمدزایی می كند 
اما نه به این قیمت كه توریست ها اعمال نادرست را در كشور 
رواج دهند. از مسوولانی كه با این موضوع مرتبط هستند تقاضا 

داریم كه به این موضوع رسیدگی كنند.

0۹13 --- ۹8۷4  
جمعه ها به دلیل برگزاری نماز جمعه و جابه جایی مسافران 
تعداد اتوبوس ها كاهش پیدا می كند. اما این موضوع در ساعات 
ظهر به شدت مشاهده می شود تا جایی كه اتوبوس های میدان 
لاله به امام حسین )ع(هر نیم س��اعت یک بار می آیند و این 
موضوع باعث رنجش شهروندان شده است. مسوولان شركت 

اتوبوسرانی برای این معضل چاره ای بیندیشند.

0۹13 --- 24۷8  
 ب��ا راه ان��دازی مت��رو و س��اخت و س��ازهایی ك��ه در میدان 
امام حسین )ره( انجام می شود، مشکلاتی برای تردد شهروندان 
ایجاد كرده است علاوه بر این مشکلات، وجود تاكسی هایی 
كه در این قس��مت می ایس��تند نیز مزید بر علت شده است. 
بارها دیده شده این بخش از خیابان به دلیل وجود تعداد زیاد 
تاكسی قفل شده و امکان تردد اتوبوس ها را با مشکل مواجه 

كرده است. مسوولان این موضوع را بررسی و پیگیری كنند.

عکس نوشت
گروه شهر

وزیر امور خارجه كش��ور به همراه مدیران ارشد شهری و 
استانی از مركز همایش های بین المللی بازدید كرد.

مركز همایش ه��ای بین الملل��ی اصفهان  در س��ایت 50 
هکتاری شهید كشوری در پنج فاز سالن اصلی ، سالن های 
چند منظوره ، ویلاهای اختصاصی )VIP( ، هتل پنج ستاره، 
ساختمان های خدماتی و اداری تجاری در نظر گرفته شده 

است.
سالن اصلي مركز همایش هاي بین المللي با ظرفیت 2 هزار 
و 400 نفر نیز براي برگزاري نشست ها و همایش ها محلي، 
استاني، كشوري و ملي در نظر گرفته شده است  همچنین  
یک هزار و 200 نفر در همکف این سالن در قالب هیات هاي 
۷ نفره به صورت وي .آي.پي در نظر گرفته ش��ده و ظرفیت 
یک ه��زار و 200 نفره نی��ز در دو بالکن براي تماش��گران و 
مدعوین در س��الن اصلي مركز همایش ها پیش بیني شده 
است.24 دفتر براي رییس جمهورها، وزرا و استانداران نیز در 

مركز همایش هاي بین المللي احداث مي شود. همچنین   
در كنار س��الن هاي اصل��ي و جانبي مرك��ز همایش هاي 
بین المللي حدود 30 طرح دیگر ب��ه اجرا در مي آید .خانه 
ویلایي، نیروگاه خورشیدي 100 كیلو واتي ، 2 پاركینگ با 
ظرفیت یک هزار و 400 دستگاه خودرو ، احداث پل ورودي 
مركز همایش بین المللي در محدوده پل اش��کاوند، ایجاد 
35 هکتار فضاي س��بز و نصب 12 هزار متر مربع شیش��ه 
چند جداره با ویژگي خاص و منحصر به فرد از طرح هایي 
 است كه در كنار س��الن اصلي و جانبي مركز همایش هاي 
بین المللي اجرا مي شود.پوسته س��الن اصلي از بتن هاي 
الیافي س��اخته و نصب شده اس��ت  به طوری كه  این نوع 
پوسته را براي اولین بار در كش��ور مهندسان و پیمانکاران 
محلي و بومي طراحي كرده اند و در مس��احت 8 هزار متر 
مربع با ضخامت 3 س��انتي متر از س��وي 15 متخصص با 

مهارت صخره نوردي در حال نصب است.

بازديد وزير امور خارجه از مركز همايش های بین المللی

عملیات اجرای��ی تقاطع غیرهمس��طح 25 آبان 
تا پایان س��ال جاری تکمیل خواهد ش��د.پروژه 
تقاطع غیر همس��طح 25 آب��ان در امتداد حلقه 
دوم ترافیکی اصفهان در تقاطع كاوه-مدرس در 
حال اجراست و احداث  تقاطع 25 آبان مشکلات 
ترافیکي خیابان هاي كاوه و باهنر را رفع مي كند.

سرپرس��ت معاونت عمران ش��هری ش��هرداری 
اصفهان با بیان اینکه عملیات اجرایی این پروژه 
در دو ش��یفت كاری انجام می شود، تصریح كرد: 

عملیات اجرایی تقاطع غیرهمس��طح 25 آبان تا 
پایان سال جاری تکمیل خواهد شد.

ایرج مظفر گفت: پروژه تقاطع غیر همسطح 25 
آبان در امت��داد حلقه دوم ترافیک��ی اصفهان در 

تقاطع كاوه- مدرس در حال اجراست
وی با اش��اره ب��ه اینکه پ��ل روگ��ذر 25 آبان با 
دهانه 64 متر ، طول 340 مت��ر و عرض 2۷ متر 
طراحي ش��ده اس��ت، افزود: اكنون پروژه تقاطع 
غیرهمسطح 25 آبان در مرحله فونداسیون است 

و تاكنون 15 درصد پیشرفت داشته است.
سرپرس��ت معاونت عمران ش��هری ش��هرداری 
اصفهان با بیان اینکه عملیات اجرایی این پروژه 
در دو ش��یفت كاری انجام می شود، تصریح كرد: 
عملیات اجرایی تقاطع غیرهمس��طح 25 آبان تا 

پایان سال جاری تکمیل خواهد شد.
مظفرتاكید كرد: اجرای تقاطع 25 آبان مشکلات 
 ترافیک��ي خیاب��ان ه��اي كاوه و باهن��ر را رف��ع 

مي كند.

سرپرست معاونت عمران شهری شهرداری اصفهان:

پروژه تقاطع غیرهمسطح 25 آبان تا پايان سال تکمیل می شود



گفت وگویی با لژیونر اصفهانی بوندس لیگا

                          استکی: المپیکی شدن آرزوی ناممکنی برای هندبال ایران نیست
                                                                                                                                             در بوندس لیگا معنای واقعی هندبال را فهمیدم

س�جاد اس�تکی هندبال را با تی�م ذوب آه�ن آغاز ک�رد، اما با انح�ال این تی�م راهی تی�م هندبال س�پاهان ش�د و از این تیم ب�ه هندبال 
ملی ایران معرفی ش�د. با کس�ب عن�وان آقای گلی اس�تکی در مس�ابقات ج�ام جهانی نوجوان�ان، کارشناس�ان از ظهور پدی�ده جدیدی 
در هندب�ال کش�ورمان خبر دادن�د. این پدی�ده که در مقطع�ی از مس�یر پیش�رفت فاصله گرفت، پس از کس�ب عن�وان بهتری�ن بازیکن 

 هندبال ایران در س�ال گذش�ته، ب�ه تیم اش�توتگارت آلمان پیوس�ت ت�ا اولی�ن لژیونر ایران�ی بوندس لی�گا لقب بگی�رد و ای�ن دو اتفاق 
بهانه ای را رقم زد تا در پایان یک جلس�ه تمرینی فش�رده به س�راغ اس�تکی رفته و ب�ا وی گفت وگو کنی�م. وی که معتقد اس�ت یادگیری 
زبان آلمانی دش�وار اس�ت، از رس�انه های اصفهانی بابت بی مهری هایش�ان گایه مند اس�ت، اما با حوصله پاس�خگوی س�والات ما ش�د.

اصفهانی های تیم ملی از گذشته در 
تیم ملی زیاد بوده اند، اما اینکه از چه 
شهری در تیم ملی حضور داشته 
باشیم، تفاوتی ندارد؛ چراکه دوست 
داریم تنها تیم ملی نتیجه بگیرد و در 
این میان حق خوری صورت نگیرد و هر 
 فردی حقش باشد به تیم ملی 
راه پیدا کند

ور
مص

ی 
هر

م

وضعیت تمرینی در بوندس لیگا به چه صورتی است؟
در این دو هفته ای که به تیم اشتوتگارت پیوسته ام، فشار تمرینات 
بالا بوده است؛ یعنی هر روز دو جلسه تمرینی داریم، اما به مرور با 

این شرایط کنار آمده ام و در وضعیت خوبی به سر می برم.

اولین تجربه بازی در بوندس لیگا را پشت سر گذاشتید؛ 
چطور بود؟

تجربه فوق العاده ای ب��ود. البته دقایق ابتدایی بازی اس��ترس 
داشتم، اما پس از 5 دقیقه به روال عادی برگشتم. تیم ما در بازی 
با هامبورگ بازی خوبی را به نمایش گذاش��ت، اما با بدشانسی 

باختیم.

لیگ هندبال بوندس لیگا را چطور ارزیابی می کنید؟
آلمان بهترین لیگ هندبال دنی��ا را دارد و بهترین های هندبال 
جهان در لیگ این کشور بازی می کنند. رقابت نزدیک و تنگاتنگی 
بین تیم های بوندس لیگا وجود دارد؛ یعنی شاید تیم های اول 
تا چهارم از نظر سطح و کیفیت بهتر باشند، اما تیم های پنجم تا 
هفدهم تفاوت خاصی ندارند و با توجه به اختلاف کم تیم ها، با یک 
یا دو گل تیم برنده مشخص می شود. هیچ تیمی از پیش برنده 
یا از پیش بازنده نیست و هر 34 مسابقه لیگ از حساسیت بالایی 

برخوردار است.
یعنی در مقایسه با لیگ فرانس�ه که زمانی پیشنهاد 
داشتید؛ پیوستن به اشتوتگارت و بوندس لیگای آلمان 

شرایط بهتری دارد؟
دقیقا؛ در سایر لیگ های اروپایی رقابت قهرمانی بین چند تیم 
اس��ت، اما در بوندس لیگا همه تیم ها را باید مدعی دانس��ت و 
مسابقات لیگ از کیفیت بسیار بالایی برخوردار است؛ به نظرم در 

این لیگ می توان هندبال واقعی را تماشا کرد.

سال گذشته که با ایمان جمالی مصاحبه کردیم؛ مدعی 
شد از زمانی که به لیگ مجارستان رفته؛ تازه هندبال 
واقعی را شناخته است، سجاد استکی نیز پس از تجربه 

کوتاه مدت در بوندس لیگا چنین ذهنیتی را دارد؟
دقیقا همین طور اس��ت. من اولین تجربه اروپایی ام را س��پری 
می کنم البته سابقه بازی در جام جهانی و رویداد های مهمی را 
داشته ام، اما لیگ حرفه ای تفاوت دارد، زیرا فرصت بازی در کنار 
و روبروی بازیکنان با کیفیتی را به دست می آوریم و می توانم ادعا 

کنم تازه معنای هندبال را فهمیدم.

فکر می کنید بتوانید در درازم�دت اعتماد کادر فنی 
اش�توتگارت برای تبدیل ش�دن به یکی از مهره های 

کلیدی تیم را به دست بیاورید؟
خدا را ش��کر که فعلا رضایت داش��ته اند؛ من به عنوان بازیکن 
 تستی در تمرین اشتوتگارت شرکت کردم و سرمربی تیم باورش 
نمی شد یک بازیکن آسیایی با این کیفیت را ببیند، زیرا در بوندس 
لیگا مربیان بیشتر ترجیح می دهند بازیکنان اروپایی را به خدمت 

بگیرند و کمتر تمایلی به جذب بازیکنان آسیایی دارند.

در اروپا هندبال را رش�ته دوم مورد عاقه مردم معرفی 
کرده اند؛ در این مدت که در بوندس لیگا حضور داشتید، 

به چنین برداشتی رسیده اید؟
علاقه مندی آلمانی ها به هندبال غیر قابل تصور اس��ت و مردم 
 از پیر و جوان گرفته، استقبال بسیار خوبی از مسابقات به عمل 
می آورند. برای من که در ورزشگاه های ایران برخی حاشیه ها را از 
سوی تماشاگران دیده ام، مشاهده تماشاگرانی که بدون حاشیه 
و با آرامش تمام و اصطلاحا با کلاس تیم محبوبشان را تشویق 
می کردند، تا حدودی عجیب بود. هندبال در اروپا از محبوبیت 
زیادی برخوردار است و در رقابت های المپیک و مسابقات جهانی، 

همواره کشورهای اروپایی مدعی شماره یک هستند.

زمانی در فوتبال عملکرد خوب بازیکنانی مانند دایی 
و کریم باقری موجب ش�د تا موجی از بازیکنان ایرانی 
لژیونر بوندس لیگا شوند؛ چقدر امیدوارید که عملکرد 
خوب ش�ما در بوندس لی�گا، چنین موج�ی را در بین 

هندبالیست ها به راه بیندازد؟
به شخصه انگیزه های زیادی برای درخشش دارم و با توکل بر خدا 
تمام تلاشم را به کار می گیرم تا بهترین عملکرد را داشته باشم.  
مطمئنا در صورت عملکرد خوب من، نگاه ها به سمت هندبال 
ایران معطوف می شود و بازیکنان با استعداد ایرانی می توانند به 
تیم های آلمانی بپیوندند،زیرا واقعیت این است که از نظر پتانسیل 
فنی بازیکنان ایرانی می توانند فراتر از آسیا حرکت کنند. در کل 
امیدوار هستم مسیر را برای لژیونر شدن سایر بازیکنان هموار کنم. 
البته این را بگویم این اتفاق می توانست چند سال قبل رخ بدهد؟

چطور؟
الله کرم چند سال قبل از بوندس لیگا پیشنهاد داشت، اما لطف 

باشگاه سپاهان و مدیرعامل سابق این باشگاه نصیب وی شد.

لطف باشگاه سپاهان؟! واضح تر صحبت می کنید؟
الله کرم از یکی از تیم های آلمانی پیشنهاد خوبی داشت، اما باشگاه 
سپاهان به وی رضایت نامه نداد و اذیتش کردند. البته الله کرم در 
حال حاضر از تیم مون پلیه فرانسه که سابقه قهرمانی در اروپا را 

دارد، پیشنهاد دارد و در تمرینات این تیم شرکت کرده است.

 وضعیت ق�راردادی در لی�گ هندبال بون�دس لیگا را 
می توان به مقیاس خودش با قراردادهای فوتبالی این 

لیگ سنجید؟
قراردادهای هندبالی با فوتبالی تفاوت زیادی دارد، اما فاصله اش 
با رقم های پرداختی در کشورمان، زیاد اس��ت. البته قراردادها 
معمولایک ساله است و این امکان را برای بازیکن فراهم می کند 
که به پیشنهادهای بهتر فکر کند، حتی اگر بازیکنی در نیم فصل 

نیز پیشنهاد خوبی داشته باشد، می تواند از تیمش جدا شود.

با توجه به حضور در بوندس لیگا، برای همراهی تیم ملی 
مشکلی پیدا نمی کنید؟

مسابقات بوندس لیگا از فشردگی زیادی برخوردار است و در آینده 
هر چند روز یک بار بازی خواهیم داشت و از این رو نمی توانم در 
تمرینات تیم ملی شرکت کنم، اما با فدراسیون در این باره صحبت 
کرده ام و  قرار است در مسابقات تیم ملی این تیم را همراهی کنم.

حضور اس�ماعیاجیچ در راس کادر فن�ی تیم ملی را 
چطور ارزیابی می کنید؟

وی مربی تیم ه��ای تونس، مصر، قطر و مرب��ی یکی از تیم های 
کرواس��ی بوده و مربی بسیار خوبی اس��ت. این مربی در ابتدای 
حضورش در اظهارنظری گفته بود که بازیکنان ایرانی از نظر بدنی 
مش��کل دارند و گفته بود تیمی که از نظر بدنی در سطح بالایی 
باش��د، می تواند تاکتیک خود را به خوبی پیاده کند که من این 
حرف وی را کاملا قبول دارم؛ چراکه مشکل تیم ملی در مسابقات 
جهانی همین موضوع بود و امیدوارم بتوانیم با وی نتایج خوبی 
کسب کنیم. من فعلا نحوه تمرین وی را دیده ام، اما باید ببنیم در 
هنگام کوچ تیم در جریان مسابقات چه عملکردی خواهد داشت.

فکر می کنید تیم ملی هندبال کشورمان توانایی کسب 
سهمیه حضور در المپیک 2016 را داشته باشد، آن هم با 

حضور لژیونرهای اروپایی هندبال ایران؟
تیم ملی هندبال کشورمان سهمیه شرکت در مسابقات جهانی 
را به دست آورد و می توانیم المپیکی نیز شویم که آرزوی بزرگ 
همه بازیکنان است و امیدواری زیادی برای تحقق این رویا داریم 
اما در مصاف با قطری ها کار دشواری را پیش رو خواهیم داشت؛ 
زیرا این کشور بازیکنان از ملیت های دیگر را به خدمت گرفته 
که البته به نظر من اشتباه فدراس��یون جهانی است که چنین 
اجازه ای را به قطری ها می دهد. بعد از حاش��یه هایی که پشت 
سر گذاشتیم، بازیکنان تیم ملی همدل شده اند تا بتواینم نتایج 

ایده آلی کسب کنیم.

به تیم ملی قطر اشاره کردید؛ در مدتی که در قطر بازی 
می کردید، هندبال این کشور را چطور دیدید؟

هندبال در قطر تنها هزینه اس��ت و کارایی خاصی ندارد ؛ یعنی 
برای آنها فقط مهم نتیجه گرفتن مقطعی است و کاری به تیم 
ساختن و بازیکن پرورش دادن ندارند. لیگ قطر هم از کیفیت 

خوبی برخوردار نبود.

تغییرات صورت گرفته در سطوح مدیریتی فدراسیون 
را مثبت می دانید؟

 فردی در راس فدراس��یون هندبال قرار گرفته که این رشته را 
 می فهمد و می تواند به پیش��رفتش کمک کن��د. هندبال نیز 

می تواند همان مسیری را که والیبال طی کرد پشت سر بگذارد.

 یعن�ی ش�ما امیدواری�د ک�ه هندب�ال نی�ز بتواند به 
موفقیت های درخشان والیبال دست پیدا کند و بین 

جامعه ایرانی محبوب شود؟
من احترام بسیاری برای رش��ته والیبال قائل هستم و از دیدن 
بازی های این رش��ته لذت برده و از اینکه تیم والیبال کشورمان 
می تواند چنین نتایج��ی بگیرد به عنوان ی��ک ایرانی به خودم 
افتخار می کنم، اما باید بگویم رش��ته هندبال بسیار دشوارتر از 
والیبال است و برای پیشرفت کار بسیار زیاد و برنامه ریزی طولانی 
 مدت می طلبد اما والیبال توانست با یک برنامه ریزی کوتاه مدت 

چند ساله به این سطح از پیشرفت برسد.
هندبال کشورمان از پتانسیل بالایی برخوردار است و در مسابقات 
جهانی این مساله را ثابت کردیم، در صورتی که بازی ها تنها یک 
نیمه  برگزار می  ش��د تا فینال نیز می  رفتیم، ولی در نیمه های 
 دوم به دلیل کمبود تجربه و افت بدنی بازیکنان، مقابل حریفان

 کم می  آوردیم، اما اگر قبل از رقابت های جهانی تجربه حضور در 
تورنمنت های سنگین را داشتیم، می  توانستیم از گروه خودمان 

صعود کنیم.

در گذش�ته و در دوران ریاس�ت علیرض�ا رحیمی در 
فدراسیون هندبال، تعداد بالای ملی پوشان اصفهانی 
و نتیجه گیری هندبال استان به بهانه منتقدان و ایجاد 
جو  اصفهان ستیزی تبدیل شده بود. درحال حاضر هم 
 با ایجاد تغییرات در فدراس�یون، باز هم شاهد حضور 
پرتعداد اصفهانی ها هستیم.در این باره چه نظری دارید؟

اصفهانی های تیم ملی از گذشته در تیم ملی زیاد بوده اند، اما اینکه 
از چه شهری در تیم ملی حضور داشته باشند، تفاوتی ندارد؛ چراکه 
دوست داریم تنها تیم ملی نتیجه بگیرد و در این میان حق خوری 

صورت نگیرد و هر فردی حقش باشد به تیم ملی راه پیدا کند.
برای ما بازیکنان اصفهانی هم تفاوتی نمی  کند که چه فردی در 
فدراسیون باشد، زیرا معتقدیم هر فردی مسوول می شود باید 

تلاش کند تا این رشته را در کشور به رشد و بالندگی برساند.

در مقطعی برخوردهای زیادی با فدراس�یون پیدا 
 کردید که نتیج�ه آن محروم ش�دن از حضور در
بازی های آسیایی و از دس�ت دادن یک فرصت 
خوب بود. حالا ک�ه مدتی از آن قضایا گذش�ته 
است، فکر می کنید اشکال اصلی کار از کجا بود؟
مسوولان فدراسیون قبلی مانند آقایان خسرو نصیری و 
جلال کوزه گری هندبال کشور را نابود کردند و من هر بار 
دیگری هم مصاحبه کنم، همین نظر را خواهم داشت. 
مسوولان سابق فدراسیون در صورتی که تیم رقابت های 

گوانگجو را حفظ می کردند و با بازیکنان لجبازی نمی  کردند، 
می  توانستیم نایب قهرمانی مان را دوباره تکرار کنیم. خسرو 

نصیری در زمان سرپرستی در فدراسیون، هندبال کشور را در 6 
ماه نابود کرد و در این زمینه رکورد زد.

ش��ما نگاه کنید در زم��ان کوزه گری و 

نصیری لیگ هندبال 9 ماه طول کش��ید، اما لیگ  آلمان اینقدر 
طول نمی کشد، طولانی شدن لیگ موجب شد تا تیم هایی که 
بودجه نداشتند، در میانه های لیگ از مسابقات کنار بکشند که 

همین مساله به کیفیت لیگ هم ضربه زد.

  2 برادر لژیونر هندبالی
الله کرم و سجاد استکی دو برادر هندبالیستی هستند که 
هر یک در مقطعی به عنوان پدیده های هندبال کشورمان 
معرفی ش�دند. زمانی که الله کرم در هندبال ایران چهره 
ش�د، بس�یاری آینده متفاوتی را برای وی متصور بودند، 
اما این بازیکن در حد تصور پیش�رفت نکرد. سجاد برادر 
کوچک تر در این ب�اره می گوید: وقتی رفت�ن الله کرم به 
آلمان منتفی شد و اذیتش کردند، تاثیربدی روی روحیه 
اش گذاش�ت و تا حدودی موجب افت وی شد و شاید اگر 
بازیکن دیگری جای وی بود، از ورزش کنار می رفت، اما وی 
دوباره خودش را پیدا کرد. حالا نیز که در آستانه پیوستن 
به تیم مون پلیه فرانسه است، می تواند پیشرفت زیادی 
داشته باشد و این توانایی را دارد تا حتی بهترین بازیکن 

دنیا شود.
س�جاد اس�تکی در س�ال های اخیر همواره به نوعی زیر 
 س�ایه برادر بزرگ ترش بوده اس�ت. وی در ای�ن باره نیز 
 می گوید: قب�ول دارم که تا ح�دودی زیر س�ایه الله کرم 
بوده ام و انکار نمی کنم. وی بیشترین کمک را به من کرده و 
الگوی هندبالی ام بوده است؛ در جریان مسابقات و بازی ها 
نیز کمک حالم بوده است. حالا هم که به بوندس لیگا آمده 

ام، وی از همه خوشحال تر است.
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سرمربی تیم ملی والیبال آلمان قوانین عجیبی برای بازیکنان این 
تیم درنظر گرفته است.

تیم ملی والیبال آلمان خود را برای حضور در رقابت های قهرمانی 
اروپا به میزبانی بلغارس��تان و ایتالیا آماده می کند، اما رسانه های 
آلمانی خبرهایی را از آخرین ش��رایط تیم ملی والیبال این کشور 

منتشر کرده اند که در نوع خود جالب است.
ویتال هینن، س��رمربی تی��م ملی والیب��ال آلمان معتقد اس��ت 
که س��کوت، طلا م��ی آورد و بنا بر همی��ن اعتقاد خ��ود، در گام 
نخس��ت بازیکنان تیم ملی را تا س��ه س��اعت بعد از هر مس��ابقه 
ممنوع المصاحبه ک��رد. همچنین وی اس��تفاده بازیکنان تیمش 

از تلفن همراه، اینترن��ت و تلویزیون را هم ممن��وع کرد و در این 
خصوص اظهار داش��ت: این کارها را کرده ام ت��ا بازیکنان تنها به 
خودش��ان فکر کنند تا از نظر روحی آماده ش��وند و در نتیجه تیم 

ملی خوب شود.
س��رمربی خاص ژرمن ها اقدام عجیب دیگری هم انجام داد؛ وی 

برای تمرین روز گذشته، سه بی خانمان را به تمرین تیم ملی دعوت 
کرد و معتقد است که بازیکنان باید ببینند که در زندگی هر انسانی 

چه مشکلاتی ممکن است رخ دهد.
ویتال هینن، درمورد آخرین ش��رایط آمادگی تی��م ملی والیبال 
آلمان اظهار داش��ت: تلاش می کنم تا وضعیت روحی بازیکنان را 

بالا ببرم، البته همسرم به من می گوید دیوانه ام!
همچنین یوخن شوپس، کاپیتان تیم ملی والیبال آلمان درمورد 
اقدامات هینن، گفت: این قوانین تجربه جدیدی است. در مجموع 
شرایط خوب است؛ ضمن اینکه هینن این اجازه را به بازیکنان داده 

است تا هر دو روز یک بار با خانواده خود ملاقات کنند.

ژرمنهاباروشهایغیرعادیآمادهحضوردررقابتمیشوند

قوانینعجیبآقایخاصوالیبالآلمان!

ممنون آقاي آرنـولد!
آرنولد ش��واردزنگر، سیاس��تمدار، هنرپیشه و قهرمان 
سرش��ناس پرورش اندام دنیا هم درگذش��ت بیت الله 
عباسپور را تسلیت گفت. صفحه اینستاگرام فعالیت های 
ورزشی آرنولد، بازیگر سرش��ناس فیلم های ترمیناتور 
که بعدها توانست در مقام سیاستمدار تا فرماندار ایالت 
کالیفرنیا پی��ش برود و تبدیل به چهره ای سرش��ناس 
میان فرمانداران جمهوری خواه شود، درگذشت قهرمان 

بدنسازی ایران را تسلیت گفته است. 
آرنول��د اتریش��ی آمریکای��ی، خ��ودش در اواخر دهه 
80 می��لادی قهرمان ش��ماره یک بدنس��ازی دنیا بود 
و برای همین ب��دن آهنین بود که به هالی��وود راه پیدا 
کرد تا بازیگر نقش نابودگر باش��د. آرنولد این روزها به 
دلیل ع��وارض ورزش قهرمانی پ��رورش اندام و مکمل 
هایی ک��ه معمولا در این رش��ته ها مصرف می ش��ود، 
 ش��رایط س��لامتی خیل��ی خوب��ی ن��دارد و روزگار را 
با بیماری س��پری می کند. بیت الله عباسپور، قهرمان 
پرورش اندام ایران و جهان که از مدتی پیش به دلیل ابتلا 
به بیماری نادر و ناشناخته واسکولیت )بیماری رگ های 

خونی( در بیمارستان بستری بود، در ساعات پایانی سه 
شنبه شب گذشته در بیمارستان آتیه تهران درگذشت. 
وی عناوین مختلف کش��وری، آس��یایی و جهانی را در 

 کارنامه خود داشت و تنها ایرانی بود که به مسابقات فینال 
مستر المپیا که معتبرترین تورنمنت بین المللی پرورش 

اندام جهان است راه یافت.

چرا اين همه ناقص؟!
تیم ملی ج��ودوی کش��ورمان اواخر هفته گذش��ته به 
قزاقس��تان رفت تا با تنها نماینده  اش ش��انس خود را در 
مهم تری��ن رویداد مهم ج��ودوی دنی��ا بیازماید. مجید 

زراعی��ان در ش��رایطی تنها با ی��ک تیر در خش��اب  به 
س��رزمین قزاق ها رفت که از همان ابتدا هم مش��خص 
 بود با این تدارک نامناسب نمی تواند به جنگ غول های 

دنیا برود.  ابتدا قرار بود تیم ایران با ترکیبی کامل و متشکل 
از برخی ملی پوشان جوانان و بزرگسالان به قزاقستان برود، 
اما طبق اعلام رییس فدراسیون، شورای برون مرزی با این 
موضوع مخالفت کرد و به همین دلی��ل تیم ایران با یک 
نفر به این دوره از مسابقات جهانی رفت. علاقه مندان به 
این رشته در چند سال اخیر عادت کرده اند که تیم های 
ملی  کشورمان را در اکثر رده های سنی با ترکیبی ناقص 
در رقابت های برون مرزی و رسمی ببینند. به طور مثال، 
دو سال پیش در رقابت های جهانی تیم ایران با ترکیبی 
ناقص به روسیه رفت و اخیرا نیز تیم نوجوانان کشورمان 
با ترکیبی سه نفره به بوسنی س��فر کرد تا در رقابت های 
جهانی حاضر شود. حالا دیگر این موضوع تبدیل به عادت 
ش��ده و به همین دلیل هیچ نهاد یا مسوولی موضعی در 
این مورد نمی گیرد و ایرادی به مس��وولان فدراس��یون 
وارد نمی شود. اوضاع جودو آنقدر بد است که نمی توانیم 
عملکرد ملی پوش��ان را در عرصه های بین المللی مورد 
بررسی قرار دهیم؛ زیرا نمایندگان کشورمان مانند ملایی 
به طور معمول در یکی، دو مبارزه  اول شکست می خورند.

سـوكاي در ليگ 
آلباني مي درخشد

درب��ه در دنب��ال بازیک��ن خارج��ي ب��ه درد 
بخ��ور م��ي گردی��م. آن��گاه وقت��ي هم ک��ه یک 
فوتبالیس��ت نس��بتا  خ��وب در فوتب��ال م��ا 
 حض��ور پی��دا م��ي کن��د، او را راح��ت از دس��ت

مي دهیم!  صحبت از سوکاي اس��ت؛ بازیکني که 
ش��اید اگر مصدوم نمي شد و دو س��ال پیش رباط 
پایش را به تیغ جراحان نمي سپرد خیلي موفق تر 
بود. به هر حال او رفت و حالا در لیگ آلباني حسابي 
مي درخشد. جواهیر سوکاي با درخشش در بازي 
دیش��ب تیمش مقابل فلامورتاري در لیگ آلباني 
توانست تیمش را به صدر جدول رقابت هاي لیگ 

آلباني برساند.
مهاجم س��ابق س��پاهان که در این فص��ل به تیم 
پارتیزاني آلباني پیوسته اس��ت در هر دو بازي این 

فصل تیمش گلزني ک��رده اس��ت. او در هفته اول 
رقابت هاي لیگ آلباني تک گل تیمش را در تساوي 
با لاچي به ثمر رساند و شب گذشته نیز درحالي که 
بازي تا دقیقه 96 دیدار با فلامورتاري با تساوي یک 
بر یک پیش بود، از روي نقطه پنالتي دروازه این تیم 

را باز کرد تا پارتیزاني یک پیروزي دلچسب را کسب 
کند و موقتا  صدرنشین لیگ آلباني شود.

در مجموع دو دی��دار، کلا پارتیزاني س��ه گل زده 
که دو گل از این س��ه گل را سوکاي، فوروارد سابق 

سپاهان به ثمر رسانده است.

مهدی مهدوی، پاس��ور تیم ملی معتقد است سه باخت 
واگنر تیم را به خ��ودش آورد. مه��دوي البته مثل دیگر 
ملي پوش��ان والیب��ال ای��ران انتقاداتي که ب��ه عملکرد 
تیم ملي مي ش��ود را چندان مورد توج��ه قرار نمي دهد. 
برخي معتقدند ملي پوش��ان والیبال کمي تا قس��متي 

انتقادناپذیر ش��ده اند. مهدوي در مورد مس��ابقات اخیر 
مي گوی��د: الان هم می گویم که ما در ج��ام واگنر خوب 
کار کردیم. به نظرم این س��ه باخت خیلی به تیم کمک 
کرد. بچه ها به حدی رس��یدند که متوجه ش��وند نباید 
 هیچ تیمی را دست کم بگیرند. بعضی منتقدان معتقدند 

سه باخت تیم در واگنر به کار آمد نبودن کواچ برمی گردد؛ 
این سوالي است که در ماه هاي اخیر مرتب مطرح مي شود، 
 اما مهدوي در پاسخ مي گوید: متوجه حرف های بعضی ها 
نمی شوم. در این مرحله اصلا نظر منتقدان مهم نیست. ما 
اصلا نمی شنویم آنها چه می گویند. فقط کار خودمان را 
 انجام می دهیم. قبلا هم این طوری بوده، تا تیم می بازد 
یک سری برای نشان دادن خودشان انتقاد می کنند. به 
نظرم منتقدی قابل قبول است که کنار تیم بوده و بداند 
تیم چه کارهایی کرده و چه تمریناتی انجام داده و با چه 
سختی هایی،  چه تورنمنت هایی رفته و از روند بالا و پایین 
تیم خبر داشته باشد. آنها یی که در این هفت، هشت سال 
من ندیده ام که کجا بوده ان��د و یک دفعه نظر می دهند 
نه تنها برای من که برای بچ��ه ها ، کادر و حتی مردم هم 

مهم نیستند.

چرا  اينقدر 
بـد بوديم؟

تسليت
  هفته

انتقاد
 هفته

به خود اتفـاقات هفته
هفته

نكته 
هفته
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حدادي فر: ان شاءالله به زودي آماده مي شوم
 قاس��م حدادي فر گفت: در حال انجام مراحل درماني و فيزيوتراپي هستم و 

ان شاءالله بتوانم خيلي زود به تمرينات تيمم اضافه شوم. 
قاس��م حدادي فر درباره آخرين مصدوميتش اظهار داش��ت: متاس��فانه اين 
مصدوميت بدشانسي محضي بود كه نصيب من شد، ولي من از اين بابت گله اي 
ندارم و خداوند را در هر شرايطي ش��كرگزارم. اميدوارم شرايط جسماني من 
بهتر ش��ود و بتوانم خيلي زود پيراهن تيمم را بپوش��م. وي ادامه داد: از همه 
عزيزاني كه همواره با تماس هاي خود جوياي احوال من مي شوند سپاسگزارم 
 و از كس��اني كه به هر دليلي نمي توانم پاس��خگوي آنها باشم نيز عذرخواهي 
مي كنم. وي در پايان گفت:  به نظر مي رسد بتوانم ظرف روزهاي آتي كم كم 
 به تمرينات تيم اضافه ش��وم و اگر خدا بخواهد تمريناتم را ش��روع كنم تا در 
صورت صلاحدي��د كادر فن��ي در ادامه رقابت ه��ا به تيم كمك كن��م. البته 
خوش��بختانه تيم فوتبال بدون من هم نتايج خوبي گرفته اس��ت و اميدوارم 

بتوانيم روز به روز بهتر شويم.

شاهکار  علي منصوریان
نفت تهران اين روزها بدجور به بح��ران رفته، تا جايی كه در فصل جديد حتی 
يك برد هم دشت نكرده است. يكی از نقاط ضعف اين تيم در فصل جديد خط 
دفاع بوده كه روی ضربات ايستگاهی عملكردی نااميدكننده داشته است، اين 
در حالی است كه منصوريان تيم فصل جديدش را با گران قيمت ترين مدافعان 
وسط  ليگ برتر بسته و سيد جلال حس��ينی و كارلوس سانتوس را به تركيب 
اضافه كرده است. اين تيم در پنج بازی ش��ش گل خورده كه آمار جالبی برای 

نفت به حساب نمی آيد.

نویدكيا  امروز تمرین مي كند؟ 
شايعات نزديك به واقعيت حاكی از آنند كه محرم نويدكيا از امروز در تمرينات 
س��پاهان حاضر می ش��ود. در روزهايی كه س��پاهان با معضل از دست دادن 
بازيكنانش دست و پنجه نرم می كند، بالاخره يك خبر خوب به گوش هواداران 
 اين تيم رس��يد و آن بازگش��ت قريب الوقوع محرم نويدكيا به تمرينات است. 
بر اساس اين ش��ايعه كه بس��يار نزديك به واقعيت به نظر می رسد، كاپيتان 
سپاهان كه بعد از بازگشت اين تيم از اردوی تركيه در تمرينات رويت نشده، 
از امروز در در جمع شاگردان حسين فركی حاضر خواهد شد. ظاهرا كسی كه 
در اين ميان نقش مهمی در آشتی محرم با سپاهان ايفا كرده، دبيركل اسبق 
فدراسيون فوتبال بوده است. اينطور كه گفته می شود، دكتر نيك كار اصفهانی 
ضمن تماس با نويدكيا او را برای بازگشت به تمرينات مجاب كرده است. حال 
بايد منتظر ماند و ديد كه بالاخره امروز چش��م هواداران س��پاهان به جمال 

كاپيتان تيمشان روشن می شود يا خير!

اخبار کوتاه

استيلي: چيز خاصی نبود و يك مشاجره لفظی جزئی 
بين آنها به وجود آمد كه در فوتبال اين مسائل طبيعی 
است. خداداد با كسب اجازه از پروين، مايلی كهن و 
پنجعلی دقايقی صحبت كرد و گلايه هايی داشت كه 
آنها را مطرح كرد. مجيدی هم تصميم گرفت دوش 

گرفته و ورزشگاه را ترک كند.
زرینچه: اصلا چنين چيزی صحت ن��دارد. فرهاد 
بين دو نيمه كنار من نشس��ته ب��ود و حرفی پيش 
نيام��د. خ��داداد مثالی در جم��ع زد، ولی مس��اله 
خاصی نب��ود. مجي��دی و عزيزی با ه��م صحبتی 
 نكردن��د ك��ه اي��ن حرف ه��ا مطرح ش��ده اس��ت. 
دو صحبت بالا در توجيه اتفاقاتي بود كه در رختكن 
تيم ملي افتاد و همه ما را نگران كرد. فوتبال ايران حتي 
در برگزاري يك ديدار دوستانه براي كمك به بيماران 
هم نمي تواند بي حاشيه باش��د. همين مي شود كه 
بازي دعوا دارد،  تكل خشن دارد،  جيمي جامپ دارد و 
كارگرداني دارد كه از اكران نشدن فيلمش گله دارد و 

اينگونه در مستطيل سبز آبررويزي مي كند!
 بگذاريد همي��ن جا در مق��ام مقايس��ه خودمان و 
ستاره هايمان! با س��تاره هاي واقعي مروري داشته 
باش��يم بر صحبت هاي مردي كه به واقع از بسياري 
از فوتباليست هاي ايراني متفاوت بود.  اگرچه كمتر 
 به حقش رس��يد، ولي آنها ك��ه باي��د، او را به خوبي 

مي شناسند. 
مجيد نامج�و مطلق: ب��ازی جذابی انجام ش��د و 
ب��ه راحتی می ش��د تف��اوت فوتب��ال حرف��ه اي و 
فوتبال خودم��ان را متوجه ش��د. بازيكنان حريف 
كه فوتبال را كنار گذاش��ته بودند، براس��اس اصول 
حرفه ای خودش��ان را آماده اين ديدار كرده بودند. 
وقتی نوع بازی اين فوتباليس��ت ه��ای حرفه ای را 
با بازيكنان خودمان، حتی كس��انی ك��ه مثل جواد 
 نكونام در حال حاضر در سطح فوتبال حرفه ای بازی 
می كنند مقايس��ه كنيم، پی به همه چيز می بريم. 
بازيكن��ان حري��ف از تجربه و فكرش��ان اس��تفاده 
كردند، ام��ا بازيكن��ان م��ا كاملا احساس��ی عمل 
كردند. فوتب��ال حرفه ای و خوبی از تيم س��تارگان 
 جهان ش��اهد بودي��م، آنها از مغزش��ان اس��تفاده 
 م��ی كردن��د و در كار تيم��ی ب��ا ه��م هماهن��گ 
بودند.  وقتی آنها بعد از اين همه مدت كه فوتبالشان 
را كن��ار گذاش��ته ان��د در اوج بودند، حس��ابش را 
بكنيد كه در زمان بازيگری ش��ان در چه س��طحی 
قرار داش��تند. به غي��ر از روبرتو كارل��وس كه كمی 
چ��اق ب��ود، بقيه همه خ��وب بودن��د. ب��رای مثال 
 همه ديدند فيگو با آن س��نش چق��در راحت بازی 
می كند. آنها نگاه حرفه ای به فوتبال دارند و ما آماتور.

دقيقا  تفاوت در همين صحبت ه��اي نامجومطلق 

است. فوتبال ما حتي در اين سطح هم نمي تواند يك 
سازماندهي مدرن و خوب داشته باشد و كاري كند 

زيبايي يك ورزش را به خوبي احساس كنيم. 
آن از حض��ور بازيگ��ران و چه��ره ه��اي فوتبالي و 
آن ه��م از حضور ع��ادل و نجف زاده و س��ايرين كه 
همگي موجب��ات حرف و حديث را فراهم س��اخت. 
 ح��الا تنها بح��ث ع��ادل نيس��ت، ول��ي اي كاش

مي دانستيم بايد براي هر كاري بايستي برنامه ريزي ، 
سيستم و نظارت و البته منطق تصميم وجود داشته 
 باشد تا بتوانيم روبروي ستارگان فوتبال جهان روزي 

خاطره انگيزتر را ثبت كنيم.

عزیزی: متاسفم برای آنهايی كه بحث فنی را تبديل 
به جنگ لفظی می كنند. پيشكسوت تيم فوتبال ايران 
گفت: اگر بدانم چه كسی خبرسازی كرده و گفته من 
با مجيدی جر و بحث كرده ام، من می دانم و او. خداداد 
عزيزی درباره اينكه شايعه شده او در رختكن و بين 
نيمه بازی ستارگان با فرهاد مجيدی جر و بحث كرده 
است، اظهار داشت: من كه اكنون در اتريش هستم 
و از زبان شما چنين مس��اله ای را می شنوم، ولی آن 
شخصی كه اين خبر را داده حتما از رختكن ديگری 
چنين خبری را درآورده يا مشغول ديدن فيلم اكشن 
بوده است. من چرا بايد با فرهاد مجيدی بحث كنم؟ او 

هم دوره من بوده و هميشه هم احترام بزرگ ترهايش 
را نگه داشته است. وی افزود: ما در رختكن بحث فنی 
با علی پروين داشتيم كه نبايد سه گل می خورديم، اما 
متاسفم برای آنهايی كه بحث فنی را تبديل به جنگ 
لفظی می كنند. ما هيچ درگي��ری لفظی و چه غيره 
در رختكن نداش��تيم. خداداد عزيزی تاكيد كرد: به 
ايران بازگردم و مفصل در اين رابطه صحبت می كنم. 
بايد ببينم كه چه كس��ی اين خبر را ساخته و وقتی 
متوجه شوم، من می دانم و آن آدم! وی گفت كه تنها 
از بازيكنان خواسته است تا همه به هم پاس بدهند و 

اينطور نباشد كه يكی فقط به فكر قيچی زدن باشد.

در تحليل یك بازي خيرخواهانه

ب�از ه�م در حاش�يه بودي�م!

با خالی ش��دن ذوب آهن از بازيكنان باتجربه، فعلا 
مهدی رجب زاده و قاسم حدادی فر تنها كاپيتان های 
موجود در اين تيم هستند كه غيبت توامان آنها در 
 يك مس��ابقه، تيم اصفهانی را ب��ا معضل كاپيتانی 
مواجه می كن��د. مهدی رج��ب زاده، قديمی ترين 
بازيكن و كاپيتان اول ذوب آهن اس��ت كه نهمين 
فصل حضورش را البته به صورت منقطع در اين تيم 

سپری می كند. 
رج��ب زاده ك��ه ط��ی 12 س��ال گذش��ته ت��ا به 
امروز به غي��ر از ذوب آهن پيراه��ن دو تيم ايرانی 
و دو تي��م امارات��ی را هم به ت��ن ك��رده، در چهار 
 هفته اول لي��گ در تركيب ابتدايی اي��ن تيم قرار

 داشت. اين مهاجم 37 ساله، اما به طور معمول در 
دقايق پايانی مسابقه جای خود را به بازيكن ديگری 
می دهد. تعويض او در روزهايی كه قاسم حدادی فر 

هم به خاطر مصدوميت غايب بود، باعث شد تا طی 
هفته های اخير بازوبند كاپيتانی به بازيكنانی برسد 

كه سابقه چندانی در اين تيم ندارند.
ش��گفت آورترين اتف��اق در هفت��ه دوم و زمان��ی 
افت��اد ك��ه اكب��ر صادق��ی در جريان ش��هرآورد 
اصفه��ان كاپيت��ان ذوب آه��ن ش��د، آن ه��م در 
حال��ی كه ت��ازه اولين مس��ابقه رس��می خ��ود را 
 در ورزش��گاه فولادش��هر ب��ا پيراه��ن اي��ن تيم 
تجربه می كرد. دومين اتفاق عجيب، درباره بازوبند 
كاپيتانی ذوب آهن در هفته پنجم و زمانی افتاد كه 
يحيی گل محمدی پس از چهار مس��ابقه پرفشار 
صلاح را بر آن ديد تا به چن��د بازيكن اصلی خود و 
از جمله مهدی رجب زاده در ديدار با استقلال اهواز 
استراحت بدهد تا كاپيتان ذوب آهن آن روز كار را از 
روی نيمكت آغاز كند و بازوبند به مرتضی تبريزی 

برس��د. اين بازيكن 24 س��اله در حالی ب��ه افتخار 
كاپيتانی ذوب آهن نائل آمد كه تازه سومين فصل 

حضورش را در تيم اصفهانی پشت سر می گذارد.
 مثل مهرداد كفش��گری ك��ه بازوبن��د كاپيتانی 
پرسپوليس در بازی با سپاهان برايش خوش يمن 
نبود، ظاهرا كاپيتانی در ذوب آهن البته به شدتی به 
مراتب كمتر برای تبريزی هم آمد نداشت و او كه در 
دو مسابقه قبلی به تعويض طلايی گل محمدی بدل 
شده بود، در ديدار با استقلال اهواز فرصت های گلزنی 
زيادی را از دس��ت داد و روز خوبی را سپری نكرد. 
ذوب آهن هم مثل پرسپوليس طی سال های اخير 
به تدريج از بازيكنان قديمی خالی شده است. ابتدای 
فصل پيش بود كه در پی جوانگرايی تيم اصفهانی 
بازيكنان باتجربه و البته پا به سن گذاشته ای چون 
محمد صلصالی، فرشاد بهادرانی و سپهر حيدری 

از اين تيم كنار گذاش��ته ش��دند تا در روزهايی كه 
اسماعيل فرهادی مصدوم اس��ت و سينا عشوری 
برای سپری كردن خدمت سربازی به تراكتورسازی 
رفته، مهدی رج��ب زاده و قاس��م حدادی فر تنها 
 بازيكنانی باشند كه كاپيتانی ذوب آهن برازنده آنها 

به نظر می رسد. 
رجب زاده هرچند اي��ن روزها از بس��ياری جوانان 
ليگ آماده تر نش��ان می دهد، اما طبيعی است كه 
در 37 سالگی نتواند در تمامی مسابقات 90 دقيقه 
برای ذوب آهن بازی كند. به اين ترتيب، مصدوميت 
حدادی فر كه معمولا در طول هر فصل چند بار تكرار 
می شود، كافی اس��ت تا نبود كاپيتان در ذوب آهن 
حس ش��ود و بازوبند به بازيكنان جوانی برسد كه 
س��ابقه حضورش��ان در اين تيم حتی به سه فصل 

هم نمی رسد.
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حدادي فر: انشاالله به زودي آماده مي شوم
قاس��م حدادي فر گفت: در حال انجام مراحل درماني و فيزيوتراپي هستم و 

انشاالله بتوانم خيلي زود به تمرينات تيمم اضافه شوم. 
قاس��م حدادي فر در باره آخرين مصدوميتش اظهار داش��ت: متاسفانه اين 
مصدوميت بدشانس��ي محضي بود كه نصيب من شد ولي من از اين بابت گله 
اي ندارم و خداوند را در هر شرايطي ش��كرگذارم. اميدوارم شرايط جسماني 
من بهتر شود و بتوانم خيلي زود پيراهن تيمم را بپوشم. وي ادامه داد: از همه 
عزيزاني كه همواره با تماسهاي خود جوياي احوال من مي شوند سپاسگذارم 
و از كس��اني كه به هر دليلي نمي توانم پاس��خگوي آنها باشم نيز عذرخواهي 

مي كنم.
وي در پايان گفت:  به نظر مي رسد بتوانم ظرف روزهاي آتي كم كم به تمرينات 
تيم اضافه شوم و اگر خدا بخواهد تمريناتم را شروع كنم تا در صورت صلاحديد 
كادر فني در ادام��ه رقابتها به تيم كمك كنم. البته خوش��بختانه تيم فوتبال 
بدون من هم نتايج خوبي گرفته است و اميدوارم بتوانيم روز به روز بهتر شويم.

شاهکار علي منصور
نفت تهران اين روزها بدجور به بحران رفته ت��ا جايی كه در فصل جديد حتی 
يك برد هم دشت نكرده است. يكی از نقاط ضعف اين تيم در فصل جديد خط 
دفاع بوده كه روی ضربات ايستگاهی عملكردی نااميد كننده داشته است. اين 
در حالی است كه منصوريان تيم فصل جديدش را با گران قيمت ترين مدافعان 
وسط  ليگ برتر بسته و سيد جلال حس��ينی و كارلوس سانتوس را به تركيب 
اضافه كرده اس��ت. اين تيم در 5 بازی 6 گل خورده كه آمار جالبی برای نفت 

به حساب نمی آيد.

نويدكيا امروز تمرين مي كند؟ 
شايعات نزديك به واقعيت حاكی از آنند كه محرم نويدكيا از امروز در تمرينات 

سپاهان حاضر می شود.  
در روزهايی كه سپاهان با معضل از دست دادن بازيكنانش دست و پنجه نرم 
می كند، بالاخره يك خبر خوب به گوش هواداران اين تيم رسيد و آن بازگشت 
قريب الوقوع محرم نويدكيا به تمرينات اس��ت. بر اساس اين شايعه كه بسيار 
نزديك به واقعيت به نظر می رسد كاپيتان سپاهان كه بعد از بازگشت اين تيم 
از اردوی تركيه در تمرينات رويت نشده از امروز در در جمع شاگردان حسين 
فركی حاضر خواهد شد. ظاهرا كس��ی كه در اين ميان نقش مهمی در آشتی 
محرم با سپاهان ايفا كرده دبيركل اسبق فدراسيون فوتبال بوده است. اينطور 
كه گفته می ش��ود دكتر نيك كار اصفهانی ضمن تماس ب��ا نويدكيا او را برای 
بازگشت به تمرينات مجاب كرده است. حال بايد منتظر ماند و ديد كه بالاخره 
امروز چشم هواداران سپاهان به جمال كاپيتان تيمشان روشن می شود يا خير.

اخبار کوتاه

اس�تيلي: چيز خاصی نبود و يك مشاجره لفظی 
جزيی بين آنها بوجود آمد كه در فوتبال اين مسائل 
طبيعی اس��ت. خداداد با كس��ب اج��ازه از پروين، 
مايلی كه��ن و پنجعل��ی دقايقی صحب��ت كرد و 
گلايه هايی داشت كه آنها را مطرح كرد. مجيدی هم 

تصميم گرفت دوش گرفته و ورزشگاه را ترک كند.
زرينچه: اصلًا چنين چيزی صح��ت ندارد. فرهاد 
بين دو نيمه كنار من نشس��ته ب��ود و حرفی پيش 
نيامد. خداداد مثالی در جمع زد، ولی مسئله خاصی 
نبود. مجيدی و عزيزی با هم صحبتی نكردند كه اين 
حرف ها مطرح شده است.دو صحبت بالا در توجيه 
اتفاقاتي بود كه در رختكن تيم ملي افتاد و همه ما 
را نگران كرد. فوتبال ايران حت��ي در برگزاري يك 
ديدار دوستانه براي كمك به بيماران هم نمي تواند 
بي حاشيه باشد. همين مي شود كه بازي دعوا دارد،  
تكل خش��ن دارد،  جيمي جامپ دارد و كارگرداني 
دارد كه از اكران نشدن فيلمش گله دارد و اينگونه در 

مستطيل سبز آبررويزي مي كند!
بگذاري��د همين ج��ا در مقام مقايس��ه خودمان و 
ستاره هايمان!!! با ستاره هاي واقعي مروري داشته 
باش��يم بر صحبتهاي مردي كه به واقع از بسياري 
از فوتباليستهاي ايراني متفاوت بود،  اگرچه كمتر 
به حقش رس��يد ولي آنها كه بايد او را به خوبي مي 

شناسند.
مجيد نامجو مطلق در ارتباط با بازي مي گويد: بازی 
جذابی انجام شد و به راحتی می شد تفاوت فوتبال 
حرفه اي و فوتبال خودمان را متوجه شد. بازيكنان 
حريف كه فوتبال را كنار گذاش��ته بودند براساس 
اصول حرفه ای خودش��ان را آماده اين ديدار كرده 
بودند. وقتی نوع بازی اين فوتباليس��ت های حرفه 
ای را با بازيكنان خودمان حتی كسانی كه مثل جواد 
نكونام در حال حاضر در سطح فوتبال حرفه ای بازی 
می كنند، مقايسه كنيم پی به همه چيز می بريم. 
بازيكنان حريف از تجربه و فكرشان استفاده كردند 
اما بازيكنان ما كاملا احساسی عمل كردند. فوتبال 
حرفه ای و خوبی از تيم ستارگان جهان شاهد بوديم، 
آنها از مغزشان اس��تفاده كرده و در كار تيمی با هم 
هماهنگ بودند. وقتی آنها بعد از اين همه مدت كه 
فوتبالشان را كنار گذاشته اند در اوج بودند حسابش 
را بكنيد كه در زمان بازيگری شان در چه سطحی 
قرار داشتند.وی درباره مقايسه شرايط بدنی ما و آنها 
ادامه داد: به غير از روبرتو كارلوس كه كمی چاق بود 
بقيه همه خوب بودند. برای مثال همه ديدند فيگو با 
آن سنش چقدر راحت بازی می كند. آنها نگاه حرفه 

ای به فوتبال دارند و ما آماتور.
دقيقاً  تفاوت در همين صحبتهاي نامجومطلق است. 

فوتبال ما حتي در اين س��طح هم نم��ي تواند يك 
سازماندهي مدرن و خوب داشته باشد و كاري كند 

زيبايي يك ورزش را به خوبي احساس كنيم. 
آن از حض��ور بازيگران و چهره ه��اي فوتبالي و آن 
هم از حضور عادل و نجف زاده و سايرين كه همگي 

موجبات حرف و حديق را فراهم ساخت.
البته يكي از نويسندگان ديروز در مطلب نوشت: بازی 
جذابی انجام شد و به راحتی می شد تفاوت فوتبال 
حرفه و فوتب��ال خودمان را متوجه ش��د. بازيكنان 

حريف كه فوتبال را كنار گذاش��ته بودند براساس 
اصول حرفه ای خودش��ان را آماده اين ديدار كرده 
بودند. وقتی نوع بازی اين فوتباليست های حرفه ای 
را با بازيكنان خودمان حتی كس��انی كه مثل جواد 
نكونام در حال حاضر در سطح فوتبال حرفه ای بازی 

می كنند، مقايسه كنيم پی به همه چيز می بريم. 
بازيكنان حريف از تجربه و فكرشان استفاده كردند اما 
بازيكنان ما كاملا احساسی عمل كردند. فوتبال حرفه 
ای و خوبی از تيم ستارگان جهان شاهد بوديم، آنها از 

مغزشان استفاده كرده و در كار تيمی با هم هماهنگ 
بودند. وقتی آنها بعد از اين همه مدت كه فوتبالشان 
را كنار گذاشته اند در اوج بودند حسابش را بكنيد كه 

در زمان بازيگری شان در چه سطحی قرار داشتند.
حالا بس به عادل نيست ولي اي كاش مي دانستيم 
بايد براي هر كاري بايستي برنامه ريزي ، سيستم و 
نظارت و و البته منطق تصميم وجود داشته باشد تا 
بتوانيم روبروي ستارگان فوتبال جهان روزي خاطره 

انگيزتر را ثبت كنيم.

در تحليل يك بازي خيرخواهانه

ب�از ه�م در حاش�يه بوديم!!!

با خالی ش��دن ذوب آهن از بازيكنان باتجربه، فعلا 
مهدی رجب زاده و قاسم حدادی فر تنها كاپيتان های 
موجود در اين تيم هستند كه غيبت توامان آنها در 
 يك مس��ابقه تيم اصفهانی را ب��ا معضل كاپيتانی 
مواجه می كند.مه��دی رج��ب زاده قديمی ترين 
بازيكن و كاپيتان اول ذوب آهن اس��ت كه نهمين 
فصل حضورش را البته به ص��ورت منقطع در اين 
تيم س��پری می كند. رجب زاده كه طی 12 س��ال 
گذش��ته تا به امروز به غير از ذوب آهن پيراهن دو 
تيم ايران��ی و دو تيم اماراتی را هم ب��ه تن كرده در 
 چهار هفته اول ليگ در تركيب ابتدايی اين تيم قرار

 داشت. اين مهاجم 37 ساله اما به طور معمول در 
دقايق پايانی مسابقه جای خود را به بازيكن ديگری 
می دهد. تعويض او در روزهايی كه قاسم حدادی فر 
هم به خاطر مصدوميت غايب بود باعث شد تا طی 

هفته های اخير بازوبند كاپيتانی به بازيكنانی برسد 
كه سابقه چندانی در اين تيم ندارند.

ش��گفت آورترين اتف��اق در هفت��ه دوم و زمان��ی 
افت��اد ك��ه اكب��ر صادق��ی در جريان ش��هرآورد 
اصفه��ان كاپيت��ان ذوب آه��ن ش��د آن ه��م در 
حالی ك��ه تازه اولين مس��ابقه رس��می خ��ود در 
 ورزش��گاه فولادش��هر را ب��ا پيراه��ن اي��ن تيم 
تجربه می كرد. دومين اتفاق عجيب درباره بازوبند 
كاپيتانی ذوب آهن در هفته پنجم و زمانی افتاد كه 
يحيی گل محمدی پس از چهار مس��ابقه پرفشار 
صلاح را بر آن ديد تا به چن��د بازيكن اصلی خود و 
از جمله مهدی رجب زاده در ديدار با استقلال اهواز 
استراحت بدهد تا كاپيتان ذوب آهن آن روز كار را از 
روی نيمكت آغاز نموده و بازوبند به مرتضی تبريزی 
برس��د. اين بازيكن 24 س��اله در حالی به افتخار 

كاپيتانی ذوب آهن نايل آمد كه تازه سومين فصل 
حضورش را در تيم اصفهانی پشت سر می گذارد.

 مثل مهرداد كفش��گری ك��ه بازوبن��د كاپيتانی 
پرسپوليس در بازی با سپاهان برايش خوش يمن 
نبود، ظاهرا كاپيتانی در ذوب آهن البته به شدتی 
به مراتب كمتر برای تبريزی هم آمد نداشت و او كه 
در دو مسابقه قبلی به تعويض طلايی گل محمدی 
بدل شده بود در ديدار با استقلال اهواز فرصت های 
گلزنی زيادی را از دس��ت داد و روز خوبی را سپری 

نكرد.
ذوب آهن هم مثل پرسپوليس طی سال های اخير 
به تدريج از بازيكنان قديمی خالی شده است. ابتدای 
فصل پيش بود كه در پی جوانگرايی تيم اصفهانی 
بازيكنان باتجربه و البته پا به سن گذاشته ای چون 
محمد صلصالی، فرشاد بهادرانی و سپهر حيدری 

از اين تيم كنار گذاشته ش��دند تا در روزهايی كه 
اسماعيل فرهادی مصدوم است و سينا عشوری برای 
سپری كردن خدمت سربازی به تراكتورسازی رفته، 
مهدی رجب زاده و قاسم حدادی فر تنها بازيكنانی 
 باش��ند كه كاپيتانی ذوب آه��ن برازن��ده آنها به

 نظر می رسد. 
رجب زاده هرچن��د اين روزها از بس��ياری جوانان 
ليگ آماده تر نش��ان می دهد اما طبيعی است كه 
در 37 سالگی نتواند در تمامی مسابقات 90 دقيقه 
برای ذوب آهن بازی كند. به اين ترتيب، مصدوميت 
حدادی فر كه معمولا در طول هر فصل چند بار تكرار 
می شود كافی اس��ت تا نبود كاپيتان در ذوب آهن 
حس ش��ود و بازوبند به بازيكنان جوانی برسد كه 
سابقه حضورش��ان در اين تيم حتی به سه فصل 

هم نمی رسد.

تبريزي و داستان كاپيتاني

جمع کل سرمایه گذاری و ظرفیت تبصره 3 :  4641 میلیارد ریال
از جمله فعاليتهای بس�يار اثرگذار در حوزه مديريت مصرف بهينه آب ش�هری می توان به سامانه مديريت فشار شبکه 
توزيع آب اصفهان ، س�امانه تله متری و تله كنترل منابع تأمين و خطوط انتقال آبرسانی استان همراه با اقدامات وسيع 
فرهنگی اعم از جشنواره های ملی فيلم و عکس جلوه های آب و اس�تانی روزنامه ديواری و تئاترهای نمايشی مهدهای 

كودک ، چاپ بيش از يکصدهزار جلد كتاب در 6 عنوان و بيش از 300 برنامه راديويی و تلويزيونی از شبکه استانی و 4000 
خبر در حوزه مطبوعات و اطلاع رسانی ديجيتالی از تابستان 92 تاكنون اشاره كرد كه منجر به كاهش تقريباً 10 درصدی 

مصرف آب خانگی در استان اصفهان گرديد .

دولت یازدهم عنوان 
)هفته دولت(

دولت تدبیر و امید 
)هفته دولت(

91929394سال 

132196118تعداد پروژه 

اعتبار هزینه 
شده میلیارد 

ریال 

1632457901669

سایر فعالیت 
انجام شده 

در طی 
دوره

8854

800 میلیارد 
ریال

625 میلیارد ریال

2 -  قرارداد بيع متقابل با شركت پرشين 
فولاد )سرمايه گذار( مبنی بر تأمين منابع 

مالی اجرای تأسيسات فاضلاب 
شهر زواره 

مبلغ:  220 ميليارد ريال

3 -  قرارداد بيع متقابل با شركت سازه 
گستر منفرد  )سرمايه گذار(  مبنی بر 
تأمين منابع مالی اجرای تأسيسات  

فاضلاب شهر تيران

مبلغ:  546 ميليارد ريال

4 -  بهره گيری از ظرفيت تبصره 3 ماده واحده جهت 
اجرای تأسيسات فاضلاب شهری شهرهای نجف آباد ، 
تيران ، هرند ، درچه  رضوان شهر ، عسگران ، خوانسار ، 

ايمانشهر ، قهدريجان و اصفهان

مبلغ:  2650 ميليارد ريال

5 -  احداث تأسيسات آب شيرين كن به 
روش BOO در شهرهای مهاباد اردستان 

و فرخی خوروبيابانك

ظرفيت :  1700 مترمکعب در روز                 
سرمايه گذاری اوليه   :  25 ميليارد ريال

مبلغ اوليه قرارداد:  1200 ميليارد ريال           كل حجم عمليات لوله گذاری :  464 كيلومتر               اجرا شده :  341 كيلومتر          پيشرفت فيزيکی لوله گذاری :  74 درصد                پيشرفت فيزيکی تصفيه خانه :  95 درصد

1 -  قرارداد بيع متقابل با شركت فولادمباركه )سرمايه گذار( مبنی بر تأمين منابع مالی اجرای تأسيسات فاضلاب شهری هفت شهر حاشيه زاينده رود )شهرستانهای لنجان و مباركه(

 قرارداد بيع متقابل با 
شركت فولادمباركه 

)سرمايه گذار(

 احداث تأسيسات آب شيرين كن 
به روش BOO در شهرهای مهاباد 

اردستان و فرخی خوروبيابانك

    مقايسه  تطبيقي فعاليتهاي عمراني 
   شركت آب و فاضلاب استان اصفهان

روابط عمومي شرکت آبفا  استان اصفهان

ساير فعاليتهای شاخص و بی بديل شركت آب و فاضلاب استان اصفهان در دولت تدبير و اميد )تابستان 92 تاكنون( كه فاقد سابقه قبلی بوده و بديع بودن آن با بهره گيری از ظرفيت بخش خصوصی و سرمايه گذاری در فعاليتهای عمرانی 
تأسيسات آبفا پنجره فرصت جديدی برای اجرای تأسيسات زيربنايی آب و فاضلاب شهری ايجاد كرده است .

  مقايسه تطبيقي عملکرد دوسالانه  دولت دهم و دولت تدبير و 
اميد  در حوزه آبفاي شهري استان اصفهان )93 شهر(

  بهره گيري از ظرفيت سرمايه گذاري بخش خصوصي در تأسيسات آبفاي شهري استان 
اصفهان در دولت تدبير و اميد با اعتباری بالغ بر    4/641/000/000/000  ريال
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مدیرعامل شرکت پست کشور مطرح کرد:
4 میلیارد تومان اعتبارات برای پروژه های 

استان اصفهان پیش بینی شده است
رییس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت پست با بیان اینکه هیچ 
محدودیتی برای اعتبار به زیر ساخت های نوین و سرویس های 
پس��تی نداریم، اظهار داش��ت: 4 میلیارد تومان اعتبارات برای 

پروژه های استان اصفهان پیش بینی شده است.
حس��ین مهری در نشست خبری که به مناس��بت هفته دولت 
در اصفهان برگزار ش��د با بی��ان این مطلب اف��زود: اختصاص 
اعتبارات استانی با توجه به بس��ترها و ظرفیت های استان ها 

انجام می شود.
وی با اشاره به جهت گیری س��رمایه گذاری ها در بخش های 
مختلف  تصری��ح کرد: کاهش هزینه ها، گس��ترش توس��عه و 
کیفیت خدمات از فرایندهایی اس��ت ک��ه در این موضوع قابل 

توجه است.
رییس هیات مدیره و مدیرعامل ش��رکت پس��ت با بیان اینکه 
استان اصفهان جزو 10 استان برتر کش��ور است، خاطر نشان 
کرد: درآمد، ترافیک، کیفیت و تعادل هزینه از ش��اخص هایی 
اس��ت که رتبه های هر اس��تان را مش��خص می کند و ممکن 
است استانی در درآمد رتبه اول باش��د، اما در ترافیک در رتبه 
 دهم قرار بگیرد. اس��تان اصفهان هم بر این اساس رتبه بندی

 شده است.
مهری با اعتقاد بر اینکه ما بسترساز دولت الکترونیک هستیم، 
بیان کرد: بدون پست دولت الکترونیک محقق نمی شود و این 
موضوع با وجود بستر سازی برای زیر ساخت ها انجام می شود.

 وی گفت: هر استانی طرح نو و تازه ای داشته باشد ما استقبال 
می کنیم و برای پرداخت اعتبارات معذوراتی نداریم.

رییس هیات مدیره و مدیرعامل شرکت پست با اشاره به افزایش 
2 درصدی خرید اینترنتی گفت: هدف گزاری ما در این بخش 
بیش از این بوده است و با همکاری و مشارکت بخش خصوصی 
شرکتی به نام» من و پست« وارد عمل می شود که بتوانیم در 

این بخش برای خرید اینترنتی توسعه بیشتری داشته باشیم.
در ادامه این نشس��ت مهدی علیدوس��تی، معاون اداری مالی 
پس��ت گفت: خدمات الکترونیکی، فیزیکی و مالی ابعاد س��ه 
بعدی پس��ت را تش��کیل می دهد که در دولت تدبیر و امید به 

آن توجه می شود.
وی با اعتقاد بر اینکه نگاه الکترونیکی به پس��ت از اهمیت ویژه 
ای برخوردار است، خاطر نشان کرد: الکترونیکی شدن پست به 

تولید، تجارت و اشتغالزایی کمک می کند. 
علیدوس��تی در پاس��خ به خبرنگار اصفهان زیبا مبنی بر نحوه 
اس��تخدام نیرو در شرکت پس��ت اظهار داش��ت: دولت مجوز 
استخدام ندارد و اگر استخدامی بوده از دولت های قبل صورت 

گرفته است.
معاون اداری مالی پس��ت با بیان اینک��ه ورود بخش خصوصی 
هدف و سیاست گذاری پست است، خاطر نشان کرد: واگذاری 

پست به بخش خصوصی امکان اشتغالزایی را فراهم می کند.
وی ادامه داد: ب��ا اعتباری بال��غ بر 24 هزار میلیارد در پس��ت 

لجستیک اشتغالزایی شده است.
علیدوستی با بیان اینکه در اصفهان یک شرکت پستی با 314 
فروشگاه زیر مجموعه در حال فعالیت اس��ت، تصریح کرد: در 
تجارت الکترونیک 41 شرکت در کشور طرف قرارداد پست با 

پنج هزار زیر مجموعه وارد کار شده اند.
مع��اون اداری مالی پس��ت ب��ا تش��ریح فرایندهای توس��عه 
خدم��ات الکترونی��ک و زی��ر س��اخت ه��ای فن��اوری 
نش��انی  یکپارچ��ه  پ��روژه س��امانه  اطلاع��ات گف��ت: 
 ام��لاک)GNAF( ب��ه عنوان ی��ک پ��روژه فرابخش��ی اجرا 
می شود. همچنین سیستم های جامعه قبول، قبول تحت وب، 
همراه نامه رسان، گزارشات مدیریتی، تجزیه مبادلات و توزیع 
 و نگهداری س��امانه های اصلی در س��ایت مرکزی رهگیری و 

شبکه های LANو وایرلس توسعه پیدا می کند. 

گزارش
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وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام 
کرد: اج��رای برنامه تحول نظام س��لامت با 
موفقیت همراه بوده و روند اجرای آن با قوت 

ادامه خواهد یافت.
دکت��ر س��ید حس��ن هاش��می در آیی��ن 
گرامیداشت مقام پزش��ک و داروساز در تالار شهید 
موحدی مرکز آموزش��ی درمانی الزهرا )س( اصفهان 
افزود: اجرای برنامه تحول نظام س��لامت با کمک 
جامعه پزشکی و مجلس شورای اسلامی پیشرفت 
خوبی داشته اس��ت و با لطف خدا، حمایت رییس 
جمهوری و حمای��ت جمع کثی��ری از نمایندگان 

مجلس شورای اسلامی ادامه می یابد.
وی ادام��ه داد: حرف ها و صحب��ت هایی که برخی 
اوقات از روی ک��م اطلاعی، پی��ش داوری یا غرض 
ورزی اس��ت ما را برای تحقق اهداف برنامه تحول 

نظام سلامت از مسیر اصلی خود دور نمی کند.
وزیر بهداش��ت تصریح ک��رد: برنامه تح��ول نظام 
سلامت نیز مانند همه طرح های ملی و حتی موضوع 
هسته ای از حاشیه سازی ها مستثنا نبوده و نیست.  
وی اضافه کرد: هدف عده ای از حاشیه سازی برای 
این طرح این اس��ت ت��ا بگویند که دول��ت کارنامه 

موفقی نداشته است.
دکتر هاش��می از جامعه پزشکی کش��ور خواست 
تا برنامه تحول نظام س��لامت را ب��ه رغم وجود این 
حاش��یه ها و مش��کلات ادامه داده و آنها را تحمل 

کنند. 
وی اظهار امیدواری کرد: برخی مش��کلات موجود 
مانند ناهماهنگی در پرداخت ه��ا و تعلل در تامین 

اعتبارات تا پایان سال جاری برطرف شود.
وزیر بهداشت همچنین در بخشی از سخنان خود، 
اعتدال را تنها راه برای مجد و عظمت ایران و اسلام 
دانست و افزود: اعتدال عین انسانیت، اسلام، دستور 
دین و شیوه پیامبر و ائمه اطهار است و به معنی این 

است که فقط گروه خاصی را تایید نمی کنیم.
وی با بیان اینکه تن��دروی از هر نوع، گروه و صنفی 

محکوم اس��ت، تصریح کرد: آنچه باعث پیش��رفت 
کشور می شود کار با تدبیر است و لازم است جنس 
کار دولت تدبیر و امید نیز از این باشد و خود را وقف 

خدمت به مردم کند.
وی کارنامه دو ساله دولت یازدهم را رضایت بخش 
دانست و تاکید کرد: دولت یازدهم با شرایط سختی 
مانند کاهش50 درصدی قیمت نفت مواجه ش��د 
اما ب��ه رغم ای��ن مش��کلات و اعم��ال تحریم های 
 ظالمانه، کاره��ای بزرگی در حوزه ه��ای مختلف

 انجام داد.
وزیر بهداشت همچنین با تشکر از حضور وزیر امور 
خارجه در آیین گرامیداشت مقام پزشک و داروساز 
در اصفهان گفت: باب��ت همکاری ب��ا آقای ظریف 

افتخار می کنم؛ زیرا تعبیری که رهبر معظم انقلاب 
از او داشت را تا کنون درباره کسی نشنیده ام.

وی با اش��اره به تلاش ه��ای ش��بانه روزی رییس 
جمهور و وزیر ام��ور خارجه افزود: ب��ا پایان یافتن 
مذاکرات هس��ته ای، اتفاق مهمی در کشور افتاد و 
اگر حمایت های رهبری از تیم مذاکره کننده نبود 

نگرانی زیادی درباره سرنوشت آن وجود داشت.
هاش��می همچنین دیدار چند روز گذش��ته رهبر 
معظم انقلاب ب��ا اعضای هی��ات دول��ت را یکی از 
روزهای تاریخ��ی دولت ه��ای روی کار آمده پس 
از انق��لاب اس��لامی خوان��د و تاکید ک��رد: صفا و 
صمیمیت موجود در این دیدار و تش��کر رهبر بابت 
 به نتیجه رسیدن مذاکرات هس��ته ای باعث نشاط 

مردم شد.رییس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان نیز 
در این آیین گفت: با همت وزیر امور خارجه ایران و 
تیم مذاکره کننده هس��ته ای جهت گیری تاریخی 
در ایران به وقوع پیوست تا کش��ور ما شاهد جنگ 

دیگری نباشد.
دکتر غلامرضا اصغری با  تاکید  بر اینکه فرصت های پسا 
تحریم بسیار ارزشمند است، افزود: لازم است جامعه 

پزشکی نیز از این فرصت ها به خوبی استفاده کنند. 
وی همچنین اظه��ار امیدواری کرد ک��ه اصفهان، 
مش��علدار اس��لام ناب محمدی علیه تن��دروی در 

منطقه باشد. 
در این آیین از90 پزشک و داروساز نمونه و برگزیده 
که توسط دانش��گاه علوم پزش��کی و نظام پزشکی 

اصفهان انتخاب ش��ده بودند و همچنی��ن خانواده 
مرحوم دکتر فاتح، تجلیل شد.

دکتر سید حسن هاش��می به مناسبت هفته دولت 
عصر جمعه از طریق سفر هوایی با بالگرد و از استان 

فارس وارد اصفهان شد.
وزیر بهداشت ابتدا از بیمارستان الزهرا)س( اصفهان 
و بخش های مختلف آن از جمله اورژانس و پاویون 
بازدید و با تعدادی از بیماران و مردم گفت و گو کرد.

وزیر بهداشت همچنین از بیمارستان شهید بهشتی 
اصفهان که تخصصی بیماری ه��ای زنان و زایمان 

است، بازدید کرد.
بر اس��اس برنامه های اعلام ش��ده، وزیر بهداشت، 
درمان و آم��وزش پزش��کی ام��روز در دومین روز 
سفر خود به استان اصفهان جهت بازدید از وضعیت 
بیمارستان ها و روند اجرای برنامه تحول نظام سلامت 
به شهرستان های گلپایگان، نائین، اردستان، نطنز، 

نجف آباد و لنجان سفر می کند.

  پزشکان با برنامه تحول سلامت مقداری از 
فداکاری مردم را پاسخ دادند

وزیر امور خارجه گفت: پزش��کان با مش��ارکت در 
برنامه تحول نظام سلامت مقداری از فداکاری مردم 

را پاسخ دادند.
محمد جواد ظریف افزود: دولت تدبیر و امید بیش از 
هر چیز تمام موفقیت های خود را مرهون فداکاری 
و ایثار مردم می داند و پزش��کان توانستند با اجرای 
برنامه تحول نظام سلامت بخش��ی از این فداکاری 

را پاسخ دهند.
وی برنامه تحول نظام سلامت را یکی از بزرگ ترین 
دس��تاوردهای دولت تدبیر و امید دانس��ت و ابراز 
امیدواری کرد که هر روز شاهد افتخار بیشتر وزیر 

بهداشت و موفقیت جامعه پزشکی باشیم.
وی همچنین اصفهان راش��هر علم و هنر و فقاهت 
خواند و از حضور در این آیین و جمع نخبگان جامعه 

پزشکی ابراز خرسندی کرد.

وزیر بهداشت در اصفهان:

اجرای برنامه تحول نظام سلامت با قوت ادامه می یابد ��ر
خب
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همزمان با گرامیداش��ت هفته دولت و بهره برداری از یک هزار و 896 واحد مسکن 
مهر در سطح استان اصفهان، 609 واحد مسکونی مهر نیز در شهر جدید مجلسی 

افتتاح شد. 
به گزارش روابط عمومی ش��رکت عمران شهر جدید مجلس��ی، معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید کشور در این مراسم گفت: 
امیدواریم دولت با کمک قوه مقننه، بسترهای مورد نیاز برای خدمت رسانی به مردم 

ساکن در این شهرها را فراهم کند.
محس��ن نریمان افزود: یکی از اصلی ترین برنامه ریزی های انجام ش��ده این است 
که ش��هرهای جدید با استفاده از خطوط ریلی و مترو به ش��هرهای دیگر و به ویژه 
شهر مرکز اس��تان متصل ش��وند. وی ادامه داد: شهر جدید مجلس��ی توانسته با 

س��رمایه گذاری های مطلوب، امکانات روبنایی بس��یاری را برای تس��هیل زندگی 
مردم در این ش��هر ایجاد کند و بر همین اس��اس آینده بسیار روش��نی در انتظار 
این شهر جدید اس��ت. حجت الله غلامی، مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
نیز ب��ا تقدیر از عملک��رد اعضای هیات مدیره و مدیرعامل ش��رکت عمران ش��هر 
جدید مجلس��ی برای توسعه و تجهیز این ش��هر، گفت: این ش��هر جدید از جمله 
ش��هرهایی اس��ت که کمترین تنش اجتماعی را به خود می بیند؛ چرا که مدیران 

آن توانسته اند توسعه متوازن را در دستور کار خود قرار دهند. محمدرضا احمدی، 
مدیرعامل ش��رکت عمران شهر جدید مجلس��ی نیز تاکید کرد: این شهر جدید از 
نظر امکانات کامل ترین مسکن مهر را در س��طح شهرهای جدید ایجاد کرده است 
و تنها فرهنگسرای استان در میان شهرهای جدید در شهر جدید مجلسی ساخته 
ش��ده و همچنین کلنگ ساخت پنج مس��جد در این ش��هر به زمین زده شده که 
 تاکنون دو مسجد به بهره برداری رسیده و سه مس��جد باقی مانده نیز تا دهه فجر 

سال جاری تکمیل خواهد شد. علی اصغر ذاکری هرندی، فرماندار شهرستان مبارکه 
نیز از دریافت مجوز تاسیس شهرداری در شهر جدید مجلسی خبر داد و گفت: به 
جرات می توان ادعا کرد کیفیت و نوع مصالح به کار رفته در مسکن مهر شهر جدید 
مجلسی، قابل مقایسه با مس��کن مهر فولادشهر و بهارستان نیست که این موضوع 
سبب ش��ده تاکنون هیچ شکایتی در مورد چگونگی س��اخت این پروژه ها در شهر 

مجلسی مطرح نشود. 
علی ایرانپور، نماینده مردم شهرس��تان مبارکه در مجلس نیز به مشکلات موجود 
در شهر جدید مجلسی اشاره کرد و گفت: نبود تصفیه خانه فاضلاب و مصوبه طرح 
راه اندازی مترو دو مشکل اصلی این شهر جدید اس��ت که امیدواریم با همکاری و 

حمایت سازمان ها و ارگان های دولتی، رفع شود. 

شهر جدید مجلسی؛ کامل ترین مسکن مهر در سطح شهرهای جدید 
در مراسم بهره برداری از 609  واحد مسکن مهر در شهر جدید مجلسی تاکید شد؛

 استاندار اصفهان گفت: مصرف آب در بخش صنعت استان 
اصفهان دو سال قبل 103 میلیون مترمکعب بود که به 75 
میلیون مترمکعب در سال 93 کاهش یافت و این میزان  68 

میلیون مترمکعب برای سال 94پیش بینی می شود.
رسول زرگرپور در جلسه مدیران راهبردی مجمع تشخیص 
مصلحت نظام افزود: فولاد مبارکه به ازای تولید یک تن فولاد میزان 

مصرف آب را 65 درصد کاهش داده است.
وی بیان کرد: محوریت توسعه در استان اصفهان دیگر در بخش 
صنعت و کشاورزی نیست بلکه اکنون علم و فناوری محور توسعه 
استان است.  وی تصریح کرد: استان اصفهان در اوج فرایند توسعه 
خود به سند آمایش سرزمین به منظور ایجاد رابطه تعادل مناسب 
میان انسان و فضای موجود و سرمایه گذاری نیاز داشت که اکنون 
اصفهان تنها استان کشور است که دارای سند آمایش سرزمین در 
برش استانی است.  استاندار اصفهان در توضیح مسائل، مشکلات و 
 فرصت های استان اصفهان بیان کرد: 80 درصد سرمایه گذاری های

اس��تان در 20 درصد مساحت اس��تان قرار دارد و هیچ توازنی در 
سرمایه گذاری وجود ندارد. وی با بیان اینکه استان اصفهان دارای 
پنج میلیون جمعیت و 100 هزار کیلومتر مربع  مس��احت است، 
ادامه داد: 15درصد تولید ناخالص صنعت کشور، 70 درصد تولید 
فولاد، 32 درصد فرآورده های نفتی، حمل 40 درصد بار کش��ور، 
تردد 20 درصد مسافران و 50 درصد مصالح ساختمانی و 60 درصد 

مصنوعات طلای تولید شده در کشور در استان اصفهان است. 
زرگرپور افزود: اصفهان در تولید شیر و تخم مرغ رتبه اول کشور و 
در بخش دانشگاهی و دارا بودن محققان علمی دومین استان کشور 
است.  وی با اشاره به اینکه گردشگری محور دوم توسعه است گفت: 

در دو سال دولت تدبیر و امید و گسترش ارتباطات خارجی، میزان 
گردشگران خارجی به سه برابر افزایش یافته است. 

وی با بیان اینکه اصفهان استانی برخوردار است، تصریح کرد: این 
اس��تان با پرداخت پنج هزار میلیارد تومان مالیات به خزانه رتبه 
دوم پرداخت مالیات در کشور اس��ت و در برداشت از خزانه نیز در 
دو رتبه آخر قرار دارد.  استاندار اصفهان با بیان اینکه 9 هزار واحد 
صنعتی در استان اصفهان وجود دارد، ادامه داد: اکنون 10 درصد 
این واحدها در رکود کامل و 40 درصد دیگر نیز با یک سوم ظرفیت 
خود فعالیت می کنند و هفته گذشته هفت هزار کارگر  رسما در 

این استان بیکار شدند. 
زرگرپور همچنین در مورد کسب مجوز کریدور علم و فناوری گفت: 
اصفهان تنها استان کشور است که خاصیت تبدیل شدن به کریدور 
را دارد و این امر به دلیل دارا بودن ظرفیت صنعتی، دانش��گاهی 
و شهرکی است.  دوره آموزش��ی تربیت مدیران راهبردی مجمع 
تشخیص مصلحت نظام با همکاری مجمع تشخیص مصلحت نظام، 
مرکز ملی پژوهش های راهبردی جوانان و مجمع عالی نخبگان 

ایران عصر چهارشنبه در اصفهان برگزار شد.
دوره آموزشی مدیران راهبردی با حضور 32 نفر از مدیران میانی 
دس��تگاه های عرصه قدرت در بازه سنی 25 تا 40 سال به منظور 
پرورش استعدادها و تربیت مدیران کارآمد و آینده ساز کشور به 
منظور رفع تهدید خلأ مدیریتی در آینده در مدت یکسال برگزار 
می ش��ود. این افراد در تمام ابعاد توس��عه و در ذیل هشت محور 
حکمرانی، عدالت و رفاه اقتصادی، عدالت و زیرس��اخت زیس��ت 
محیطی، فرهنگی، سیاست خارجی و بین الملل، علم و فناوری، 

حقوق قضایی و اقتصادی انتخاب شده اند.

استاندار اصفهان:

مصرف آب بخش صنعت اصفهان رو به کاهش است 
فرمانده منطقه پدافند هوایی ش��هید نصر اصفهانی با 
اش��اره به جایگاه امنیت هوایی در اقتدار و قدرت یک 
کش��ور، گفت: آس��مان ایران در منطقه غرب آسیا از 

ضریب امنیت بسیار بالایی برخوردار است.
امیر س��رتیپ دوم اباذر جوکار در س��خنرانی پیش از 
خطبه های نماز جمعه اصفهان گفت: قرارگاه پدافند هوایی 

به منظور محافظت از آسمان ایران تشکیل شد.
وی ادام��ه داد: ای��ن ق��رارگاه متناس��ب با ن��وع تهدیدات، 
 توانمن��دی ه��ای بس��یار خوب��ی در بخ��ش کش��ف و 

رهگیری دارد.
فرمانده منطقه پدافند هوایی شهید نصر اصفهانی افزود: در 
بخش کشف با توجه به همکاری های مراکز صنعتی و علمی 
تولیدات بسیار خوبی در اختیار این نیرو قرار گرفته است که 
کوچک ترین شیء پرنده در ارتفاع پست، متوسط و بلند قابل 

شناسایی است.
فرمانده منطقه پدافند هوایی ش��هید نص��ر اصفهانی اظهار 
ک��رد: در ماموریت کش��ف علاوه بر س��امانه ه��ای راداری، 
س��امانه های الکترونیک��ی و رادیویی به ما ای��ن توانمندی 
 را داده اس��ت که ه��ر پ��روازی را در فراتر از مرزه��ا کنترل

کنیم.
امیر جوکار با اشاره به ماموریت رهگیری این قرارگاه گفت: 
در این بخش با بهره گیری از موشک های هواپایه و زمین پایه 
هر پرنده ای که قصد تجاوز به مرزهای کشور را داشته باشد 

رهگیری خواهد شد.
وی گفت: در بخش هواپایه توانمندی های دو مجموعه نیروی 

هوایی الهی ارتش جمهوری اسلامی ایران و هوا فضای سپاه 
در کنار قرارگاه پدافند هوایی نش��ان از وح��دت و همدلی و 

همراهی نیروهای مسلح است.
وی ادام��ه داد: در بخش زمی��ن پایه نیز ان��واع توپخانه ها و 
موشک ها آماده برخورد با هر پرنده در ارتفاع پست، متوسط 

و بلند است.
فرمانده منطقه پدافند هوایی ش��هید نص��ر اصفهانی با بیان 
اینکه تعامل خوبی با بخش صنعت در حوزه پدافند غیر عامل 
صورت گرفته اس��ت، افزود: این تعامل ها نقاط مثبت خوبی 

برای نظام اسلامی به همراه داشته است.
وی با اشاره به پیشینه پدافند هوایی در دوران دفاع مقدس، 
گفت: امنیت آسمان برای انجام عملیات های نیروهای زمینی 
یکی از اصول اس��ت که پدافند هوایی با ایجاد چنین امنیتی 

همکاری خوبی با نیروهای مسلح داشت.
امیرجوکار با اشاره به منهدم شدن بیش از 600 پرنده بعثی 
در دوران دفاع مقدس توسط پدافند هوایی و نیروی هوایی، 
گفت: در تاریخ جنگ ها چنین آماری بی سابقه است به گونه ای 
که رژیم بعث مجبور شد س��ه مرتبه با همکاری کشورهای 

غربی نیروی هوایی خود را بازسازی کند.
فرمانده منطقه پدافند هوایی شهید نصر اصفهانی به انهدام 
هواپیمای بدون سرنش��ین رژی��م صهیونیس��تی و متوقف 
س��اختن هواپیمای ایس��اف که با عنوان دیگری قصد ورود 
به مرزهای ایران اسلامی را داش��ت، گفت: هدایت یکپارچه 
پدافند هوای��ی و توانمندی ه��ای نیروهای مس��لح چنین 

افتخاراتی را برای ایران اسلامی رقم زده است. 

فرمانده منطقه پدافند هوایی شهید نصر اصفهانی:

آسمان ایران دارای ضریب امنیت بسیار بالاست

مدی��رکل دفتر پای��ش فراگیر س��ازمان محیط 
زیست گفت: بر اساس بررسی داده های 10 ساله 
ایستگاه های پایش، اهواز و اصفهان از نظر ذرات 
معلق کمتر از 10 میکرون، به ترتیب آلوده ترین 

کلانشهر های کشور هستند.
شینا انصاری گفت: بررس��ی روند غلظتی شش آلاینده 
در ایس��تگاه های پایش کیف��ی هوا در کش��ور حاکی از 
 ارتقای کیفیت ه��وای کلانش��هرها ب��رای گاز آلاینده

 منواکسید کربن است. به گفته وی، به طور متداول در 
ایستگاه های پایش کیفی هوا شش آلاینده کلاسیک 
)منواکسیدکربن، دی اکسیدگوگرد، دی اکسید نیتروژن، 
ازن، ذرات معلق با قطر کمتر از 10 میکرون و ذرات معلق 
با قطر کمتر از 2/5 میکرون( در بیان وضعیت کیفی هوا 
 ارائه می ش��وند که در حال حاضر ذرات معلق در کشور

 به عنوان آلاینده مهم و شاخص در 186 ایستگاه پایش 
کیفی هوای کشور مطرح هستند.

مدیرکل دفتر پایش فراگیر س��ازمان محیط زیس��ت 
تصریح کرد: بررسی غلظت آلاینده  منواکسیدکربن در 

شهر تهران طی دوره 10 ساله گذشته، روندی کاهشی 
را نش��ان می دهد که از دلایل اصلی این روند اس��تقرار 
استانداردهای )یورو یک و 2( تا س��ال 1392 و در حال 
حاضر استقرار یورو 4 در خودروهاست و شاهد کاهش 
غلظت آلاینده  منواکسیدکربن در ش��هر تهران و اکثر 
کلانشهرهای کشور هس��تیم. انصاری اظهار داشت: در 
سال 1383 شاخص غالب برای اعلام وضعیت آلودگی 
هوای کشور آلاینده منواکس��یدکربن بوده و به تدریج 
از غلظت این آلاینده کاسته شده، به طوری که از سال 
1390 به بعد دیگر این شاخص در شهر تهران هرگز  از 

حد استاندارد فراتر نرفته است.
وی افزود: نکته قابل توج��ه افزایش غلظت ذرات معلق 
 با قطر کمتر از 10 میکرون از سال 1387 به دلیل وقوع

گرد و غبار اس��ت. همچنین با اضافه شدن اندازه گیری 
ذرات معلق زیر 2,5 میکرون شاخص غالب از نیمه سال 

1389 به بعد متاثر از این آلاینده است.
مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان محیط زیست یادآور 
ش��د: یکی از ارکان مهم اس��تقرار مدیریت کیفیت هوا 
داشتن اطلاعات مناس��ب  از کیفیت هوا و منابع انتشار 
اس��ت. برای هدف گذاری کنترل هر ن��وع آلاینده لازم 
است تا اطلاعات دقیق و موثقی از وضعیت انتشار از منابع 

مختلف و کیفیت هوای آزاد داشت.
 انص��اری تاکی��د ک��رد: خوش��بختانه با فراهم ش��دن 
زیرس��اخت ها برای ان��دازه گیری ذرات کمت��ر از 2,5 
میکرون در سال گذش��ته و خریداری50 آنالایزر ذرات 
کمتر از 2,5 میک��رون، 84 درصد ایس��تگاه ها قابلیت 

ان��دازه گیری ای��ن ذرات را دارند. همچنی��ن در برنامه 
جاری سازمان حفاظت محیط زیست توجه به پایش و 
کنترل آلاینده های سرطان زا شامل هیدروکربن های 
خاص و فلزات سنگین قرار دارد. وی با بیان اینکه تعداد 
ایستگاه های پایش کیفی هوا در کشور  از رشد متوسط 
سالیانه 33,3 درصد برخوردار بوده اند، اظهار داشت: از 
133 ایستگاه در س��ال1390 به 186 ایستگاه در سال 
1393 رسیده اس��ت، البته صرف نظر از این رشد کمی 
آنچه بیشتر در موضوع ایس��تگاه های پایش کیفی هوا 
مطرح اس��ت جانمایی مناس��ب و همچنین راهبری و 
نگهداری مطلوب ایستگاه های سنجش آلودگی هوا  و 
اجرای برنامه کنترل کیفیت و صحت سنجی داده ها است. 
مدیرکل دفتر پایش فراگیر سازمان محیط زیست تصریح 

 کرد: بر اساس بررس��ی داده های 10 ساله ایستگاه های
 پایش، شهر اهواز از نظر میزان غلظت ذرات معلق کمتر از 
10 میکرون، آلوده ترین کلانشهر ایران محسوب می شود. 
طی این دوره شهر اهواز غلظت ذرات معلق کمتر از 10 
میکرون به طور متوسط س��الیانه بیش از 80  برابر حد 
مجاز را تجربه کرده است پس از اهواز، اصفهان بیشترین 
غلظت ذرات معلق کمتر از 10 میکرون را داشته و غلظت 
سالیانه این آلاینده در این شهر بین 30 تا 50 برابر حد 

مجاز متغیر بوده است.  
به گفته انصاری، بروز پدیده گرد و غبار طی س��ال های 
 گذش��ته به خصوص در س��ال 1388 به عنوان یکی از 

مهم ترین چالش آلودگی هوای کشور است.
وی در پایان تاکید کرد: در مجم��وع به دلیل تغییرات 
کاربری اراضی، بروز پدیده خشکس��الی، عدم مدیریت 
مناسب منابع آب و کشاورزی،  خشک شدن تالاب ها و 
قرار گرفتن ایران در کمربند مسیر گرد و غبار، آلودگی هوا 
ناشی از عوامل طبیعی نیز یکی از اصلی ترین تهدیدهای 

کیفیت هوا در شهرهای کشور است.

آلوده ترین کلانشهرهای کشور  بر اساس بررسی داده های ۱0 ساله ایستگاه های پایش کشور

اصفهان  و اهواز؛  آلوده ترین کلانشهرهاي کشور

زهره قندهاری
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 مدیر عامل فولاد مبارکه: 
تولید محصولات گروه فولاد مبارکه 

9 درصد افزایش یافت
 تولید محص��ولات گروه ف��ولاد مبارکه اصفه��ان در هفت ماه 

گذشته سال میلادی 9 درصد افزایش یافت.
بهرام سبحانی، مدیر عامل فولاد مبارکه گفت: این شرکت موفق 
ش��د در هفت ماه گذشته س��ال 2015 میلادی، چهارمیلیون 
 و 393 ه��زار و 828 ت��ن محص��ول ف��ولادی تولی��د و روانه 

بازار کند.
س��بحانی افزود: با توجه به برنامه ریزی س��الانه برای تولید در 
گروه فولاد مبارکه به میزان سه میلیون و 269 هزار و 248 تن 
و ش��رکت فولاد هرمزگان به میزان 683 هزار و 154 تن فولاد 
خام در این مدت، هر کدام به ترتیب به رشد 11 و 7 درصدی در 

مقایسه با مدت مشابه پارسال دست یافتند.
وی با اشاره به س��هم 51 درصدی گروه فولاد مبارکه در تولید 
کشور اظهار کرد: با دستیابی به رش��د 9 درصدی، تولید فولاد 
 خام ایران به رغم روند کاهشی بسیاری از تولیدکنندگان فولاد 
جهان در هفت ماهه سال 2015 میلادی، رشد سه و هفتم درصدی 

داشت.
محصولات فولاد مبارکه که عمدت��ا ورق های فولادی مختلف 
است علاوه بر بازارهای داخلی به کشورهای دیگر از جمله اروپا 

نیز صادر می شود.

خبر



نمایش فیلم »محمد رسول الله )ص(« ساخته پرافتخار 
سینمای ایران جشنواره فیلم مونترال را به شدت تحت 
تاثیر قرار داد و رسانه های خارجی نیز در مطالب مختلف 
از این اثر نوشتند که قسمت هایی از آنها را خواهیم خواند.

   پرهزینه ترین فیلم سینمای ایران
به گزارش مالایا آنلاین، مجیدی با شرکت در کنفرانس 
 فیلم » محمد رسول الله )ص(« در مونترال که به عنوان 
پرهزینه ترین فیلم س��ینمای ایران از آن یاد می شود و 
همزمان با اولی��ن اکران جهانی فیلمش ش��رکت کرد.

مجیدی در این نشس��ت گفت هدف از ساخت این فیلم 
که اولین قسمت از یک سه گانه است، ارائه چهره واقعی 
اسلام است که او معتقد است به شدت آسیب دیده است.

مجیدی گفت: متاسفانه در این مقطع زمانی ارائه نسخه 
 رادیکال، متعصب و خش��ن، واقعیت اسلام را خدشه دار

کرده اس��ت. او در مونت��رال و پس از نخس��تین نمایش 
فیلمش که در این جشنواره صورت گرفت، درباره فیلم 
هم صحبت کرد. وی گفت: رفتارهای بربرانه ای که گروهی 
تروریس��ت به نام اس��لام انجام می دهند، اسلام واقعی 
نیست. او با اشاره به ویران کردن گنجینه های فرهنگی 
سوریه و عراق توسط داعش این سخنان را به زبان آورد و 
افزود: اسلام دین صلح است، دین دوستی است و عشق 
و من تلاشم این بود تا همین را در فیلمم نشان دهم. این 
فیلم که با بهره گرفتن از فیلمبرداری که س��ه اسکار در 
کارنام��ه اش دارد؛ یعنی ویتوریو اس��توراروی ایتالیایی 
ساخته شده، با موسیقی رخا رحمان فیلمساز هندی که 

دو جایزه اسکار در کارنامه اش دارد، ساخته شده است.

   شعارهایی در مخالفت با فیلم سر دادند
 در همین حال لیبراس��یون فرانس��ه نوشت: پنجشنبه 
بعداز ظهر بیرون از سینمای امپریال در مونترال، جایی که 
جشنواره برپا شد، گروه کوچکی از مخالفان نیز شعارهایی 
در مخالفت با فیلم س��ر دادند. مجیدی ک��ه در جریان 
کنفرانس به فارسی س��خن می گفت و حرف هایش به 
انگلیسی ترجمه می شد، پیش از شروع رسمی جشنواره 
در این کنفرانس ش��رکت کرده بود. وی در این نشست 
گفت فیلمش از زمان تولد تا ۱۳ سالگی و دوران نوجوانی 
حضرت محمد)ص( اختصاص یافته و از مستندات مورد 

وثوق شیعه و سنی برای ساخت آن استفاده کرده است. 
لیبراسیون نوش��ته است: »محمد رس��ول الله)ص(« با 
تصاویر زیبایش، حواشی بسیار و بازیگری حرفه ای اش 
مخاطب را جذب می کند. این نشریه افزوده است: چند 
ساعت پیش از اکران این فیلم در کبک، سینماهای تهران 
شاهد نمایش این فیلم بودند و مجیدی فیلم را موفق ترین 
فیلم تاریخ سینمای ایران خواند. در سی و نهمین دوره 
جشنواره فیلم مونترال که تا هفتم سپتامبر ادامه خواهد 
داشت، مجیدی ابراز امیدواری کرد که توزیع کنندگان 

بین المللی نسبت به اکران جهانی فیلم اقدام کنند.

   نمایش این فیلم مثل بمب صدا کرد
سایت لدووا نیز نوش��ت: نمایش این فیلم مثل بمب در 
مونترال صدا کرد. فیلمی که بیش��تر ش��بیه فیلم های 
هالیوودی مذهبی مثل »۱۰ ضربه« سیسیل ب. دومیل 
است و از نظر خلوص و صفا و با بالاترین حد از جلوه های 
ویژه ساخته شده است. این سایت می نویسد: البته زمان 

۱۷۱ دقیقه ای آن اندکی طولانی به نظر می رسد.
مجید مجیدی تنها فیلمساز ایرانی است که سه جایزه 
مهم سینمایی از آمریکا دریافت کرده و با استعداد خاص 
خود می تواند ظرافت هایی خلق کند. او در اثر جدیدش 

 به مناب��ع واقع گرایانه تر س��ینما روی آورده اس��ت. در 
» محمد رس��ول الله )ص(« بازیگران ایفاگر نقش هایی 
سر راس��ت هس��تند و پیامبر نورس که چون فرشته به 
نظر می رسد در میان آنها جای دارد و با موسیقی ای که 
ارائه کننده تم های بیشتر غربی و رعدآساست، همراهی 
می شود. مناظر خیره کننده ای که در تهران فیلمبرداری 
شده به خوبی یادآور مکه اس��ت که با بازسازی این شهر 
در شهرک سینمایی ش��کل گرفته و در میان همه این 
 تصاویر زیبا که فیلمب��رداری ایتالیایی فیلم هایی چون 
» آخرین امپراتور« و » اینک آخرالزمان« خالق آنهاست، 
با جلوه های ویژه از سونامی گرفته تا حمله گروه پرندگان، 
غارهایی که دهان باز می کنند، راه شیری و نورهای خاص 
آسمانی، تصویر شده است. فیلم » محمد رسول الله)ص(« 
به زبان فارسی است نه عربی و هم مخاطبان داخلی و هم 
مخاطبان خارجی را مدنظر قرار داده است. این فیلم در 
عین حال ادای احترامی به ادیان دیگر از مس��یحیت و 
یهودی است که همه در خاورمیانه به عنوان مکان ظهور 

پیامبران ظهور کردند.

   تصویر خشن ارائه شده از اسلام را تغییر می دهد
یاهو نیوز نوش��ت: مجیدی می گوید می خواهد با فیلم 

»محمد رس��ول الله )ص(« تصویر خشنی را که از اسلام 
ارائه می ش��ود، تغییر دهد. با این حال این فیلم به دلیل 
ارائه چهره پیامبر با اعتراض برخی از مسلمانان روبرو شده 
است. این تولید بزرگ درباره کودکی رسول اسلام است و 
با بودجه ۴۰ میلیون دلاری ساخته شده و هفت سال برای 

ساخته شدنش زمان صرف شده است.
این فیلم ۱۷۱ دقیقه ای که با حضور شماری از بازیگران 
ایرانی ساخته شده و در ۱۴۳ س��ینمای ایران روی پرده 
رفته اس��ت، یک روز جلوتر از اکرانش در جشنواره فیلم 

مونترال اکران شده است.
مجیدی در گفت وگویی با خبرگزاری فرانسه در تهران، 
گفت: تندروه��ا و جهادیونی چون داعش، نام اس��لام را 

مصادره کرده اند.
کارگردان ۵۶ ساله ایرانی در این مصاحبه افزود: در جهان 
غرب نیز تفسیری نادرست از اسلام با هدف ارائه چهره های 
خشونت طلب، ارائه می شود و ما باور داریم که این ها اصلا 

صحت ندارند.
»محم��د رس��ول الله )ص(« اولین فیلم از س��ه گانه ای 
است که درباره زندگی پیامبر اسلام ساخته شده است. 
این فیلم به رویداده��ای پیش از تولد پیامب��ر و دوران 
نوجوانی او مربوط است و س��ال های پیش از بعثت او را 

چنانچه در قرآن در ۴۰ سالگی وی ذکر و پیش بینی شده، 
دربرمی گیرد.

 در حال��ی ک��ه ای��ران انتش��ار کاریکاتورهای��ی درباره 
حضرت محمد )ص( و از جمله آنچه در نشریه فرانسوی 
شارلی ابدو منتشر ش��د محکوم می کند، اما مسلمانان 
شیعه مشکلی با نمایش این فیلم ندارند. این در حالی است 
که برخی مسلمانان س��نی  به نمایش این فیلم اعتراض 
کرده اند. در حالی که کشورهایی مانند عربستان با نمایش 
این فیلم مشکل دارند، اما کشورهای دیگر مسلمان چون 
ترکیه، اندونزی، مالزی و بسیاری از کشورهای جنوب آسیا 

خواستار نمایش این فیلم شده اند.
»رسالت« اولین فیلمی بود که درباره زندگی پیامبر اسلام 
س��اخته ش��د و کارگردان آن مصطفی عقاد، کارگردان 
سوری- آمریکایی در سال ۱۹۷۶ با انتقادهایی در جهان 

اسلام برای ساخت این فیلم روبرو شد.
مجیدی برای اجتناب از انتقادهای مشابه راه دیگری برای 
تصویر کردن چهره پیامبر پیدا کرده و تصویر چهره پیامبر 
را کنار گذاشته اس��ت. او گفته است: نمایش قهرمان در 
یک فیلم بدون نشان دادن چهره اش چالش بزرگی است. 
وی که برای فیلم » بچه های آسمان« نامزد بهترین فیلم 
خارجی زبان اسکار در سال ۱۹۹۸ شده بود فیلم جدیدش 
را با همکاری ویتوریو استارارو، فیلمبردار ایتالیایی انجام 
داده که از تکنیک های ویژه برای این کار بهره گرفته است. 
مجیدی گفته اس��ت: ما از هاله نوری که پوشاننده است 
استفاده کردیم و در بیشتر صحنه ها نیز از زاویه دید ایشان 

فیلمبرداری ها را انجام دادیم.
او گفته است: در حالی که همه کنجکاو هستند تا چهره 
ایش��ان را در فیلم ببینند اما در هیچ سکانسی این اتفاق 
نمی افتد. با این حال به نظر می رسد راه حل مجیدی از نظر 
الازهر مصر کافی نبوده و این موسسه سنی مستقر در مصر 
با نمایش فیلم مخالفت کرده و با صدور اطلاعیه ای این 
کار را برابر با کوچک شماردن جایگاه معنوی آن حضرت 
خوانده است.  در این بیانیه آمده است: بازیگری که این 
نقش را ایفا کرده ممکن است بعدها دچار خلافی شود که 

برای تماشاگران یادآور شخصیت پیامبر شود.
دو فیلم بعدی این سه گانه ممکن است حتی از این فیلم 
نیز مناقشه برانگیزتر شوند؛ زیرا بر جوانی و دوران پیامبری 

حضرت محمد)ص( تمرکز خواهند داشت.

علی محمد مؤدب/ تسنیم: شاعری آموختنی نیست و افرادی که شعر می سرایند 
این هنر را با خواندن کتاب نیاموخته اند. خواندن اشعار حافظ و سعدی و سایر شعرای 
باستانی خوب اس��ت، اما مقلد بودن از این شعرا برای ش��اعر مناسب نیست هرچند 
فردی مانند حافظ و سعدی شعر قوی بس��راید، اما باز هم مقلد آنهاست و با نگاه آنها 

دنیا را دیده و به تصویر کشیده است. 
اهمیت شاعری در نوآوری اوس��ت، نوآوری در سرودن شعر یکی از شرط های اصلی 
در موفقیت شاعر و مقبولیت اش��عار او در جامعه است و تا زمانی که این شرط وجود 

نداشته باش��د، نمی توان انتظار داشت که مردم از شعری اس��تقبال کنند. مطالعه و 
خواندن بهترین آثار شعری توس��ط ش��اعران جوان اهمیت زیادی دارد. باید قدر و 
ارزش وقت و عمر را دانست و با خواندن آثار بزرگان، بهترین استفاده را از وقت خود 
کنیم تا تاثیر آن را در اش��عار بعدی خود ببینیم. خلاقیت یکی دیگر از ش��رط های 
شاعری است. تقلید کردن مانع از تغییر گونه و پویا شدن ذهن شاعر می شود. مطلب 
برای سرودن شعر کم نیست، بنابراین ش��اعران باید سعی کنند حرف های جدید را 

در قالب شعر بیان کنند.

محمدرضا ش�مس/ مهر: گرچه خ��ود من کتاب ه��ای کاغذی را ب��ه کتاب های 
الکترونیک ترجیح می دهم، چون دلم می خواهد کتاب را در دست بگیرم و صفحاتش 
را ورق بزنم و تصویرهایش را ببینم، اما واقعیت این است که مخاطبان دنیای امروز با 
رایانه و تبلت سروکار دارند و چاره ای جز به روز و همگام شدن با جهان مدرن وجود 
ندارد. من در سن ۵۸ سالگی دلم می خواهد در دنیای واقعی با آدم هایی که دوستشان 
دارم ارتباط برقرار کنم، اما حس و حال نوجوان امروز متفاوت اس��ت. او زمان زیادی 
را به گشت و گذار در دنیای مجازی و شبکه های اجتماعی اختصاص می دهد و خود 

را با بازی های رایانه ای که هیچ کدام، رده بندی سنی ندارند سرگرم می کند پس چه 
خوب که ما دنیا و علایق او را بشناس��یم و براین اساس برنامه ریزی کنیم که بخشی 
از این زمان به کتاب خواندن بگذرد. از این رو، کسانی که مسابقه و جشنواره مجازی 
کتابخوانی را طراحی کرده اند، اقدام شایسته ای انجام داده اند و امید می رود که این 

برنامه به ترویج و گسترش کتابخوانی کمک کند.
چهارمین جش��نواره مجازی کتابخوانی از ۲۰ تیر تا ۳۰ شهریور به صورت اینترنتی 

برگزار می شود.

در ششمین نشست تخصصی کافه نقد  بررسی می شود؛

 »رسانه انقلابی، رسانه انتقادی« 
با حضور حسین شمقدری

در شش��مین نشس��ت تخصصی کاف��ه نقد ت��لاش می ش��ود تا به 
بررس��ی تفاوت رس��انه انقلابی و رس��انه انتقادی، کارکردها و نحوه 
اثرگ��ذاری آنها پرداخته ش��ود. این نشس��ت با حضور و س��خنرانی 
»حسین شمقدری« کارگردان، مستندس��از و سازنده فیلم مستند 
» آلبرتا« که موضوع آن، مهاجرت دانش��جوهای مس��تعد ایرانی به 
کشورهای غربی و به خصوص آمریکاست برگزار می شود. همچنین 
در این نشس��ت دکتر احمد مهرش��اد حضور داش��ته و مستند »۳۳ 
سال س��کوت« به نمایش درآمده و نقد خواهد شد.۳۳  سال سکوت، 
مستندی اس��ت که داس��تان جانبازی از مجروحان جنگ تحمیلی 
را روایت می کند که برای درمان به آلمان  فرس��تاده می ش��ود، اما در 
میانه راه بر اثر اتفاقاتی که برای��ش می افتد، تصمیم به پناهندگی به 
آن کشور می گیرد .  نقد عملکرد مس��وولان مرتبط با امور ایثارگران 
و جانب��ازان و آنچه ب��ر زندگی این جانباز پناهنده گذش��ته اس��ت، 
 از جمله مواردی اس��ت  که در این مس��تند، نمایش داده می ش��ود . 

علاقه مندان می توانند جهت ش��رکت در این نشس��ت روز هش��تم 
شهریور ماه از ساعت ۱۷ به سالن اجتماعات کتابخانه مرکزی اصفهان 

مراجعه کنند.

 مهلت شرکت در جشنواره 
مشارکت ملی گردشگری تمدید شد 
مرکز رواب��ط عمومی و اطلاع رس��انی س��ازمان می��راث فرهنگی، 
صنایع دس��تی و گردش��گری اعلام کرد نظر به برگزاری جشنواره 
مشارکت ملی گردش��گری با هدف افزایش آگاهی بیشتر جامعه از 
اهمیت و ارزش های اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و اقتصادی صنعت 
گردش��گری، همراهی عمومی در خلق ایده ه��ا و تفکرات نو فرصت 

مشارکت در این رویداد ملی تا تاریخ ۱۵ شهریور ماه تمدید شد.
هموطنان از سراس��ر کش��ور می توانند آثار خ��ود را در چهار حوزه 
» عکس«، » خاطره نویس��ی«، » ایده های نو« و » فیل��م کوتاه ۶۰ 
ثانیه ای« به دبیرخانه جشنواره مشارکت ملی گردشگری به آدرس 
اینترنتی www.irantourismfestival.com ارس��ال کنند. 
ش��رکت کنندگان قادر خواهند بود با ورود به درگاه اینترنتی مذکور 
از اطلاعات کلی درباره شرایط شرکت در جشنواره، جوایز و امتیازات 

عمومی در نظر گرفته شده آگاهی یابند.

اکران فیلم »محمد رسول الله صلی الله علیه و آله«

 فروش 10 میلیونی در روز نخست 
در سینماهای اصفهان

 مصطفی حس��ینی، مدیر امور س��ینمایی حوزه هن��ری اصفهان در 
گفت وگو با خبرنگار مهر، در ارتباط با اکران فیلم محمد رسول الله)ص( 
در اصفهان اظهار داشت: از روز پنجشنبه هفته گذشته فیلم سینمایی 
» محمد رسول الله)ص(« به کارگردانی مجید مجیدی بر پرده سینما 
سپاهان اصفهان رفت. وی افزود: همچنین این فیلم که مجیدی آن را 
در پاسخ به توهین یکی از رسانه های دانمارک به ساحت پیامبر)ص( 
ساخته است از روز یکشنبه) امروز( در سینما ساحل اکران می شود. 
 فیلم سینمایی محمد رس��ول الله )ص( روزانه در پنج سانس اکران 
می شود و سانس فوق العاده ۲۲ تا یک نیمه شب در راستای پیش بینی 

استقبال مردمی از این فیلم در نظر گرفته شده است.
 آخرین ساخته مجید مجیدی، که از پنجشنبه، پنجم شهریور ماه در 
سینماهای تهران و شهرستان ها اکران شده این فیلم مورد استقبال 
مخاطبان قرار گرفت��ه و فروش آن در تهران ب��ه رقمی بیش از ۱۷۰ 

میلیون تومان رسیده است.

 سبد خبر
فیلم پرهزینه ای که با وجود مخالفت ها مثل بمب صدا کرد

رسانههایخارجیدربارهفیلم»محمدرسولالله صلی الله علیه و آله«مجیدیچهنوشتند؟

یک شاعر آیینی:

شاعری آموختنی نیست و تقلید مناسب شاعر نیست 
نویسنده کودک و نوجوان:

چاره ای جز همگامی با دنیای مدرن وجود ندارد

  سلامت در شاهنامه/ امیرحسین الهیاری با 
مقدمه دکتر محمدعلی اسلامی ندوشن/ قطره/ 

364 صفحه/ 22000 تومان 
سلامت در شاهنامه به بررسی ابعاد چهارگانه سلامت 
از دیدگاه س��ازمان بهداش��ت جهانی در ش��اهنامه 
فردوس��ی می پردازد. شاهنامه فردوس��ی، نامه خِرَد 
است و نسخه س��لامت و با وجود سند بودن در تاریخ 
و اسطوره ، از مرزهای داستان و ش��عر و روایت فراتر 
می رود. در تشریح واژه سلامت گفته می شود با وجود 
اینکه همه تعاریف و دس��تورالعمل های جهانی ارائه 
شده، هر جامعه باید خود مس��یرهای دست یابی به 
آن مفهوم ناب را بر اس��اس سنت های جاری در خود 
بیابد تا آن مسیرها برایش پذیرفتنی و به کاربستنی 
باشد. شاهنامه، نقشه مس��یرهای منتهی به سلامت 
اس��ت . بهترین نمونه های انسان س��الم، چه سلامت 
جسمانی و روانی و چه معنوی یا اجتماعی در شاهنامه 
وجود دارند و این نوشته کاوش��ی است در آن معدن 
عظیم. در این کتاب ابعاد چهارگانه سلامت از دیدگاه 

سازمان بهداش��ت جهانی پس از تعریف و تبیین در 
شاهنامه فردوسی جس��ت وجو و واژه های پزشکی، 
پزشک، تندرستی، دارو و درمان در شاهنامه بررسی 
شده. در این کتاب اش��اره می شود فریدون نخستین 
پزشک حرفه ای در جهان بوده است؛ با علمی متمرکز 
و پویا و زاین��ده که در حیطه های مختلف پزش��کی 
صاحب تجربه و کشف و ابداع بوده است. او در درمان 
بیماری های عفون��ی، جراحی، درمان س��ینوزیت و 
برونشیت، درمان افسردگی، تب، جذام، مارگزیدگی و 
حتی پوسیدگی دندان صاحب تجربه و نظر بوده است. 
نخستین کنگره جهان پزشکی برای ارائه مشاوره های 
علمی و دست آوردهای پزش��کی در دوره انوشیروان 
ساس��انی و در حدود۱۵۰۰ س��ال پیش در دانشگاه 

جندی شاپور برپا شد:

پزشکان فرزانه گرد آمدند
همه یک به یک داستان ها زدند

کارنامه ای خلل ناپذی��ر، قابل اعتم��اد و پرافتخار از 
روزگاران رفته مردمان درخور و شایگان، پادشاهان، 
پهلوانان، دیوها و صفات و اندیش��ه ها و همه آنچه از 
خرد و اندیشه و هنر و فرهنگ در میانه بوده است، به 
دست دهد. و در یک جای این تاریخ پراکنده، فردوسی 

شاهنامه اش را پیش می کشد و عرضه می کند.

  مساحت احساس/ مهدی رفیع/ نشر  نی/ 
226 صفحه/ 18000 تومان

در این کتاب با تحلیل و واکاوی کت��اب »اتاق آبی« 
سهراب سپهری به تدوین و شرح نظریه این شاعر در 
زمینه تاریخ هنر نقاشی پرداخته شده است. این نظریه 

سهراب سپهری در اصل نوعی تاریخ سیاسی نقاشی 
است. آثار سهراب سپهری با مسائل هستی شناختی 
و فلس��فی گره خورده اس��ت. او ب��ه تام��ل در باب 
فرهنگ های شرق و غرب می نش��یند. در موقعیتی 
میان هن��ر و فلس��فه، بازتعری��ف و دگرگونه دیدن 
بدیهی ترین مولفه های وجودی را امکان پذیر می کند 
و پذیرفته شده ترین دیدگاه ها را به چالش می کشد تا با 
کشفی نوین، پیش انگاشت های هستیدن را در انقلابی 
دائمی وارد کند. کتاب » اتاق آبی« سهراب سپهری از 
مهم ترین آثار این شاعر و هنرمند است که دربردارنده 
یادداشت های س��هراب از خاطرات دوران کودکی و 
برداشت های فیلسوفانه اش از آن دوران است. سهراب 
در این کتاب درب��اره هنر نظریه پ��ردازی کرده و به 
تدوین نوع جدیدی از تاریخ نقاشی می رسد. در فصل 

نخست۳۰س��ال حضور حرفه ای سهراب سپهری در 
هنر نقاشی بررسی شده و از منظر فلسفی آثار او در این 

عرصه دوره بندی شده است. 
در فصل دوم به معرفی و تحلیل کتاب » اتاق آبی« این 
شاعر اثرگذار پرداخته ش��ده است. اتاق آبی در اصل، 
اتاقی بوده که در زمان کودکی سهراب در منزل آنها 
وجود داشت و س��هراب به این اتاق عشق می ورزید و 
مدام در آن حضور داشت. در فصل سوم از جنبه های 
دیگری کتاب »اتاق آبی« را مورد تحلیل قرار گرفته 
و واکاوی شده است و این مس��اله شرح داده شده که 
سهراب سپهری چگونه از اتاق آبی، نظریه »زیست بوم 
)اکولوژی(شناسی عرفانی در هنر معاصر« را مطرح 
می کند. رابطه بین موس��یقی و نقاشی های سهراب 
سپهری، محتوای فصل چهارم کتاب است. نویسنده 
با تحلیل تابلوها و با اس��تفاده از برخی یادداشت ها و 
نامه های س��هراب به این نتیجه رس��یده که وی این 
تابلوها را به صورت آگاهانه برای نش��ان دادن رابطه 

بین موسیقی و هنرهای تجسمی، خلق کرده است. 

هنر 2 شاعر ایرانی و  زیست بوم شناسی عرفانی هنر معاصر
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یک سبد تازه های کتاب
گروه فرهنگ

گروه فرهنگ

نمایش فیل��م »محمد رس��ول الله« س��اخته پرافتخار 
سینمای ایران جشنواره فیلم مونترال را به شدت تحت 
تاثیر قرار داد و رسانه های خارجی نیز در مطالب مختلف 
از این اثر نوشتند که قسمت هایی از آنها را خواهیم خواند.

   پرهزینه ترین فیلم سینمای ایران
به گزارش مالایا آنلاین، مجیدی با شرکت در کنفرانس 
فیلم »محمد رسول الله« در مونترال که به عنوان پرهزینه 
ترین فیلم سینمای ایران از آن یاد می شود و همزمان با 
اولین اکران جهانی فیلمش شرکت کرد.مجیدی در این 
نشست گفت هدف از ساخت این فیلم که اولین قسمت 
از یک سه گانه است، ارایه چهره واقعی اسلام است که او 

معتقد است به شدت آسیب دیده است.
مجیدی گفت: متاسفانه در این مقطع زمانی ارایه نسخه 
رادیکال، متعصب و خش��ن، واقعیت اس��لام را خدشه 
دار کرده اس��ت. او در مونترال و پس از نخستین نمایش 
فیلمش که در این جشنواره صورت گرفت، درباره فیلم 
هم صحبت کرد.وی گفت: رفتارهای بربرانه ای که گروهی 
تروریست به نام اسلام انجام می دهند، اسلام واقعی نیست. 
او با اشاره به ویران کردن گنجینه های فرهنگی سوریه و 
عراق توسط داعش این س��خنان را به زبان آورد و افزود: 
اسلام دین صلح اس��ت، دین دوستی است و عشق و من 
تلاشم این بود تا همین را در فیلمم نشان دهم.این فیلم که 
با بهره گرفتن از فیلمبرداری که سه اسکار در کارنامه اش 
دارد یعنی ویتوریو استوراروی ایتالیایی ساخته شده، با 
موسیقی رخا رحمان فیلمساز هندی که دو جایزه اسکار 

در کارنامه اش دارد، ساخته شده است.

   شعارهایی در مخالفت با فیلم سر دادند
در همین حال لیبراسیون فرانسه نوشت: پنج شنبه بعداز 
ظهر بیرون از س��ینمای امپریال در مونترال، جایی که 
جشنواره برپا شد، گروه کوچکی از مخالفان نیز شعارهایی 

در مخالفت با فیلم سر دادند.
مجیدی که در جریان کنفرانس به فارسی سخن می گفت 
و حرف هایش به انگلیسی ترجمه می شد، پیش از شروع 

رسمی جشنواره در این کنفرانس شرکت کرده بود.
وی در این نشست گفت فیلمش از زمان تولد تا ۱۳ سالگی 
و دوران نوجوانی حضرت محمد)ص( اختصاص یافته و 

از مستندات مورد وثوق شیعه و س��نی برای ساخت آن 
استفاده کرده است.لیبراسیون نوش��ته است: »محمد 
رسول الله« با تصاویر زیبایش، حواشی بسیار و بازیگری 
حرف��ه ای اش مخاطب را ج��ذب می کند. این نش��ریه 
افزوده اس��ت: چند س��اعت پیش از اکران این فیلم در 
کبک، سینماهای تهران ش��اهد نمایش این فیلم بودند 
و مجیدی فیلم را موفق ترین فیلم تاریخ سینمای ایران 
خواند.در سی و نهمین دوره جشنواره فیلم مونترال که 
تا ۷ سپتامبر ادامه خواهد داشت، مجیدی ابراز امیدواری 
کرد که توزیع کنندگان بین المللی نسبت به اکران جهانی 

فیلم اقدام کنند.

   نمایش این فیلم مثل بمب صدا کرد
سایت لدووا نیز نوش��ت: نمایش این فیلم مثل بمب در 
مونترال صدا کرد. فیلمی که بیش��تر ش��بیه فیلم های 
هالیوودی مذهبی مثل »۱۰ ضربه« سیسیل ب.دومیل 
است و از نظر خلوص و صفا و با بالاترین حد از جلوه های 
ویژه ساخته شده است. این سایت می نویسد: البته زمان 

۱۷۱ دقیقه ای آن اندکی طولانی به نظر می رسد.
مجید مجیدی تنها فیلمساز ایرانی است که سه جایزه 
مهم سینمایی از آمریکا دریافت کرده و با استعداد خاص 

خود می تواند ظرافت هایی خلق کند. او در اثر جدیدش 
به منابع واقع گرایانه تر سینما روی آورده است. در »محمد 
رسول الله« بازیگران ایفاگر نقش هایی سرراست هستند 
و پیامبر نورس که چون فرشته به نظر می رسد در میان 
آنها جای دارد و با موس��یقی ای که ارایه کننده تم های 
بیشتر غربی و رعدآسا اس��ت، همراهی می شود. مناظر 
خیره کننده ای که در تهران فیلمبرداری شده به خوبی 
یادآور مکه اس��ت که با بازسازی این ش��هر در شهرک 
سینمایی شکل گرفته و در میان همه این تصاویر زیبا که 
فیلمبرداری ایتالیایی فیلم هایی چون »آخرین امپراتور« 
و »اینک آخرالزمان« خالق آنهاست، با جلوه های ویژه از 
سونامی گرفته تا حمله گروه پرندگان، غارهایی که دهان 
باز می کنند، راه شیری و نورهای خاص آسمانی، تصویر 
شده است. فیلم »محمد رسول الله« به زبان فارسی است 
نه عربی و هم مخاطبان داخلی و هم مخاطبان خارجی را 
مدنظر قرار داده است.این فیلم در عین حال ادای احترامی 
به ادیان دیگر از مس��یحیت و یهودی اس��ت که همه در 

خاورمیانه به عنوان مکان ظهور پیامبران ظهور کردند.

   تصویر خشن ارایه شده از اسلام را تغییر می دهد
یاهو نیوز نوش��ت مجیدی می گوی��د می خواهد با فیلم 

»محمد رسول الله« تصویر خش��نی را که از اسلام ارایه 
می ش��ود، تغییر دهد. با این حال این فیلم به دلیل ارایه 
چهره پیامبر با اعتراض برخی از مسلمانان روبه رو شده 
است.این تولید بزرگ درباره کودکی رسول اسلام است و 
با بودجه ۴۰ میلیون دلاری ساخته شده و هفت سال برای 

ساخته شدنش زمان صرف شده است.
این فیلم ۱۷۱ دقیقه ای که با حضور شماری از بازیگران 
ایرانی ساخته شده و از دیروز در ۱۴۳ سینمای ایران روی 
پرده رفته اس��ت، یک روز جلوتر از اکرانش در جشنواره 

فیلم مونترال اکران شده است.
مجیدی در گفتگویی با خبرگزاری فرانس��ه در تهران، 
گفت تندروها و جهادیون��ی چون داعش نام اس��لام را 

مصادره کرده اند.
کارگردان ۵۶ ساله ایرانی در این مصاحبه افزود: در جهان 
غرب نیز تفسیری نادرست از اسلام با هدف ارایه چهره های 
خشونت طلب، ارایه می شود و ما باور داریم که اینها اصلا 

صحت ندارند.
»محمد رسول الله« اولین فیلم از س��ه گانه ای است که 
درباره زندگی پیامبر اسلام ساخته شده است. این فیلم به 
رویدادهای پیش از تولد پیامبر و دوران نوجوانی او مربوط 
است و سال های پیش از بعثت او را چنانچه در قرآن در ۴۰ 

سالگی وی ذکر و پیش بینی شده، دربرمی گیرد.
در حالی که ایران انتشار کاریکاتورهایی درباره حضرت 
محمد )ص( و از جمله آنچه در نشریه فرانسوی شارلی 
ابدو منتش��ر ش��د محکوم می کند، اما مسلمانان شیعه 
مش��کلی با نمایش این فیلم ندارند. این در حالی است 
که برخی مسلمانان س��نی  به نمایش این فیلم اعتراض 
کرده اند. در حالی که کشورهایی مانند عربستان با نمایش 
این فیلم مشکل دارند اما کشورهای دیگر مسلمان چون 
ترکیه، اندونزی، مالزی و بسیاری از کشورهای جنوب آسیا 

خواستار نمایش این فیلم شده اند.
»رس��الت« اولین فیلمی بود که درب��اره زندگی پیامبر 
اسلام ساخته شد و کارگردان آن مصطفی عقاد کارگردان 
سوری-آمریکایی در سال ۱۹۷۶ با انتقادهایی در جهان 

اسلام برای ساخت این فیلم روبه رو شد.
مجیدی برای اجتناب از انتقادهای مشابه راه دیگری برای 
تصویر کردن چهره پیامبر پیدا کرده و تصویر چهره پیامبر 
را کنار گذاشته است. او گفته است نمایش قهرمان در یک 
فیلم بدون نش��ان دادن چهره اش چالش بزرگی است. 
وی که برای فیلم »بچه های آسمان« نامزد بهترین فیلم 
خارجی زبان اسکار در سال ۱۹۹۸ شده بود فیلم جدیدش 
را با همکاری ویتوریو استارارو فیلمبردار ایتالیایی انجام 
داده که از تکنیک های ویژه برای این کار بهره گرفته است. 
مجیدی گفته اس��ت: ما از هاله نوری که پوشاننده است 
استفاده کردیم و در بیشتر صحنه ها نیز از زاویه دید ایشان 

فیلمبرداری ها را انجام دادیم.
او گفته است: در حالی که همه کنجکاو هستند تا چهره 
ایش��ان را در فیلم ببییند اما در هیچ سکانسی این اتفاق 
نمی افتد.با این حال به نظر می رس��د راه حل مجیدی از 
نظر الازهر مصر کافی نبوده و این موسسه سنی مستقر در 
مصر با نمایش فیلم مخالفت کرده و با صدور اطلاعیه ای 
این کار را برابر با کوچک ش��ماردن جای��گاه معنوی آن 

حضرت خوانده است. 
در این بیانیه آمده است: بازیگری که این نقش را ایفا کرده 
ممکن است بعدها دچار خلافی شود که برای تماشاگران 

یادآور شخصیت پیامبر شود.
دو فیلم بعدی این سه گانه ممکن است حتی از این فیلم 
نیز مناقشه برانگیزتر شوند زیرا بر جوانی و دوران پیامبری 

حضرت محمد)ص( تمرکز خواهند داشت.

علی محمد مؤدب/ تسنیم: شاعری آموختنی نیست و افرادی که شعر می سرایند این 
هنر را با خواندن کتاب نیاموخته اند.خواندن اش��عار حافظ و سعدی و سایر شعرای 
باستانی خوب اس��ت، اما مقلد بودن از این شعرا برای ش��اعر مناسب نیست هرچند 
فردی مانند حافظ و سعدی شعر قوی بس��راید، اما باز هم مقلد آنهاست و با نگاه آنها 

دنیا را دیده و به تصویر کشیده است. 
اهمیت شاعری در نوآوری اوس��ت، نوآوری در سرودن شعر یکی از شرط های اصلی 
در موفقیت شاعر و مقبولیت اش��عار او در جامعه است و تا زمانی که این شرط وجود 

نداشته باش��د، نمی توان انتظار داشت که مردم از شعری اس��تقبال کنند. مطالعه و 
خواندن بهترین آثار شعری توس��ط ش��اعران جوان اهمیت زیادی دارد. باید قدر و 
ارزش وقت و عمر را دانست و با خواندن آثار بزرگان، بهترین استفاده را از وقت خود 
کنیم تا تأثیر آن را در اش��عار بعدی خود ببینیم. خلاقیت یکی دیگر از ش��رط های 
شاعری است. تقلید کردن مانع از تغییر گونه و پویا شدن ذهن شاعر می شود. مطلب 
برای سرودن شعر کم نیست، بنابراین ش��اعران باید سعی کنند حرف های جدید را 

در قالب شعر بیان کنند.

محمدرضا شمس/ مهر: گرچه خود من کتاب های کاغذی را به کتاب های الکترونیک 
ترجیح می دهم، چون دلم می خواهد کتاب را در دست بگیرم و صفحاتش را ورق بزنم 
و تصویرهایش را ببینم اما واقعیت این است که مخاطبان دنیای امروز با رایانه و تبلت 
سروکار دارند و چاره ای جز به روز و همگام شدن با جهان مدرن وجود ندارد. من در 
سن ۵۸ سالگی دلم می خواهد در دنیای واقعی با آدم هایی که دوستشان دارم ارتباط 
برقرار کنم اما حس و حال نوجوان امروز متفاوت اس��ت. او زمان زیادی را به گشت و 
گذار در دنیای مجازی و شبکه های اجتماعی اختصاص می دهد و خود را با بازی های 

رایانه ای که هیچ کدام، رده بندی سنی ندارند س��رگرم می کند پس چه خوب که ما 
دنیا و علایق او را بشناسیم و براین اس��اس برنامه ریزی کنیم که بخشی از این زمان 
به کتاب خواندن بگذرد. از این رو کسانی که مسابقه و جشنواره مجازی کتابخوانی را 
طراحی کرده اند، اقدام شایسته ای انجام داده اند و امید می رود که این برنامه به ترویج 

و گسترش کتابخوانی کمک کند.
چهارمین جش��نواره مجازی کتابخوانی از ۲۰ تیر تا ۳۰ شهریور به صورت اینترنتی 

برگزار می شود.

در ششمین نشست تخصصی کافه نقد بررسی می شود

»رسانه انقلابی، رسانه انتقادی« با 
حضور حسین شمقدری

در ششمین نشس��ت تخصصی کافه نقد تلاش می شود تا به بررسی 
تفاوت رسانه انقلابی و رسانه انتقادی، کارکردها و نحوه اثرگذاری آنها 
پرداخته شود. این نشست با حضور و سخنرانی »حسین شمقدری« 
کارگردان، مستندس��از و سازنده فیلم مس��تند »آلبرتا« که موضوع 
آن، مهاجرت دانش��جوهای مس��تعد ایرانی به کش��ورهای غربی و 
به خصوص آمریکا اس��ت برگزار می ش��ود. همچنین در این نشست 
دکتر احمد مهرش��اد حضور داش��ته و مستند »۳۳ س��ال سکوت« 
به نمایش درآمده و نقد خواهد ش��د.۳۳  س��ال س��کوت، مستندی 
اس��ت که داس��تان جانبازی از مجروحان جنگ تحمیل��ی را روایت 
می کند که برای درمان، به آلمان  فرس��تاده می ش��ود ام��ا در میانه 
راه بر اثر اتفاقاتی ک��ه برایش می افتد، تصمیم ب��ه پناهندگی به آن 
کش��ور می گیرد .  نقد عملکرد مس��ئولان مرتبط با ام��ور ایثارگران 
و جانب��ازان و آنچه ب��ر زندگی این جانباز پناهنده گذش��ته اس��ت، 
 از جمله مواردی اس��ت  که در این مس��تند، نمایش داده می ش��ود . 
علاقمندان می توانند جهت شرکت در این نشست روز ۸ شهریور ماه از 
ساعت ۱۷ به سالن اجتماعات کتابخانه مرکزی اصفهان مراجعه نمایند.

مهلت شرکت در جشنواره مشارکت 
ملی گردشگری تمدید شد 

مرکز رواب��ط عمومی و اطلاع رس��انی س��ازمان می��راث فرهنگی، 
صنایع دس��تی و گردش��گری اعلام کرد نظر به برگزاری جشنواره 
مشارکت ملی گردش��گری با هدف افزایش آگاهی بیشتر جامعه از 
اهمیت و ارزش های اجتماعی، سیاسی، فرهنگی و اقتصادی صنعت 
گردش��گری، همراهی عمومی در خلق ایده ها و تفکرات نو فرصت  

مشارکت در این رویداد ملی تا تاریخ ۱۵ شهریور ماه تمدید شد.
هموطنان از سراس��ر کش��ور می توانند آثار خ��ود را در چهار حوزه 
»عکس«، »خاطره نویس��ی«، »ایده ه��ای نو« و »فیل��م کوتاه ۶۰ 
ثانیه ای« به دبیرخانه جشنواره مشارکت ملی گردشگری به آدرس 
اینترنتی www.irantourismfestival.com ارس��ال کنند. 
ش��رکت کنندگان قادر خواهند بود با ورود به درگاه اینترنتی مذکور 
از اطلاعات کلی درباره شرایط شرکت در جشنواره، جوایز  و امتیازات 

عمومی در نظر گرفته شده آگاهی یابند.

اکران فیلم »محمد رسول الله«

فروش 10 میلیونی در روز نخست در 
سینماهای اصفهان

مصطفی حسینی مدیر امور سینمایی حوزه هنری اصفهان در گفتگو 
با خبرنگار مهر، در ارتباط با اکران فیلم محمد رسول الله در اصفهان 
اظهار داشت: از روز پنج شنبه هفته گذشته فیلم سینمایی »محمد 
رس��ول الله« به کارگردانی مجید مجیدی بر پرده س��ینما سپاهان 
اصفهان رفت.وی افزود: همچنین این فیلم که مجیدی آن را در پاسخ 
به توهین یکی از رسانه های دانمارک به ساحت پیامبر)ص( ساخته 
است از روز یکشنبه در سینما ساحل اکران می شود.فیلم سینمایی 
محمد رسول الله )ص( روزانه در ۵ س��انس اکران می شود و سانس 
فوق العاده ۲۲ تا یک نیمه شب در راستای پیش بینی استقبال مردمی 
از این فیلم در نظر گرفته شده است.آخرین ساخته مجید مجیدی، 
که از پنجشنبه، پنجم شهریورماه در سینماهای تهران و شهرستانها 
اکران شده این فیلم مورد اس��تقبال مخاطبان قرار گرفته و فروش 
 آن در ته��ران به رقمی بیش از ۱۷۰ میلیون تومان رس��یده اس��ت.

بنا بر اعلام، همچنین فروش این فیلم در شهرستانها با استقبال مواجه 
شده و در اصفهان هم ۱۰ میلیون تومان بوده است. 

 سبد خبر
فیلم پرهزینه ای که با وجود مخالفت ها مثل بمب صدا کرد

رسانههایخارجیدربارهفیلم»محمدرسولالله«مجیدیچهنوشتند؟

یک شاعر آیینی:

شاعری آموختنی نیست و تقلید مناسب شاعر نیست 
نویسنده کودک و نوجوان:

چاره ای جز همگامی با دنیای مدرن وجود ندارد

سلامت در ش�اهنامه/ امیرحس�ین الهیاری با 
مقدمه دکتر محمدعلی اسلامی ندوشن/ قطره/ 

364 صفحه/ 22000 تومان 
سلامت در شاهنامه به بررسی ابعاد چهارگانه سلامت 
از دیدگاه س��ازمان بهداش��ت جهانی در ش��اهنامه 
فردوس��ی می پردازد. شاهنامه فردوس��ی، نامه خِرَد 
است و نسخه س��لامت و با وجود سندبودن در تاریخ 
و اسطوره ، از مرزهای داستان و ش��عر و روایت فراتر 
می رود. در تشریح واژه سلامت گفته می شود با وجود 
اینکه همه تعاریف و دس��تورالعمل های جهانی ارائه 
شده، هر جامعه باید خود مس��یرهای دست یابی به 
آن مفهوم ناب را بر اس��اس سنت های جاری در خود 
بیابد تا آن مسیرها برایش پذیرفتنی و به کاربستنی 
باشد. شاهنامه، نقشه مس��یرهای منتهی به سلامت 
اس��ت . بهترین نمونه های انسان س��الم، چه سلامت 
جسمانی و روانی و چه معنوی یا اجتماعی، در شاهنامه 
وجود دارند و این نوشته کاوش��ی است در آن معدن 
عظیم.در این کتاب ابعاد چهارگانه سلامت از دیدگاه 

س��ازمان بهداش��ت جهانی پس از تعری��ف و تبیین 
در شاهنامه فردوسی جس��تجو و واژه های پزشکی، 
پزشک، تندرستی، دارو و درمان در شاهنامه بررسی 
شده. در این کتاب اش��اره می شود فریدون نخستین 
پزشک حرفه ای در جهان بوده است؛ با علمی متمرکز 
و پویا و زاین��ده که در حیطه های مختلف پزش��کی 
صاحب تجربه و کشف و ابداع بوده است. او در درمان 
بیماری های عفون��ی، جراحی، درمان س��ینوزیت و 
برونشیت، درمان افسردگی، تب، جذام، مارگزیدگی و 
حتی پوسیدگی دندان صاحب تجربه و نظر بوده است. 
نخستین کنگره جهان پزشکی برای ارائه مشاوره های 
علمی و دست آوردهای پزش��کی در دوره انوشیروان 
ساس��انی و در حدود ۱۵۰۰ س��ال پیش در دانشگاه 

جندی شاپور برپا شد:

پزشکان فرزانه گرد آمدند
همه یک به یک داستان ها زدند

کارنامه ای خلل ناپذی��ر، قابل اعتم��اد و پرافتخار از 
روزگاران رفته مردمان درخور و شایگان، پادشاهان، 
پهلوانان، دیوها و صفات و اندیش��ه ها و همه آنچه از 
خرد و اندیشه و هنر و فرهنگ در میانه بوده است، به 
دست دهد. و در یک جای این تاریخ پراکنده، فردوسی 

شاهنامه اش را پیش می کشد و عرضه می کند.

مساحت احساس/ مهدی رفیع/ نشر نی/ 226 
صفحه/ 18000 تومان

در این کتاب با تحلیل و واکاوی کت��اب »اتاق آبی« 
سهراب سپهری به تدوین و شرح نظریه این شاعر در 
زمینه تاریخ هنر نقاشی پرداخته شده است. این نظریه 

سهراب سپهری در اصل نوعی تاریخ سیاسی نقاشی 
است. آثار سهراب سپهری با مسائل هستی شناختی 
و فلس��فی گره خورده اس��ت. او ب��ه تأم��ل در باب 
فرهنگ های شرق و غرب می نش��یند. در موقعیتی 
میان هن��ر و فلس��فه، بازتعری��ف و دگرگونه دیدن 
بدیهی ترین مؤلفه های وجودی را امکان پذیر می کند 
و پذیرفته شده ترین دیدگاه ها را به چالش می کشد تا با 
کشفی نوین، پیش انگاشت های هستیدن را در انقلابی 
دائمی وارد کند. کتاب »اتاق آبی« سهراب سپهری از 
مهم ترین آثار این شاعر و هنرمند است که دربردارنده 
یادداشت های س��هراب از خاطرات دوران کودکی و 
برداشت های فیلسوفانه اش از آن دوران است. سهراب 
در این کتاب درب��اره هنر نظریه پ��ردازی کرده و به 
تدوین نوع جدیدی از تاریخ نقاشی می رسد. در فصل 

نخست سی سال حضور حرفه ای سهراب سپهری در 
هنر نقاشی بررسی شده و از منظر فلسفی آثار او در این 

عرصه دوره بندی شده است. 
در فصل دوم به معرفی و تحلیل کت��اب »اتاق آبی« 
این شاعر اثرگذار پرداخته ش��ده. اتاق آبی در اصل، 
اتاقی بوده که در زمان کودکی سهراب در منزل آنها 
وجود داشت و س��هراب به این اتاق عشق می ورزید و 
مدام در آن حضور داشت. در فصل سوم از جنبه های 
دیگری کتاب »اتاق آبی« را مورد تحلیل قرار گرفته 
و واکاوی شده است و این مسئله شرح داده شده که 
سهراب سپهری چگونه از اتاق آبی، نظریه »زیست بوم 
)اکولوژی(شناسی عرفانی در هنر معاصر« را مطرح 
می کند. رابطه بین موس��یقی و نقاشی های سهراب 
سپهری، محتوای فصل چهارم کتاب است. نویسنده 
با تحلیل تابلوها و با اس��تفاده از برخی یادداشت ها و 
نامه های س��هراب به این نتیجه رس��یده که وی این 
تابلوها را به صورت آگاهانه برای نش��ان دادن رابطه 

بین موسیقی و هنرهای تجسمی، خلق کرده است. 

هنر دو شاعر ایرانی و رمان زنگبار آلمانی

90ش��ماره 2335  یکش��نبه  16 فروردین 1394 i s f a h a n z i b a . i rفرهن��گ و هن��ر

یک سبد تازه های کتاب
گروه فرهنگ

گروه فرهنگ

روابط عمومی آموزش و پرورش ناحیه 4 اصفهانشرکت مهندسی نیک اندیش )وابسته به شهرداری اصفهان (

آگهی مزایدهآگهی مزایده 
مدیری�ت آموزش و پرورش ناحیه 4 اصفهان در نظر دارد 
 دو ب�اب مغ�ازه مجزا به نش�انی اصفه�ان میدان ق�دس جنب 
 قرض الحسنه رسالت را به نحو اجاره به مدت یکسال به غیر 

واگذار نماید.
 متقاضیان می توانند جهت آگاهی از شرایط و دریافت فرم 
پیش�نهاد تا روز یکشنبه مورخ 94/6/15 به کارشناسی امور 

حقوقی و املاک این اداره مراجعه فرمایند. 

ش�رکت مهندس�ی نیک اندیش در نظر دارد تع�دادی از املاک و 
مستغلات خود را به شرح ذیل و از طریق مزایده به فروش برساند. 
1-ی�ک واحد اداری واق�ع در اصفهان، میدان امام حس�ین، مجموعه 
تجاری و اداری ارگ جهان نما، طبقه 5، فاز سوم، شماره موقت 4 به 

مساحت 84/41 مترمربع
2-یک واحد دفتر کار واقع در اصفهان، خیابان آتشگاه، روبروی بانک 

سپه به مساحت 124 مترمربع )مزایده نوبت دوم(
3-یک واحد دفتر کار واقع در اصفهان، خیابان آتشگاه، روبروی بانک 

سپه به مساحت 90 مترمربع )مزایده نوبت دوم(
متقاضیان شرکت در مزایده جهت دریافت اسناد مزایده تا مورخ 
94/6/15 می توانند در ساعات اداری به دفتر مهندسی نیک اندیش 
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غربالگری اول که بی��ن هفته های 11 الی 13 بارداری انجام می ش��ود برای 
بررس��ی خطر احتمالی س��ندرم داون وتریزومی  18 انجام می شود و شامل 
آزمایش خون و سونوگرافی اس��ت، در آزمایش خون مقدار دو نوع پروتئین 

وابسته به بارداری در خون مادر اندازه گیری می شود.
سونوگرافی به کمک سونوگرافی میزان تجمع مایع پشت گردن جنین اندازه گیری 
می شود،، تجمع این مایع پشت گردن جنین طبیعی است، اما اگر این مایع از مقدار 
مورد نظر بیشتر باش��د و در عین حال آزمایش خونی هم نتیجه غیر طبیعی داشته 

باشد می توان نتیجه گرفت که احتمالا این جنین در خطر افزایش نقایص مادر زادی 
واختلالات کروموزمی سندرم داون و تریزمی 18 است.

اگر جواب دو آزمایش فوق نگران کننده بود باید پزش��ک با آزمایش��ات تشخیصی 
قطعیت این بیماری ها را بررسی کند؛ یکی از این آزمایشات نمونه گیری از پرزهای 
 جفت اس��ت اگر جواب آن طبیعی بود و اگر این آزمایش��ات خطر خاصی را نشان

 نمی دادند به مادر پیش��نهاد می ش��ود که آزمایشات غربالگری س��ه ماهه دوم را 
انجام دهد.

غربالگری سه ماهه دوم بین هفته های 22-41 بارداری انجام می شود.
 آزمایش های خون چند نوع اند که در نوع چهارگانه آن، مقدارچهار پروتئین به خصوص 
درخون اندازه گیری می شود. این مواد به طور طبیعی در خون مادر باردار وجود دارند. این 
آزمایش نوع سه گانه هم دارد که هزینه اش کمتر است.در بدن جنین یک پروتئین اصلی 
ساخته می شود)EPa( که از طریق ادرار جنین وارد مایعی که جنین در آن شناور است 
می شود. سپس به خون مادر راه یافته و وارد جریان خون مادر می شود. اگر تنها همین 
پروتئین درخون مادر افزایش یافته باشد، می توان احتمال داد که لوله عصبی جنین باز 

شده است؛ زیرا با باز شدن این لوله مقادیر بیش��تری از این پروتئین به مایع جنینی و در 
 نهایت خون مادر منتشر می شود. درصورت غیر طبیعی بودن میزان این چهار ماده، مانند

 آزمایش های غربالگری سه ماهه اول، باید سراغ سونوگرافی رفت. آزمایش های غربالگری 
باعث می ش��ود که مادر دوران بارداری را با خیال آس��وده تری طی کند. پزشک و مادر 
از سلامت جنین مطمئن ش��وند. با انجام این آزمایش ها والدین از نوزادی که قرار است 
 به زودی متولد ش��ود اطلاعات روش��ن تری دارند و می توانند ب��رای او تصمیم گیری و 

برنامه ریزی بهتری داشته باشند.

مانور متقلبانه کلاهبرداران
کلاهبرداری عبارت است از  بردن مال دیگري از طریق سوء نیت 

و با استفاده از وسایل یا عملیات متقلب.
 همی��ن فاکتور » مان��ور متقلبانه«اس��ت که تش��خیص جرم 
کلاهبرداري را دش��توار مي کند. اغلب م��ردم تصور مي کنند 
ش��خصي که با دادن یک وعده واهي در قالب یک دروغ ساده، 
مال آنها را برده کلاهبردار محسوب مي شود. حال آن که صرف 

گفتن یک دروغ ساده، نمي تواند مانور متقلبانه تلقي شود. 
معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی اس��تان اصفهان در گپی 
کوتاه به تعریف کلاهبرداری و شیوه برخورد با افراد کلاهبردار 

پرداخت.
 جن�اب س�رهنگ، کلاهب�رداری چگون�ه ش�کل 

می گیرد؟
 براي تشکیل جرم کلاهبرداري همچون بسیاري از جرائم دیگر 
به سه عنصر قانونی، مادي و معنوي نیاز است. عنصر قانوني جرم 
کلاهبرداري، ماده یک قانون تشدید مجازات مرتکبان ارتشاو 
اختلاص و کلاهبرداري مصوب 1367/9/15 مجمع تشخیص 

مصلحت نظام به انضمام دو تبصره آن است.
عنصر دوم جرم کلاهبرداري، عنصر مادي است که عبارت است 
از: اولا مرتکب به وس��ایل متقلبانه متوسل ش��ود یا مانورهاي 
متقلبانه از خود بروز دهد) مدارك و عناویني جعل کند، دفتر 
و ش��رکتي راه اندازي کند، مردم را به امور واهي امیدوار کند یا 
از امور واهي بترس��اند و استفاده از هر نوع وس��یله اي که عرفا 
 وسیله متقلبانه محسوب مي ش��ود ( دوم اینکه شخص مقابل

 ) مالباخت��ه( فریب بخ��ورد و ب��ه او اعتماد کند. س��وم اینکه 
کلاهبردار موفق شود مال دیگري را ببرد. 

مجموع این شرایط، عنصر مادي جرم کلاهبرداري را تشکیل 
مي دهد به نح��وي که مي توان گفت، هر یک از این س��ه رکن 
موجود نباشد عنصر مادي جرم کامل نبوده و جرم کلاهبرداري 
صورت نگرفته است. عنصر س��وم مورد نیاز براي تشکیل جرم 
 کلاهبرداري عنصر رواني اس��ت، از عنصر رواني، تحت عنوان 

» سوء نیت« نیز یاد مي شود. 
براي این که فرد کلاهبردار محس��وب ش��ود، باید در ارتکاب 
 اعمالي ک��ه عنص��ر دوم کلاهبرداري را تش��کیل م��ي دهد، 

سوء نیت داشته باشد. 
باتوجه به رش�د کلاهبرداری در س�ال های اخیر، 

درباره مجازات این جرم نیز توضیح دهید.
مطابق قوانین کیفري مجازات کلاهبرداري س��اده با مش��دد 
متفاوت است. کلاهبرداري مشدد کلاهبرداري است که در آن 

مرتکب مشمول یکي از سه حالت زیر باشد: 
-کارمند دولت یا موسسات عمومي باشد.

- مرتکب خود را به عنوان مامور دولت یا موسس��ات عمومي یا 
 ش��هرداري، یا نهادهاي انقلابي و ش��رکت هاي دولتي معرفي 

کند.
- مرتکب براي فریب مردم از تبلیغ عامه از طریق وسایل ارتباط 
جمعي از قبیل رادیو، تلویزیون، روزنامه، مجله یا نطق در مجامع 

و یا انتشار آگهي چاپي یا خطي استفاده کند. 
 به ای��ن کلاهب��رداری هاری��ال کلاهب��رداري مش��دد اطلاق 
مي ش��ود و مجازات مرتکب آن علاوه بر رد مال به صاحب آن، 
دو تا 10 سال حبس به علاوه جزاي نقدي معادل مال مأخوذه 
اس��ت و نیز انفصال ابد از خدمات دولتي اس��ت.  کلاهبرداري 
که شامل هیچ یک از انواع س��ه گانه فوق نباشد، کلاهبرداري 
س��اده اس��ت و مرتکب آن به حب��س از یک تا هفت س��ال به 
 علاوه ج��زاي نقدي مع��ادل مال مأخ��وذه و رد م��ال محکوم 

مي شود. 
علت وقوع کلاهبرداری چیست؟

هر جرمي داراي ابعاد گوناگوني اس��ت، جرم پدیده تک بعدي 
نیس��ت که بگوییم فقط فقر یا عامل دیگري موجب ارتکاب آن 
مي ش��ود. در به وجود آمدن این جرم پدیده هاي زیادي موثر 

هستند.
 یکي از مواردي که با کلاهبرداري ارتباط مستقیم دارد بیکاري 
است، وقتي که مساله تولیددر کشور دچار خدشه و کاهش شود 
طبیعتا به خیل بیکاران افزوده مي شود و ممکن است این افراد 
به دلیل اینکه از راه مشروع قادر به تامین نیازهاي خود نیستند 

به کلاهبرداري دست بزنند. 
عنصر اصلي کلاهبرداري این اس��ت که از اعتماد مردم س��وء 
 اس��تفاده ش��ود، عموم کس��اني که مورد کلاهب��ردراي واقع 
مي شود در زندگي صادق و س��الم زندگي کرده اند، البته این 
نکته را باید مد نظر داشت که طمع افرادي که مورد کلاهبرداري 
 واق��ع مي ش��وند نیز م��ي توان��د از دلای��ل دیگر وق��وع جرم 

کلاهبرداري باشد.
 از دیگر دلایل وقوع جرم کلاهبرداري مي توان به سست شدن 
اعتقادات مردم اشاره کرد. عمده فرهنگ ما به اعتقادات مذهبي 
برمي گردد اکن��ون ترمیم اعتقادات مذهب��ي مهم ترین عامل 

براي پیشگیري از وقوع جرم است. 
عام��ل دیگري ک��ه م��ي توان��د تاثیر زی��ادي در وق��وع جرم 
کلاهبرداري در جامعه داشته باشد نداش��تن برخورد قاطع با 
کلاهبرداران است. به این معنا که فرد پس از انجام دادن چند 
کار از راه ه��اي غیر قانوني و به عبارتي کلاهبرداري دس��تگیر 
ش��ده و به زندان مي افتد، ولي پس از آزادي هیچ پیگیري اي 

روي آن فرد ندارند.

آلاچیق
گروه جامعه
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تضمین سلامت جنین با غربالگری های دوران بارداری

به گفته وزیر کش��ور، علت اصلی مرگ و میر 
ناش��ی از س��و ءمصرف مواد مخدر در کشور 
عرضه مواد مخدر سمی اس��ت. سوء مصرف 
مواد مخدر و عواقب ناشی از آن به اندازه کافی 
جامعه را درگیر کرده و حالا عرضه مواد مخدر 
سمی، آمار مرگ ناشی از مصرف مواد را به قوز بالا قوز 

اعتیاد در ایران تبدیل کرده است.
آمار رسمی از میزان مصرف مواد موجود نیست، اما 
مسوولان اعلام می کنند که 98درصد جعیت کشور 
پاکند و سخت اس��ت باورش که این همه پس لرزه 
زیرسر 2درصد جمعیت کشور باشد! هر چند که این 
2درصد هم با درگیر کردن خانواده و اطرافیان خود با 
مسائل حاشیه ای اعتیاد، جمعیت بیشتری از کشور 

را تحت تاثیر اعتیاد قرار می دهند.
مقوله ترك نیز این روزها به اما و اگرهای بسیار تبدیل 
شده اس��ت.آمارها می گویند که در حوزه درمان در 
خوشبینانه ترین حالت تنها 20 درصد معتادان بهبود 
مي یابند و 80 درصد بار دیگر به چرخه مواد مخدر باز 
مي شوند. به همین دلیل تعدادی معتقدند که شیوه های 
ترك اعتیاد باید تغییرکند. متاسفانه در حال حاضر 
در کشور پروتوکل خاصی برای ترك اعتیاد به الکل، 
شیش��ه و یا نوجوانان و افراد کمتر از18سال و حتی 
زنان وجود ندارد و امید است که با تدوین برنامه ششم 

توسعه این موارد نیز عملیاتی شود.
شاید به همین دلیل است که مسوولان بالاخره مقوله 

پیشگیری را جدی گرفتند و برای پایان دادن به رشد 
نرخ ابتلا، مقوله اجتماعی کردن مبارزه با مواد مخدر 
را عملیاتی کردند. البته این روش مبارزه هنوز آنچنان 
که باید و شاید همه گیر نشده، اما تجربه نشان داده 
که مردم به سادگی قادرند با ارتباط درست و صحیح 
با یکدیگر مشکلات را برطرف کنند. حضورمساجد، 
بسجیان، ائمه جماعت و البته جوانان و دانشجویان به 

این طرح اعتباری ویژه خواهد داد.
در حال حاضر بیش از50 درص��د زندانیان با جرائم 
مرتبط به موادمخدر به زندان راه یافته اند و این مساله 
با توجه به کمبود فضای فیزیکی زندان ها مشکلات 
ویژه ای برای مس��وولان پدید آورده است. به همین 
دلیل حل مشکل مواد مخدر می تواند به خلوت شدن 
 زندان های کش��ور بینجامد و در عین حال بیش از

50 درصد بزه های اجتماعی برطرف می شود.
از آنجایی که اعتیاد ج��رم نبوده و مطابق قانون، فرد 
معتاد بیمار محسوب می شود، بنابراین بیشتر خرده 
فروشان مواد مخدر برای فرار از قانون، معتاد شده اند 
و بدین ترتیب زنجیره اعتیاد و توزیع موادمخدر در 
هم تنیده شده است. البته در این خصوص می توان 
گفت که برخی از مصرف کنندگان برای تامین خود 

دست به دامان توزیع کنندگان کلان شده و بخشی 
از زنجیره توزیع را برای دستیابی راحت به مواد مورد 
نیاز خود برعهده می گیرند. به همین دلیل مسوولان 
با کنترل خرده فروشان به راحتی می توانند فعالیت 

فروشندگان بزرگ تر را نیز محدود کنند.
متاسفانه آمارها نشان می دهد که 54 درصد معتادان 
متاهل هس��تند؛ بنابراین به این آمار باید همسران 
معتاد آنها را نیز اضافه کرد؛ چرا که تحقیقات نشان 
داده ک��ه در اکثر موارد م��ردان معتاد ب��رای فرار از 
 محدودیت هایی که همسرانش��ان ب��رای آنها ایجاد

  می کنند ب��ا مک��ر و حیله زنان خ��ود را نی��ز معتاد 
می کنند.  بنابراین نه تنها به هدف خود برای مصرف 
بی دغدغه رس��یده اند که می توانند زنان خود را به 
فروش مواد و یا س��ایر آس��یب های اجتماعی وادار 
کنند.  آمار دیگری هس��ت که نش��ان می دهدیک 
میلیون و 200هزار کودك افراد معتاد ناخودآگاه در 
چرخه اعتیاد وارد شده اند. واقعیت های موجود در 
 جامعه از اعتیاد کودکان کم سن و سالی خبر می دهد

که معن��ای خماری را ب��ه خوبی درك م��ی کنند و 
مصیبت آنجاست که به راحتی برای خود مواد تهیه 
می کنن��د.  این کودکان ی��ا از طری��ق والدین خود 

بخوری و آلوده شده اند و یا در زمان جنینی به علت 
اعتیاد مادر به مواد مخدر وابس��ته ش��ده اند. اما در 
خصوص تولید مواد مخدر سمی باید گفت که پس 
از نا امن شدن مرزهای ایران برای سوداگران مرگ، 
آنها فرمول تهی��ه موادمخدر صنعت��ی به خصوص 
شیش��ه را برای تعدادی در ای��ران رونمایی کردند، 
اما این فرم��ول با فرم��ول اصلی تفاوت داش��ت به 
طوری که فرد مص��رف کننده با اس��تفاده این مواد 
جدید به آدم خطرناکی تبدیل می ش��ود و بسیاری 
از حوادث تل��خ و قتل های فجیعی ک��ه در ایران رخ 

داده به همین دلیل بوده اس��ت. به گواه مس��وولان 
ش��ورای هماهنگی مبارزه با مواد مخ��در اصفهان، 
درحال حاضر شیشه ای که در عملیات های مختلف 
کشف می شود به دلیل اس��تفاده از پیش سازهای 
مختلف، تنوع زیادی داشته و به تبع تاثیرات متفاوتی 
نیز بر مصرف کنن��ده می گذارد. اما در مورد س��ایر 
مواد مخدر همانند کراك و هروئین نیز س��ودجویی 
باعث ش��ده تا مواد س��می همانند س��یانور، مرگ 
 موش یا حتی آهک و... با این مواد ترکیب ش��ده و به

 فروش برسد.

سودجویان روی قاچاقچیان را سفید کردند

وقتی که مواد مخدر سمی می شود

به گفته معاون بهداش��تی دانش��گاه علوم 
پزش��کی اصفه��ان، جمعی��ت کنون��ی 
اس��تان،4میلیون و 577 ه��زار نفر اس��ت 
ک��ه مهاج��رت از دیگ��ر مناط��ق عام��ل 
اصلی افزایش جمعیت در اس��تان اس��ت.  
 ص��دری، مصیب��ت بع��دی را این گون��ه توضیح 
می دهد: نرخ باروری در کل کش��ور  1.85 درصد 
ولی در اس��تان اصفهان 1.5 درصد است که نرخ 
باروری کلی باید به 2.1 درصد برسد. بدین ترتیب 
در استان اصفهان نه تنها رش��د جمعیت مدیون 
مهاجرت بوده که نرخ باروری از متوسط کشوری 
نیز پایین تر است. از س��وی دیگر با خالی شدن 

جمعیت روستاها تعادل جمعیت نیز برهم 
خورده است.

  چی بود، چی شد!
 مع��اون برنام��ه ری��زی و هماهنگی 
دبیر خانه شورای عالی انقلاب فرهنگی 

در همایشی که ماه گذشته در اصفهان 
برگزار شد، از وضعیت فعلی جمعیت ایران 

به بحران باروری یاد می کند. اسحاقی توضیح 
می دهد که باید نرخ رش��د جمعیت در س��ال 90 
به 2.3 درصد برس��د، اما امروز به رقم 1.3 درصد 
رسیده است. به عبارت دیگر باید نرخ باروری کلی 
از 6.4 درصد در س��ال 65 به چهار درصد در سال 
90 برسد، اما در سال 71 به  نقطه هدف به دست 
آمد و در هم��ان زمان باید سیاس��ت های کنترل 
 جمعیت تغییر می کرد که با عدم تغییر برنامه ها،

کاهش نرخ باروری، در س��ال 90 ب��ه 1.7 درصد 
رس��ید. اس��حاقی نام اصفهان را در میان یکی از 
 چهار استان با کمترین نرخ باروری در کشور قرار 
می دهد: کمترین ن��رخ باروری مرب��وط به چهار 
استان تهران، گیلان، اصفهان و سمنان با نرخ 1.2 
تا 1.6 درصداست. رشد طلاق به خصوص توافقی 
که در س��ن باروری اتف��اق می افتد و ن��رخ بالای 
ناباروری از دیگر دلایلی اس��ت که به کاهش نرخ 
رشد جمعیت دامن زده است. طی چند سال اخیر با 
هشدارهای مقام معظم رهبری سیاست های جمعیتی 
به صورت جس��ته و گریخته تغییر کرده است. در 
اصفهان نام گروه جمعیت و تنظیم خانواده معاونت 
بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اس��تان به گروه 
س��لامت و خانواده، تغییر کرده است. با این وجود 
در س��ایت مراکز بهداش��تی زیرمجموعه معاونت 
بهداش��تی، می توان  عبارت»تنظیم خانواده« را 
مش��اهده کرد. هرچند که از نظ��ر علمی انتخاب 
آگاهانه تع��داد فرزن��دان و زمان تول��د آنها برای 
والدین، امری پذیرفته شده است، اما در شرایطی 
که از وضعیت جمعیتی کشور با نام بحران یاد شده 
و برنامه سابق تنظیم خانواده وزارت بهداشت دیگر 
کارایی ندارد، نوشتاری که در آن از »توزیع گسترده 
و رایگان وسایل پیشگیری از بارداری« و یا معرفی 
 ،NSVواحده��ای  انج��ام وازکتومی ب��ه روش«
رایگان، با روش کش��ور چین که هم اکنون در این 
کشور یک س��وم زوج های داوطلب پیشگیری از 
این روش استفاده می کنند« جای تعجب دارد! این 
در حالی است که معاون اجرایی معاونت بهداشتی 

دانشگاه علوم پزش��کی اصفهان از افزایش کمی و 
کیفی خدمات مش��اوره ای خبر می دهد و تاکید 
می کند که خدم��ات تنظیم خانواده ب��ا توجه به 
سیاس��ت های جدید اجرا می شود. عقدك، یکی 
از سیاس��ت های جدید را ع��دم آزاد بودن اعمال 
 جراحی وازکتومی و توبکتومی ویژه زنان و مردان اعلام 

می کن��د که پی��ش از این، 
دو عمل جراحی یاد ش��ده به طور رایگان و بدون 
محدودیت انجام می ش��د. او در عین حال معتقد 
است که ایران دارای حدود سه میلیون زوج نابارور 
است که اگر به آنها کمک شود، جمعیت زیادی به 

کشور اضافه می شود.

  25سال پیشگیری
ماه گذش��ته روزنامه کیهان در گزارشی روش های 
پیش��گیری از بارداری در ایران را زیر ذره بین برد. 
در ابتدای این گزارش آمده اس��ت:» اکنون و پس 
از گذش��ت قریب به 25 س��ال از پیگیری تحدید 

نسل در کش��ور، عمده  مردم ایران 
تحت پوشش وس��ایل و شیوه های 
متعدد ممانعت از بارداری هستند. 
اغلب مردم، این وسایل را از بخش 
دولتي و مابقی از بخش خصوصي 
دریافت می کنند. ام��ا اطلاع مردم 
از ع��وارض متع��دد اس��تفاده از 
روش های ممانعت از بارداری تا چه 

حد است؟«
آنچه که نگارنده در گزارش یاد شده 
 برآن تاکید ک��رده، ترویج روش های

پیش��گیری از بارداری در کش��ور 
ب��دون پرداخت��ن به ع��وارض آن 
 بوده که منجر به ناب��اروری و ابتلا به 
بیماری های صعب العلاج در میان 

زنان شده است.
روش های پیش��گیری از بارداری که 

 در حال حاضر در ایران استفاده می شوند، عبارتند از: 
 قرص های خوراکی پیشگیری از بارداری، آمپول های

 تزریقی پیش��گیری کنن��ده، اس��تفاده از ای یو 
 دی داخل رحمی، اس��تفاده از اس��پری های خاص و

 روش های جراحی که به صورت دائم زن یا مرد را از 
نعمت فرزندآوری محروم می کند.

 بدون ش��ک هر ی��ک از روش های یاد ش��ده دارای 
ع��وارض خاص��ی اس��ت ک��ه زوجی��ن ب��ا آگاهی 
کام��ل از ع��وارض بای��د روش را عمل کنن��د. این 
 ع��وارض همانن��د اس��تفاده از داروه��ا و ان��واع 

جراحی هاس��ت که به تب��ع پس لرزه ه��ای خاص 
خ��ود را دارد تا بیمار بهب��ود یابد؛ ام��ا باید پذیرفت 
که فرزن��دآوری، بیماری نیس��ت که به واس��طه آن 
زوجین هرخطری را بپذیرند مگر آنکه جان مادر به 
واسطه حاملگی به خطر بیفتد که بحث آن جداست. 
در صورتی که که عوارض مصرف ان��واع قرص های 
خوراکی و ی��ا محلول ه��ای تزریقی پیش��گیری از 
بارداری بررسی شده و یا با داروس��از مشورت شود، 
هش��دار امکان ابتلا به س��رطان س��ینه و یا بررسی 
 عوامل تاثیرگذار، پیشنهاد می شود که نشان دهنده 
آن است که مصرف طولانی مدت این 
داروها بدون چکاپ ه��ای دوره ای و 
زیرنظر پزشک توصیه نمی شود. عضو 
پیوس��ته مرکز زنان ایران،تاکید می 
کند که نحوه پیشگیری از بارداری با 
توجه به وضعیت هر فرد با فرد دیگر 
متفاوت است. دکتر کلانتری به تمام 
دختران و پس��رانی که قصد ازدواج 
دارند توصیه می کند که با چکاپ قبل 
از ازدواج احتمال نازایی و یا مشکلات 
احتمالی را توس��ط پزشک مربوطه 
بررس��ی کنند. به گفت��ه مدیر عامل 
مرکز ناباروری اصفهان، در حال حاضر 
س��ن ازدواج افزایش یافته و بسیاری 
از زوج ها ب��ا وجود ازدواج در س��نی 
 که تقریبا ش��رایط باروری را از دست 
داده ان��د، بدون مراجعه به پزش��ک 
اقدام به اس��تفاده از روش های پیشگیرانه به صورت 
خودس��رانه می کنند که ع��وارض خ��ود را دارد. به 
گفته کلانتری، زوج ها پس از ازدواج باید به پزشک 
متخصص مراجعه کرده و زیر نظر او برای پیشگیری 

از حاملگی اقدام کنند. او توضیح می دهد که س��ن 
مطلوب ب��اروری در زنان18تا28س��ال بوده و پس 
از30سال ذخیره تخمدان ها کم شده و پس از35سال 
احتمال تولد فرزند ناهنجار و دارای مشکلات خاص 
دور از انتظار نخواهد بود. کلانت��ری تاکید می کند 
که تکلیف تع��داد فرزندان برای زن��ان باید تا قبل از 

35سالگی روشن 
ش��ود. عضو موس��س مرکز ناباروی اصفهان، تاکید 
می کن��د: نمی توان مص��رف قرص، ای ی��و دی و یا 
سایر روش های پیشگیری را برای همه توصیه کرد؛ 
چرا که این روش ها برای هر فرد، بس��ته به وضعیت 
سلامتی و سن متفاوت است. دکتر کلانتری درباره 
عوارض این روش ه��ا می گوید: بیماران��ی دارم که 
بدون توجه به اس��تانداردها و روش های پزش��کی 
برای آنها ای یو دی قرار داده ش��ده و امروز آنها دچار 
عفونت، نازایی و حتی پارگی رحم شده اند و این در 
حالی است که این روش اگر توسط پزشک متخصص 
و در شرایط استریل باشد، مشکل حادی ایجاد نمی 
کند. کلانتری از کاهش سن یائسگی خبر می دهد و 
 دلیل آن را وجود امواج الکترومغناطیس تلفن های

  هم��راه و دکل ه��ای مرب��وط ب��ه آن، وای ف��ای، 
فس��ت فودها و افزودن��ی های غیر مج��از خوراکی، 
وجود ان��واع هورمون ه��ا در مواد غذایی، اس��تفاده 
از ظروف پلاس��تیکی و س��موم دفع آفات، می داند 
 که نقش زی��ادی در کاهش ذخیره تخم��دان و بروز 

زود رس یائسگی دارد.

  طرحی که معطل مجلس است
پس از تذکر مقام معظم رهبری، ذیل سند مهندسي 
فرهنگی مصوبه »راهبرده��ا و اقدامات ملي مربوط 
به جلوگی��ری از کاهش ن��رخ ب��اروری و ارتقای آن 
متناسب با آموزه های اسلامی و اقتضائات راهبردی 
 کش��ور« در تاری��خ خردادم��اه 1391 ب��ه تصویب 
شورای عالی انقلاب فرهنگی رسید. از اعطای سکه 
طلا، تغذیه رایگان، پوش��ش کامل خدمات بیمه ای 
درمان ناباروری در دو س��طح، اعطای وام مسکن دو 
برابر وام مس��کن معمولی، 9 ماه مرخصی زایمان با 
حقوق و 21 ماه بدون حقوق و مواردی از این دست از 
جمله مشوق های  سیاست های مصوب شورای عالی 

انقلاب فرهنگی بود. اما متاس��فانه پس از ابلاغ این 
مصوبه در مهر ماه 91، به دلیل ای��ن که اصل قانون 
تنظیم خانواده مصوب سال 1372 در آن لغو نشده 
بود، دستگاه ها همچنان محدودیت فرزند سوم به بعد 

را اجرا می کردند.
نمایندگان مجلس ش��ورای اسلامی آبان ماه 1391 
طی طرحی با عنوان »طرح جمعیت و تعالي خانواده« 
در 55 ماده به بحث جمعیت ورود پی��دا کردند، اما 
رهبر انقلاب اواخ��ر تیرماه س��ال 1392 در دیدار با 
مس��وولان نظام فرمودن��د: »طرحی که در 
مجلس در حال بررس��ی اس��ت، جوابگو 
نیس��ت و مس��وولان و علاقه مندان و 
آش��نایان با مقتضیات ای��ن کار در 
مجلس باید توجه کنند و درست 

انجام دهند.«
در همی��ن زم��ان لایح��ه ای از 
س��وی دولت وقت در اوایل  دی 
ماه س��ال 1391 با نام » اصلاح 
قوانین تنظیم خانواده« به مجلس 
ارائه ش��د که در ای��ن لایحه دولت 
خواس��تار حذف قانون تنظیم خانواده 
سال 72 ش��ده بود که این لایحه با پیشنهاد 
مرکز پژوهش ها، در مجلس فقط به حذف ماده یک 
قانون تنظیم خانواده منجر شد. در نتیجه، به جای لغو 
یا تصحیح این قانون، تنها سیاست های محدودیتی 
برای فرزند چهارم برداشته شد. پس از آن 82 نفر از 
نمایندگان مجلس، اسفند ماه سال 1392 با استناد 
به مصوبه ش��ورای عال��ی انقلاب فرهنگ��ی طرح 4 
ماده ای دو فوریتی را ب��ا عنوان »افزایش نرخ باروری 
و پیش��گیری از کاهش رش��د جمعیت«، به منظور 
لغو قانون مصوب س��ال 1372 که مس��تند اعمال 
سیاست های »کنترل جمعیت و تحدید نسل« بود، به 
هیات رییسه تقدیم کردند. در نهایت طرحی با عنوان 
طرح جامع جمعی��ت و تعالی خانواده ب��ا 50 ماده و 
مشوقاتی برای ازدواج جوانان هنوز منتظر نوبت است 

تا در صحن علنی مطرح شود.

  درمان گران ناباروری
 هرچند ک��ه در ط��ول 25  س��ال گذش��ته، هزینه

 روش های پیش��گیری از بارداری، حتی روش های 
جراحی به ساده ترین شکل و بدون پرداخت هزینه 
انجام می شد، اما امروز هزینه های درمان ناباروری 
آنچنان گران است که بنا بر آماری20درصد زوج های 
نابارور مسیر زندگیشان به طلاق ختم می شود و علی 
رغم وعده مسوولان هنوز هزینه های درمان ناباروری 

درگیرو دار بیمه باقی مانده است.
 هزینه ه��ای میلیونی درم��ان ناباروری از یک س��و 
و عملی نش��دن وعده ها برای حمای��ت از زوج های 
 نابارور از س��وی دیگر باعث ش��ده ت��ا آرزوی فرزند 
بر دل سه میلیون زوج ایرانی بماند. به گفته مسوولان 
تنها 700هزار زوج توان پرداخت هزینه های درمان 
 ناباروری را دارن��د و مابق��ی نمی توانن��د درمان را 

تکمیل کنند.  
سال گذشته طبق قول وزیر بهداشت قرار بر این بود 
تا بسته حمایتی از زوج های نابارور اجرایی شود که تا 

کنون به نتیجه  نرسیده است.

حرکت لاک پشتی طرح های افزایش جمعیت

 اصفهان در ردیف  استان های با نرخ باروری پایین ایستاد
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شریف نظام مافی با اشاره به برگزاری نشست معرفی فرصت های سرمایه گذاری ایران 
در سوئیس گفت: واحدهای تجاری از سطوح مختلف در این نشست حضور داشتند 
که در این میان، علاوه بر بانک ها که حضورشان چشمگیر بود، شرکت هایی در زمینه 
صنایع غذایی، دارویی، نفت و گاز، غلات، خدمات، صنایع سنگین و حوزه سلامت  نیز 

در این جلسه حاضر بودند. 
رییس اتاق مشترک ایران و سوئیس از حضور ۴۵۰ سرمایه گذار و بنگاهدار ایرانی و 
سوئیسی در این نشست خبر داد و افزود: انتظار اولیه ما حضور ۱۵۰ شرکت در این 

نشس��ت بود که یک هفته قبل از زمان برگزاری به دلیل استقبال بی نظیر شرکت ها 
برای حضور، وب سایت مربوط به ثبت نام بسته شد و در نهایت ۴۵۰ شرکت در این 
نشس��ت حضور یافتند. وی تصریح کرد: چهره جدیدی از ایران در این نشست ارائه 
شد و بر این اساس، ایران کشوری در ذهن سرمایه گذاران سوئیسی نقش بست که 
آماده جذب سرمایه گذاری جدید، مشترک و مس��تقل است و در خلال آن، معرفی 
جذابیت ها و مشکلات در کنار هم باعث شد که سرمایه گذاران با دیدی باز و روشن 

به این بازار وارد شوند.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از رویترز، قیمت نفت در دومین روز پیش خریدهای 
آشفته به ۵۰ دلار در هر بش��که بازگشت. حمله هوایی عربس��تان به یمن و نزدیک 
شدن طوفان به خلیج آمریکا و امکان توقف فعالیت پالایشگا ه ها به افزایش قیمت ها 

کمک کرد. 
قیمت نفت در بیشتر روزهای هفته گذشته به علت سقوط بازار بورس روند کاهشی 
داشت و با التهاب مالی چین که بر آتش نگرانی رشد کند اقتصادی این کشور افزود، 
به کمترین رقم  6 سال و نیم اخیر )کمتر از ۴۰ دلار در هر بشکه( سقوط کرد. با بهبود 

بازار  اوراق قرضه قیمت نفت در روز چهارشنبه بهبود یافت، اما در روز جمعه علی رغم 
وضعیت آرام بازارهای اوراق قرضه، بیشتر افزایش یافت. به گفته دلالان، ریسک های 
جدید س��بب افزایش قیمت نفت شد. هواپیماهای عربس��تانی در یک حمله هوایی 
به یمن ۱۰ نفر را کش��تند، با نزدیک تر شدن طوفان اس��توایی »اریکا« به فلوریدا، 
نگرانی ها در مورد تاسیسات نفت و گاز در خلیج آمریکا تقویت شده است. هر بشکه 
نفت برنت با 2.۴9 دلار  )۵ درصد( آخرین روز بازارهای جهانی را با ۵۰.۰۵ دلار در 

هر بشکه به پایان برد.

اتاق بازرگانی سوئیس و ایران اعلام کرد:

هیات تجاری سوئیس به ایران سفر می کند
قیمت نفت به 50 دلار رسید

دخالت بازیگران بازار نفت برای افزایش قیمت
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عطر زدن زنان چه حکمی دارد؟

حضرت آیت الله خامنه ای: در صورتی که عطر زدن موجب 
جلب توجه نامحرم با خوف به گناه و فس�اد افتادن گردد 

جایز نیست، در غیر این صورت شرعا حرام نیست. 

ویژگی های فرهنگی- اسلامی 
توسعه در عرصه اقتصادی 

ویژگی های فرهنگی - اسلامی توس��عه در عرصه اقتصادی به شرح 
ذیل است: 

1- ارائه الگوی فرهنگی پیشرفته دایمی در محیط کار و تولید 
2- فرهنگ خود اتکایی و قطع وابستگی های علمی و صنعتی به خارج

3- فرهنگ اتکا به نیروهای خودی و اعتماد به نفس و خودجوشی
4- فرهنگ توسعه منابع انسانی به عنوان یک ارزش محوری 

5- فرهنگ نوآوری و پویایی فرهنگی در عرصه های اقتصادی 
6- س��ازماندهی نهادی اقتص��ادی – اجتماعی براس��اس فرهنگ 

آموزش اسلامی 
7- گس��ترش فرهنگ تعاون و مش��ارکت جمع��ی در عرصه های 

اقتصادی 
8- گسترش فرهنگ بهینه سازی الگوی تولید و مصرف 

9- ترویج و تحقق حقیقی فرهنگ پیوند میان علم، ایمان و عمل 
10- گسترش و ترویج فرهنگ ایثار و ش��هادت و جهاد اقتصادی در 

جامعه اسلامی
11- ترویج فرهنگ آموزش و تحقیق به عنوان زیر بنای توسعه درونی 

و درون زا 

اولین جلسه کمیسیون معادن اتاق بازرگانی؛
طرح دیدگاه های نو 
در حوزه معادن استان

با فرا رسیدن ش��هریور ماه و انتخاب شدن روس��ا و ثبت نام اعضای 
کمیسیون ها، برگزاری جلسات کمیسیون ها ش��روع شده و هفته 
گذشته اتاق بازرگانی اولین جلسه کمیسیون معادن را برگزار کرد. 
کمیسیون معادن از جهات بسیاری می تواند مهم ترین کمیسیون اتاق 
بازرگانی لقب بگیرد و دلیل آن نیز سهم بالای معادن در اقتصاد استان 
و تنوع گسترده منابع معدنی استان است و همچنین صنایع معدنی و 
زنجیره تولید محصولات معدنی در استان نقش گسترده ای در اقتصاد 
اصفهان ایفا می کنند که نمونه آن فولاد و صنایع سنگ بری است. این 
جلسه با حضور خوروش )رییس کمیس��یون(، سهل آبادی )رییس 
اتاق(، رناس��ی )نایب رییس اتاق( و اعضای کمیسیون تشکیل شد و 
دستورکار آن معرفی کمیسیون و انتخاب نواب رییس بود. کمیسیون 
معادن در حالی کار خود را برای دوره ۴ س��اله جدی��د آغاز کرده که 
اتفاقات مناس��بی در این حوزه در این س��ال ها روی نداده و به گفته 
کارشناسان، مشکلاتی همچون فرسودگی تجهیزات، تامین سوخت، 
نقدینگی، هزینه حمل بالا و افول قیمت ها در داخل و خارج گریبانگیر 
این بخش از اقتصاد استان شده است و پر واضح است که کمیسیون 

معادن برای رسیدگی به این مشکلات، کارهای زیادی در پیش دارد.

  ارتقای کمیته معدن به کمیسیون
عبدالوهاب سهل آبادی گفت: یک اتفاق خوب در حوزه کمیسیون های 
اتاق بازرگانی در دوره جدید، اضافه شدن کمیسیون معدن به عنوان 
کمیسیونی مستقل و ارتقای آن از سطح کمیته زیرمجموعه صنایع 
است که دلیل آن نیز بالا بودن حجم معادن استان و تاثیرگذاری پررنگ 
معادن و صنایع معدنی بر اقتصاد استان بود. س��هل آبادی افزود: در 
جلسه فعلی، از اعضای کمیته قبلی معدن و همچنین فعالانی که علاقه 

به حضور داشتند دعوت کردیم، تا در این جلسه حضور داشته باشند.

  تلاش برای رفع مشکلات معادن
سهل آبادی در این جلس��ه همچنین افزود: مشکلات متعددی در 
حوزه معدن داریم که مهم ترین آنها حقوق دولتی سنگین، مالیات 
بر عملکرد، هزینه حمل و نقل بالا و نبود زیرس��اخت هایی همچون 
برق، جاده، امنیت و سوخت کافی در کنار معادن است. وی با انتقاد از 
دید نادرست دولت به معادن گفت: از نظر دولت همه معادن بزرگ و 
سودآور هستند و با تمام ظرفیت مندرج در پروانه معدنی خود در حال 
تولیدند و لذا باید بر همین اساس از ان ها حقوق دولتی و مالیات گرفت، 
در صورتی که به هیچ وجه اینطور نیست و ظرفیت معادن ما در حال 

حاضر به شدت کاهش یافته است.
در همین موضوع چندی پیش مشکلاتی نیز به سنگ بری ها پیش 
آمده بود که با پیگیری های صورت گرفته و جلساتی که برگزار شد، 
مقرر شد دولت مالیات ارزش افزوده این واحدها تا سال 92 را به طور 

کامل ببخشد.

  افزایش تردد خارجی ها به اتاق
رییس اتاق بازرگانی استان در مورد پتانسیل های جذب سرمایه گذاری 
در معادن استان گفت: در سال جاری 98 هیات تجاری خارجی به اتاق 
استان رفت و آمد داشته اند که با حصول توافق در وین، این تردد ها 
شدت گرفته و حضور خارجی ها در سرمایه گذاری ها پررنگ شده و 
از وظایف کمیسیون معادن اتاق است که تلاشی برای جذب سرمایه 
در حوزه معدنی کن��د و نقش راهبری در این می��ان ایفا نماید. البته 
برای بهبود کارایی، با سازمان صنعت، معدن تجارت استان نیز تعامل 
مناسبی صورت گرفته و امیداوریم در این راستا قدم های مستحکمی 
برداریم. در ادامه جلسه رناسی، خوروش و برخی اعضا صحبت هایی 
 ارائه کردند و در پایان جلس��ه نی��ز خیراللهی و س��رتیپی به عنوان 

نایب رییس انتخاب شدند.

احکام
گروه اقتصاد

سازمان جهانی کار در تازه ترین گزارش خود درباره 
لزوم ترویج و گسترش بنگاه های کوچک به منظور 
ایجاد اشتغال، اعلام کرد: هم اکنون دو سوم از کل 
اشتغال جهان در واحدهای کوچک و متوسط ایجاد 
شده است. ترویج شرکت های کوچک و متوسط، 
   کلید ایجاد ش��غل اس��ت و بنگاه های خُرد نشان 
داده اند می توانند به خوبی در ایجاد مشاغل بیشتر 
و بهتر و همچنین کمک به رش��د پایدار اقتصادی 
کشورها، عملکرد مثبتی داشته باشند. همچنین 
سازمان بین المللی کار باید برنامه های آینده خود 
را در قال��ب تمرکز بر حفظ و توس��عه کارآفرینی، 
دسترسی به منابع مالی، ایجاد محیط مساعد برای 
شرکت ها، بهبود بهره وری و ش��رایط کار، توسعه 
زنجیره ارزش و از سویی ارتقاء شرکت های تعاونی، 

پیش ببرد و در بین کشورها ترویج کند.

مسعود کرباسیان یکش��نبه در نشست خبری به 
مناس��بت هفته دولت با اعلام این خبر که در سال 
گذشته ۱۱6 میلیارد ریال استرداد حقوق و عوارض 
گمرکی وجود داشته است، گفت: اصلاح مقررات 
قوانین گمرکی اکنون در دولت مطرح است. رییس 
کل گمرک ایران در مورد سیاست های حمایت از 
تولید در گمرک بیان داشت: اکنون به جای وجه نقد 
ضمانت نامه دریافت می شود برخی هم به صورت 
نسیه و یا بخشی از کالا نگهداری می شود، همچنین 
معافیت به ماش��ین آلات صنعتی اعطا شده که از 
جمله این سیاست هاس��ت. وی یکی از برنامه های 
گمرک را ط��رح فعالان مجاز اقتصادی دانس��ت و 
گفت: بر اس��اس معیارهای فعالان مجاز اقتصادی 
را شناس��ایی می کنیم و تعدادی از آنها را از چرخه 

بررسی کالاها کنار می گذاریم.

به گ��زارش اصفهان زیبا به نقل از س��پرده گذاری 
مرکزی ایران)سمات(،مدیرامور عملیات سهامداران 
شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تسویه 
وجوه )س��مات( اعلام ک��رد : با ص��دور ۱۴ کد در 
مردادماه، تعداد س��هامداران خارجی بازار سرمایه 
ایران از مرز ۴۰۰ کد گذش��ت. فریبا اخوان افزود : 
۱3 سهامدار حقیقی از کشورهای ایتالیا، استرالیا، 
بلژیک، س��وئد، انگلیس، کویت، آفریقای جنوبی، 
عمان، لبنان، بحرین و افغانستان با پشت سرگذاشتن 
مراحل قانونی، ک��د معاملاتی فعالیت خ��ود را در 
 بازار س��رمایه ایران دریافت کردن��د.وی گفت:یک 
س��رمایه گذار حقوقی خارجی نیز ماه گذشته کد 
سهامداری خود را از شرکت سپرده گذاری مرکزی 
کسب کرد تا تعداد سرمایه گذاران حقوقی خارجی 

فعال در بازار سرمایه ایران به عدد 3۱ برسد. 

مع��اون وزیرجهادکش��اورزی وریی��س س��ازمان 
تحقیقات،آموزش وترویج کش��اورزی گفت:یکی 
از ب��زرگ تری��ن ضع��ف ه��ای کش��ور دربخش 
کش��اورزی دانش محور نبودن آن اس��ت که باید 
بکوش��یم این بخش در کش��ور ارتقا یابد. اسکندر 
زند، شنبه در نخس��تین کنگره بین المللی حشره 
شناسی ایران افزود: به رغم پیش��رفت های ارزنده 
دربخش تحقیقات،رسیدن به نقطه تعالی نیازمند 
کارو پژوهش بیش��تری درعرصه ه��ای مختلف از 
جمله کشاورزی اس��ت.وی افزود:سهم تحقیقات 
از تولیدناخالص ملی درکشور زیر یک درصداست 
درحالی که بارهاتاکیدش��ده این س��هم باید به دو 
درصدبرس��دوعلت اینکه به این میزان نمی رسیم 
دانش بنیان نب��ودن تولیداس��ت.نگاه مقام معظم 
رهبری نیزتوسعه تحقیق وتوسعه در این بخش است.

به گزارش اصفه��ان زیبا و به نق��ل از ایرنا علیرضا 
کاملی مدیرعامل شرکت ملی صادرات گاز ایران در 
خصوص مذاکرات ایران و کشورهای همسایه برای 
صادرات گاز می گوید: مذاکراتی با دیگر کشورهای 
منطقه خلیج فارس از جمله امارات، کویت، بحرین، 
عمان، هند و ... صورت گرفته و در حال بسترسازی 
زمینه های لازم برای صادرات گاز به این کشورها 
هستیم. وی افزود: هم اکنون شرکت ملی صادرات 
گاز ایران به نمایندگی از وزارت نفت با کشورهای 
ترکمنستان، ارمنستان، آذربایجان و ترکیه تعامل 
نزدیکی دارد و به زودی عراق نیز به این کش��ورها 
اضافه می ش��ود. وی خاطرنشان می کند: شرکت 
ملی صادرات گاز ایران در سال ۱393 با نمایندگان 
حدود ۱7۰ ش��رکت داخلی و خارج��ی در مورد 

صادرات گاز به مذاکره و گفت وگو پرداخته است.

 بنگاه های کوچک
 کلید اشتغال زایی

استرداد 116 میلیارد ریال 
حقوق و عوارض گمرکی

صدور کد سهامداران 
خارجی از مرز 400 گذشت

دانش محور نبودن
ضعف بخش کشاورزی است

برنامه ایران برای صادرات 
گاز به 5 کشور

اقتصاد مقاومتی
سید مهدی سلطانی

گزارش

محسن پورسیدآقایی اظهار کرد: در قانون دائمی مجلس 
در ماده 7۰ الحاق موادی به مقررات مالی دولت، پیش بینی 
ش��د که 2۰ درصد از قیم��ت گازوئیل به عن��وان عوارض 
محسوب ش��ود. وی با بیان اینکه ۱۰ درصد از این رقم به 
نگهداری راه های کش��ور اختصاص می یابد، تصریح کرد: 
۱۰ درصد مابقی نیز به توسعه حمل ونقل ریلی اختصاص 
خواهد یافت. وی با ی��ادآوری اینکه قان��ون مذکور اواخر 
سال گذش��ته تصویب ش��د، افزود: این قانون در فروردین 
امسال ابلاغ ش��د و مجلس در بودجه سال 9۴ ردیفی را به 

مبلغ ۱28۰ میلیارد تومان برای وزارت راه و شهرس��ازی 
پیش بینی کردند. مدیرعامل راه آهن جمهوری اس��لامی 
ایران اظهار کرد: ب��رای پرداخت این مبلغ ی��ا باید قیمت 
گازوئیل را بر مبنای این قانون 2۰ درص��د اضافه کنند یا 
اینکه 2۰ از نرخ کنونی این حامل انرژی به عنوان عوارض 
تلقی و به وزارت راه و شهرس��ازی پرداخت شود، اما  فعلا 
دولت به دلیل کمبود منابع در بخش هدفمندی یارانه ها و 
مشکلات این بخش، وجه افزایش یافته گازوئیل را به این 

امر اختصاص نداده است.

سید علی اصغر میرمحمد صادقی با اش��اره به پیشنهاد بانک 
مسکن برای حذف شرط تاهل در ثبت نام و پرداخت تسهیلات 
8۰ میلیون تومانی مسکن، اظهارداشت: این درخواست بعد از 
بررسی در بخش اعتباری و اقتصادی بانک مرکزی به کمیسیون 
اعتباری ارائه خواهد ش��د. مدیرکل اعتبارات بانک مرکزی در 
پاسخ به این سوال که آیا شرایط سنی هم برای تسهیلات 8۰ 
میلیون تومانی در نظر گرفته خواهد شد، گفت: بانک مسکن 
پیشنهاد کرده که متقاضی حداقل ۱8 سال سن داشته باشد. 
وی درخص��وص وام ۵۰ و 6۰ میلیون تومانی خرید مس��کن، 

اظهارداشت: جلسات متعددی با بانک ها داشته ایم؛ بانک های 
خصوصی به دلیل دوره زیاد بازپرداخت )۱2 سال( و نرخ سود 2۱ 
درصد، تمایلی به پرداخت این تسهیلات ندارند. محمد صادقی 
با بیان اینکه به بانک ها تاکید کردیم این مصوبه هیات وزیران 
اس��ت و باید اجرا شود، تصریح کرد: با جلس��اتی که با مدیران 
عامل بانک های دولتی و اصل چهل و چهاری داشتیم، اعطای 
تسهیلات خرید مسکن و نوسازی بافت های فرسوده مورد توافق 
قرار گرفت و هم اکنون در این بانک ها این تسهیلات پرداخت 

می شود، اما سرعت اعطای آن پایین است.

ناصر نبی پور رون��د صادرات تخم مرغ به عراق را بس��یار کند 
اعلام کرد و اظهارداشت: طی هفته جاری صادرات تخم مرغ 
به این کشور افزایش پیدا می کند. وی، دلیل کندی صادرات 
طی روزهای گذشته را جوسازی خریداران عنوان کرد وگفت: 
اصرار زیاد صادرکنندگان ایرانی باعث مطرح شدن شایعاتی 
در میان خریداران ش��ده بود که تولید در ایران بسیار فراوان 
است و تخم مرغ روی دست تولیدکنندگان مانده است. نبی پور 
اضافه کرد: در پ��ی این موضوع، اتحادی��ه مرکزی مرغ داران 
میهن، میزان صادرات را محدود و کنترل کرد تا ش��رایط را 

س��امان دهی کند. وی، میانگین صادرات تخم مرغ طی این 
مدت را روزانه 3۰۰ تا 3۵۰ تن عنوان کرد و افزود: در یک تا 
دو روز آینده، روند صادرات عادی می شود و میانگین روزانه 
آن به حدود ۴۰۰ تا ۵۰۰ تن می رسد. نبی پور درباره صادرات 
تخم مرغ به افغانستان گفت: این موضوع همچنان در دست 
پیگیری است و تکلیف آن مشخص نیست. وی افزود:  ما توان 
صادرات حدود  ۱۵۰ هزار تن تخم مرغ را داریم اما در صورت 
حضور ترکیه، ای��ن رقم به حدود 7۰ ت��ا 8۰ هزار تن کاهش 

پیدا می کند.

به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری مهر سید حسن 
قاضی زاده هاشمی شامگاه جمعه، در بازدید از بیمارستان 
الزهرا اصفهان، در جمع خبرنگاران اظهار داش��ت: مساله 
پیوند عضو امروز امر حیاتی برای حوزه بهداش��ت و درمان 
اس��ت و تلاش داریم همانگونه که ش��یراز در حوزه پیوند 
عضو بسیار موفق عمل کرده اس��ت در اصفهان نیز شاهد 

این امر باشیم. 
وی بیان داشت: امروز ضروری اس��ت که ۵۰۰ تا یک هزار 
تخت بیمارستان برای امر پیوند عضو تخصیص یابد و این 

امر ورود خیران و همچنین همت دانش��گاه علوم پزشکی 
اصفهان را م��ی طلبد. وزیر بهداش��ت،  درم��ان و آموزش 
پزش��کی تصریح کرد: پیون��د عضو از مرگ مغ��زی امروز 
باید جای پیوند عض��و از زنده را بگی��رد و این موضوع نیاز 
به فرهنگ س��ازی از س��وی رس��انه ها و همچنین جامعه 
پزش��کی را دارد. وی اعلام ک��رد: پیوند عض��و از زنده که 
 تنها راهی برای افراد س��ودجو ب��از کرده اس��ت و هر روز 
آسیب های زیادی را از این منظر ش��اهد هستیم، باید به 

طور کامل حذف شود.

احتمال افزایش 20 درصدی قیمت گازوئیل برای توسعه راه آهن تخم مرغ کیلویی 2700 تومان 

اصفهان نیاز به سرمایه گذاری جدی در بخش پیوند عضو دارد 18 ساله ها هم مشمول وام مسکن می شوند

تولید ۹۰۰ هزار تن تخم مرغ در کشور معاون وزیر راه و شهرسازی مطرح کرد؛

وزیر بهداشت اعلام کرد:بررسی پیشنهاد پرداخت وام ۸۰ میلیونی مسکن به مجردها

چند تن از بازرگانان ایالت سغد از استان خجند تاجیکستان از 
دومین نمایشگاه تخصصی در و پنجره و هشتمین آسانسور و 
پله برقی اصفهان بازدید کردند.  به گزارش واحد رسانه شرکت 
نمایشگاه های بین المللی اس��تان اصفهان، این بازرگانان به 
منظور آشنایی باخدمات و تولیدات کشور در زمینه های فوق، 
از این دو نمایشگاه تخصصی بازدید کردند. همچنین مهندس 
مجیری، معاون س��ازمان صنعت، معدن و تجارت اس��تان اصفهان، 
مهندس صلواتی، عضو شورای اسلامی شهر، کارشناسان استاندارد، 
روس��ا و اعضای اتحادیه های مربوط و کارشناس��ان آسانسور و نیرو 
محرکه سازمان صنعت، معدن و تجارت اس��تان از بازدیدکنندگان 
این دو نمایش��گاه بودند. علاوه بر آن حضور یک ش��رکت چینی در 
این نمایش��گاه که در زمینه طراحی و س��اخت آسانس��ور فعالیت 
دارد، موجب بازدید گروهی از بازدیدکنن��دگان چینی از غرفه های 
ایران��ی ش��د.بازرگانان خجند تاجیکس��تان در ادامه س��فر خود، با 
اتاق بازرگان��ی اصفهان تفاهم نام��ه همکاری امض��ا کردند. معاون 
امور بازرگانی و توس��عه تجارت س��ازمان صنعت، مع��دن و تجارت 
اس��تان اصفهان بااش��اره به این نمایش��گاه  گفت:توانایی مشارکت 
کنندگان و کیفیت محصولات ارائه ش��ده درنمایش��گاه در و پنجره 
 امسال بیش از سال گذشته نمایان بود. مجیری گفت: حجم بیشتر 

مشارکت کنندگان این نمایش��گاه، تولیدکنندگان داخلی هستند 
که نقطه ق��وت ای��ن نمایش��گاه هس��تند.  وی درباره نمایش��گاه 
 آسانس��ور و پله برقی نیز تاکید کرد: این نمایش��گاه در بحث کابین، 
تکنولوژی های جدید را ارائه کرد و نی��ز در بحث قطعات و بوردهای 
الکترونیک، ش��رکت های مطرحی در نمایش��گاه حضور داش��تند.   
 وی ادامه داد: این ش��رکت ها ه��م در تولید داخل و ه��م در صادرات 
حرف هایی برای گفتن دارند. همچنین آسانسورهای پارکینگ نیز 
محصول نسبتا جدیدی بود که در این نمایشگاه شاهد آن بودیم. به 
گفته وی آسانسورهای پارکینگی با توجه به مشکلات کنونی کمبود 
 پارکینگ در مجموع��ه اداره ها و مجموعه های مس��کونی پر واحد 

می تواند بسیار راهگشا باشد. 

  پروژه نمایش�گاه بزرگ اصفهان، نمون�ه ای بی نظیر در 
کشور است 

وی همچنین با اشاره به آغاز عملیات اجرایی پروژه نمایشگاه بزرگ 
اصفهان با حضور وزیر امور خارجه تاکید کرد: مکان کنونی نمایشگاه 
برای استان اصفهان که از قطب های مطرح صنعت کشور و به عنوان 
مثال در زمینه معدن اولین تولیدکننده سنگ های تزئنی کشور است، 

زیبنده این استان نیست.  

رییس خانه صنعت، معدن وتجارت شعبه خوانسار گفت: 
خوانسار در صنایع غذایی به ویژه عسل و گردو، حرف اول 

را در استان می زند.
به گزارش روابط عمومی خان��ه صنعت، معدن و تجارت  

اس��تان اصفهان ناش��رالاحکامی گفت: صنای��ع غذایی 
 به دلایلی مانند ش��هرت عس��ل خوانس��ار و نیز صنعت 
بسته بندی شهرستان، تا حدود 8۰ درصد محصولات کشاورزی 

و عسل شهرستان را پوشش می دهد. 
 ناشرالاحکامی صنایع غذایی، بسته بندی، سیم و کابل، نساجی، 
پلی اتیلن و انواع لول��ه ها را از جمله صنایع فعال در خوانس��ار 
دانست و افزود: کابل مفتول های پیش تنیده در کل کشور فقط 

در خوانسار تولید می شود. 
وی ادامه داد: حلواشکری و عس��ل منطقه به کشورهای حوزه 

خلیج فارس و اروپا صادر می شود.
این فعال صنعتی با اشاره به استاندارد محصولات عسل منطقه 
گفت: سازمان های متولی استاندارد و بهداشت، نظارت لازم را 
دارند، برندهای معتبر هم کاملا بهداشتی و بدون تقلب هستند 
اما مارک های غیرمعروف��ی هم وجود دارند که ممکن اس��ت 

تقلبی باشند.

رییس خانه صنعت، معدن وتجارت ش��عبه خوانس��ار در ادامه 
صحبت های خود، اظهار کرد: با توجه به رکود اقتصادی کشور، 
حدود یک سوم واحدهای شهرستان فعالند و با ۴۰ تا ۵۰ درصد 

ظرفیت خود کار می کنند. 
وی با بیان اینکه واردات محصولات مش��ابه در حوزه نساجی، 
مواد غذایی و مفتول های پیش تنیده تهدیدی برای صنایع این 
منطقه است، گفت: نرخ  بالای سود تسهیلات در کشور قدرت 
رقابت پذیری تولیدات داخل با  کالای خارجی را کم می کند و 

قیمت نهایی را بالا می برد. 
رییس خانه صنعت، معدن وتجارت ش��عبه خوانسار با اشاره به 
وجود بروکراس��ی اداری در اس��تان گفت: با توجه به دور بودن 
منطقه از مرکز استان، بس��یاری اوقات برای پیگیری کاری به 
اصفهان مراجع می ش��ود اما کار انجام نمی گیرد و پیش��نهاد 
داده ایم که کارها به صورت مجازی انجام شود و یا به اداره های 

شهرستانی تفویض اختیار صورت گیرد. 
ناش��رالاحکامی پیش��نهاد داد: به دلیل نب��ود امکاناتی مانند 
امکانات مرکز اس��تان، امتیازاتی مانند تخفی��ف های مالیاتی 
 برای این منطقه در نظر گرفته ش��ود که این موضوع به اشتغال 

شهرستان ها کمک می کند. 

بازدید بازرگانان تاجیکی و چینی  
ازنمایشگاه در و پنجره و آسانسور

رییس خانه صنعت، معدن وتجارت شعبه خوانسار:

عسل خوانسار به اروپا صادر می شود
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